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Današnji kupon za 50 % popusta lahko uveljavite v Termalnem Parku Term Ptuj 
vsak torek do vključno 20. decembra 2016. Kupon ne velja med zimskimi, pr-
vomajskimi, krompirjevimi in novoletnimi počitnicami, ob praznikih ter na dan or-
ganiziranih prireditev. Kupon velja za nakup ene vstopnice, izplačilo v gotovini in 
nakup darilnih bonov nista možna. Drugi popusti so izključeni in se ne seštevajo.

Torek: Tednikov kopalni dan �

� 02/ 7494 530  � termalni.park@terme-ptuj.si
-50 %
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glavo skozi zid«
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znova ostane samo 
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V občini Markovci pustno povorko in fašenk organizira kar domače Etnografsko društvo Korant Markovci. Pri njih so 
finančno poročilo že zdavnaj pripravili; pred seboj imajo čistopis, iz katerega izhaja, da so bili letošnji celotni stroški 
270.000 evrov, dobiček pa 20.500 evrov. Iz poročila ptujske občine kot organizatorja letošnjega kurentovanja pa dokonč-
nega in podrobnega poročila še vedno ni, iz doslej pripravljenega pa je razvidno, da je bilo stroškov za 413.000 evrov, 
dobička pa 699 evrov. Več na straneh 2 in 3.

Podravje � Finančni izplen ptujskega in markovskega pustovanja

Eni 699, drugi 20.000 evrov zaslužka
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Ptuj � Pričenja se sanacija strehe na OŠ Ljudski vrt

Četrt milijona evrov za popravilo 
Mestna občina (MO) Ptuj bo v času poletnih počitnic sanirala streho na osnovni šoli Ljudski 
domnevno nepravilno in nestrokovno nameščenih panelov sončne elektrarne.

Pri nameščanju sončne elek-

trarne so namreč kritino prevr-

tali, elektrarno pa naj bi namesto 

na konstrukcijo vpeli kar na plo-

čevinaste panele, posledično pa 

naj bi se ti razslojili in povesili. 

Streha je danes v takšnem stanju, 

da je ni moč popraviti, temveč jo 

je enostavno treba zamenjati. Na 

razpis investitorja (MO Ptuj) za 

obnovo strehe je prispelo pet po-

nudb. Oddala so jih podjetja Di-

ming inženiring in projektiranje 

Ljubljana, Marjan Borovnik, s. p., 

Vitanje, Spot gradnje Celje, Mar-

komark Nival Pobrežje in Marko 

Strgar, s. p., Ptuj. Izbrani izvajalec 

je podjetje Markomark Nival s Po-

brežja pri Vidmu. Vrednost njego-

ve ponudbe je bila 231.000 evrov 

(z DDV). Vrednost pogodbe, skle-

njene med investitorjem in izbra-

nim izvajalcem, je za 5.000 evrov 

višja in znaša 236.150 evrov. V 

skladu s pogodbo mora izvajalec 

dela končati do 20. avgusta letos.

O odgovornosti bo 
odločalo sodišče

Odgovora, ali bodo sončno 

elektrarno na novo streho na-
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Podravje, Ptuj � Končnega finančnega poročila še vedno ni …

Zaslužek ptujskega Kurentovanja 699 
Prvič letos je ptujska občina v celoti prevzela organizacijo Kurentovanja, bojda z namenom, da preverijo realno finančno 
tovanja, pa marca, aprila, maja in sedaj še enkrat junija. Tokrat so posredovali večino zaprošenih podatkov, iz njih pa jasno 
ostalo 20.500 evrov čistega dobička, a resda brez svetovalnih in podobnih pogodb.

Veselica in Golica
Čas gasilskih veselic je tu. A so bile 

še pred kratkim bile pod velikim vpra-

šajem. Gasilska društva so se namreč, 

kljub temu da gre za humanitarne 

organizacije – tako kot so to druga 

društva in nepridobitne organizaci-

je –, znašla na udaru zaradi uvedbe 

davčnih blagajn. Mnogi so opozarjali, 

da bi to lahko pomenilo konec priljubljenih vaških vese-

lic s srečelovi, s tem pa tudi bogate tradicije in prijetnega 

druženja, za katerega se vse bolj navdušujejo tudi mla-

di. A veselice so dosti več kot le sproščeno poletno druže-

nje. Društva namreč celoten njihov izkupiček porabijo 

za svoje delovanje in za nakup opreme, ta pa sploh ni 

poceni. Kakšen evro jim morda ostane tudi za izlet, a ta 

v primerjavi z reševanjem človeških življenj in požrtvo-

valnim celoletnim delom ni niti omembe vreden.

Jasno je, da tovrstna druženja za večina društev po-

menijo pomemben vir dohodkov. Nič čudnega torej, da 

so mnogi opozarjali na upad dohodkov že tako osiro-

mašenim društvom, kar bi na dolgi rok lahko pomeni-

lo celo zmanjšanje njihove učinkovitosti pri reševanju 

ljudi.

K sreči pa so oblastniki tokrat vendarle stopili majhen 

korak nazaj in še pred sezono vaških veselic odločili, da 

gasilcem in drugim društvom ter nepridobitnim orga-

nizacijam ne bo treba izdajati računov za prodajanje 

blaga ali storitev, a pod pogojem, če s tako dejavnostjo 

zaslužijo največ 5.000 evrov na leto. A četudi bodo dru-

štva ali katere druge nepridobitne organizacije presegla 

ta prag pet tisočakov, jim ob nekaterih izjemah prav 

tako ne bo treba izdajati računov za prodajo blaga in 

storitev. Tako jim, denimo, v primeru, če zbirajo denar 

za nakup novega vozila in presežejo omenjenih pet ti-

soč evrov, vseeno ni treba izdajati računov.

No, bomo videli, ali bo praksa kljub temu pokazala še 

kakšne luknje …
Monika Levanič

Uvodnik

Po petih letih izvedbe Kuren-

tovanja v organizacijskem mode-

lu znotraj Javnih služb Ptuj se je 

Mestna občina Ptuj kot organiza-

tor letos odločila, da sama pre-

vzame organizacijo prireditve. V 

sodelovanju z Javnimi službami 

Ptuj in pogodbenimi sodelavci 

so organizirali tako javni kot 

komercialni del (karnevalska 

dvorana).

V poročilu, ki pa, kot je na 

zadnji seji povedal župan MO 

Ptuj Miran Senčar, ni dokončno 

podrobno finančno poročilo – 

tega naj bi predstavili na eni na-

slednjih sej –, je naveden potek 

tako javnega kot komercialnega 

dela, predstavljeno je oglaševa-

nje, pomen projekta in razdelil-

nik stroškov. Stroški so skupaj 

znašali 413.328 evrov, prihodki 

pa 414.027 evrov, razlika torej 

pozitivnih 699 evrov.

Poročilu je sledilo še dodatno 

pojasnilo, ki je objavljeno na 

spletu in v katerem je podrobne-

je razdelan stroškovnik.

Tiskarske storitve, oblikova-

nje in prevajanje javnega dela 

prireditve je stalo kar 12.559 

evrov, 26.212 evrov naj bi šlo za 

oglaševalske storitve in stroške 

objav, k čemur je treba prišteti 

še dodatnih 5.000 evrov za pro-

mocijo in objave na PeTV.

V oči bodejo drugi splošni 

stroški, ki znašajo v karneval-

skem in javnem delu skupaj kar 

61.801 evrov. Kaj so to, smo pov-

prašali na ptujski občini, a odgo-

vora nismo dobili. »Na vprašanja 

smo v večji meri že odgovorili. 

Naše strokovne službe že pripra-

vljajo poročilo, ki bo zajemalo 

še podrobnejši prerez stroškov, 

stroškovnih nosilcev in partner-

jev. Ko bo poročilo pripravljeno, 

ga bomo v celoti predstavili na 

seji mestnega sveta in nadzorne-

mu odboru MO Ptuj. Na voljo bo 

tudi predstavnikom medijev,« so 

pojasnili na ptujski občini. Ne-

odgovorjeno je ostalo tudi vpra-

šanje v zvezi s svetovalnimi sode-

lavci. Kdo so bili in koliko je kdo 
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Markovci z dobičkom 20.500 evrov
V občini Markovci pustno povorko in fašenk organizira kar domače Etnografsko društvo Korant 

Markovci. Pri njih so finančno poročilo že zdavnaj pripravili, pred seboj imajo čistopis, iz katerega 
izhaja, da so bili letošnji celotni stroški 270.000 evrov, dobiček pa 20.500 evrov. „To je za 5 
karnevalskih dni. Toliko sredstev nam je ostalo, ko smo poravnali vse obveznosti. V teh zneskih 
je zajeto prav vse, tudi pogostitev, nagrade na karnevalu, nastopajoči, dvorana, torej celotno do-
gajanje. Lahko bi sicer imeli še boljši finančni rezultat, ampak smo letos največ sredstev odšteli 
za nastopajoče, kar 110.000 evrov, imeli pa smo tudi bistveno večji šotor kot lani,“ pojasnjuje 
Marjan Bezjak, predsednik Etnografskega društva Korant Markovci.

Primerjava Ptuj – Markovci
V karnevalski dvorani v Markovcih so v 5 dneh od vstopnin imeli 120.000 evrov prihodkov, na 

Ptuju pa v 8 dneh 123.719 evrov. Zanimiv je podatek, da naj bi v ptujski karnevalski dvorani v 
vseh teh dneh bilo le 1.436 evrov prihodka od garderobe, v Markovcih enkrat več, 3.011 evrov. 
Markovčani so za karnevalsko dvorano plačali 25.600 evrov, ptujska, sicer precej večja, pa je 
stala 41.801 evrov.

In še en zanimiv podatek: v Markovcih so za nastopajoče odšteli vrtoglavih 110.000 evrov, bolj-
šo ceno pa so očitno iztržili na Ptuju, saj so stroški glasbenega programa znašali 60.869 evrov.

Prijavljeni ponudniki in vrednost ponudb
Spot gradnje Celje 198.729 €
Markomark Nival Pobrežje - izbran 231.099 €
Marko Strgar Ptuj 297.834 €
Diming inženiring Ljubljana 300.357 €
Marjan Borovnik Vitanje 306.880 €

Vir: MO Ptuj

prejel, z občine niso odgovorili. 

Jasni pa so zneski: za avtorske 

honorarje in podjemne pogod-

be (poslali so seznam tistih, ki so 

delali na ta način) so namenili 

15.672 evrov, stroški svetovanja, 

vodenja in koordiniranja pa so 

skupaj znesli kar 17.203 evrov.



strehe
vrt. Streha pušča zaradi 

Kdo je s takšnim 
izkupičkom 
zadovoljen

A kljub visokim stroškom in 

zelo majhnemu dobičku orga-

nizacijski odbor ocenjuje Ku-

rentovanje 2016 za vsebinsko, 

programsko in organizacijsko 

uspešno. V poročilu, pod kate-

rim sta podpisana Pavel Magdič 

in Branko Brumen, piše: „Z no-

vim organizacijskim in kadro-

vskim okvirjem znotraj MO Ptuj 

smo kljub kratkemu pustnemu 

mestili ali ne, na občini zaen-

krat še nimajo. Pojasnili so, da 

je odgovor odvisen od poteka 

dogodkov in odločitve sodnega 

postopka. Zanimalo nas je, po 

kakšni poti bo MO Ptuj ugota-

vljala odgovornost za nastalo 

situacijo: ali so oz. bodo more-

biti vložili kazenske ovadbe in 

bodo zadevo preiskovali organi 

pregona ali pa se bodo odločili 

za civilni postopek na sodišču. 

Iz kabineta župana MO Ptuj so 

sporočili, da se je občina odlo-

čila za pravdni, torej civilni po-

stopek:

»Na Okrožnem sodišču na 

Ptuju je v teku pravdni posto-

pek zoper izvajalca gradnje, 

projektanta in gradbenega 

nadzornika ter zoper imetnika 

sončnih elektrarn, ki so po-

stavljene na strehi šole. V tem 

postopku bo sodišče presojalo 

civilno odgovornost za škodo 

na strehi v zvezi z izvedbo sto-

ritev pri njeni gradnji ter v zvezi 

s postavitvijo sončnih elektrarn 

oz. bo presojalo obveznost od-

prave napak pri izvedbi storitev 

s strani posameznih tožencev. 

Navedeni toženci so bili pred-

hodno pozvani na prostovoljno 

odpravo napak in škode, vendar 

tega niso storili. Zato je bila MO 

Ptuj prisiljena to sodno zahteva-

ti, hkrati je bila zaradi prepreči-

tve nadaljnje škode primorana 

začeti postopke javnega razpisa 

za izbiro izvajalca za izvedbo sa-

nacije strehe.«

Mojca Zemljarič
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€, markovskega fašenka 20.500 €
sliko tega projekta in transparentno pokažejo številke. Tiste, za katere smo prosili že februarja, takoj po zaključku Kuren-
izhaja, da je bil dobiček projekta, vrednega več kot 400.00 evrov, borih 699 evrov. Za primerjavo: v Markovcih jim je letos 

Foto: Črtomir Goznik

Foto: Črtomir Goznik

Stroški projekta Znesek v evrih
Stroški Mestne občine Ptuj
-karnevalska dvorana
-javni del

185.114
160.206
345.320

Stroški Javnih služb Ptuj
-karnevalska dvorana
-javni del

52.003
16.004
68.007

Skupaj stroški
-karnevalska dvorana
-javni del

237.117
176.210
413.328

Vir: MO Ptuj 

*Za glasbeni program je bilo namenjenih 60.896 evrov.

Avtorske pogodbe (javni del)
Oseba Bruto znesek v EUR
Branko Brumen 4.511
Barbara Ferčič 716
Tanja Špenko 1.500
Tonya Carpenter – AAS 500
SKUPAJ: 7.227
Podjemne pogodbe (javni 
del)
Oseba Bruto znesek v EUR
Milan Klemenc 2.771
Anja Potočnik 1.979
SKUPAJ: 4.750
Podjemne pogodbe (karnevalska dvorana)
Oseba Bruto znesek v EUR
Branko Černenšek 3.695
SKUPAJ: 3.695

Vir: MO Ptuj 

Foto: Črtomir Goznik

Za avtorske honorarje in podjemne pogodbe je Me-
stna občina Ptuj namenila 15.672 evrov, za izvedbo 
javnega dela prireditve za stroške svetovanja, vode-
nja in koordiniranja za javni del 13.327 evrov ter do-
datno za karnevalsko dvorano 3.876 evrov. Skupaj so 
ti stroški znesli 32.875 evrov.

času, uspeli slediti zastavljeni 

viziji in strateškim ciljem. Uspeli 

smo realizirati zastavljen vsebin-

sko-programski koncept v vseh 

treh programskih sklopih (etno, 

karneval in art fest), na karne-

valskem delu osrednje povorke 

tudi tematsko usmerjati skladno 

s sloganom 'Prebujamo pomlad'. 

Okoli 90 prireditev in dogodkov 

javnega pomena, mednarodna 

udeležba sodelujočih iz 13 dr-

žav, več kot 5.000 udeležencev v 

povorkah in spremljevalnih pro-

gramih, število obiskovalcev bli-

zu 100.000 ter medijsko-promo-

cijska utrditev blagovnih znamk 

Kurentovanja, Ptuja in Slovenije 

v slovenskem in mednarodnem 

medijskem prostoru nas utrju-

jejo v oceni, da smo uspeli v te-

meljnem poslanstvu, ohranjanju 

in predstavljanju naše izjemne 

etnološke pustne kulturne de-

diščine na čelu s kurentom, ki 

nam odpira vrata v UNESCO kot 

temeljnim strateškim ciljem.“

Glede na dejstvo, da je obči-

na tako veliko prireditev, kot je 

Kurentovanje, izpeljala s precej 

visokimi stroški in „zaslužila“ le 

699 evrov, smo seveda povpraša-

li, kako komentirajo tako slab re-

zultat: „Finančno poročilo kaže, 

da smo prireditev izpeljali pozi-

tivno, kar se za MO Ptuj seveda 

spodobi. Res je dobiček minima-

len, vendar moramo poudariti, 

da visok dobiček ni bil ultimativ-

ni cilj tega, da prevzamemo Ku-

rentovanje 2016 kot organizator-

ji. Pri tem ne smemo pozabiti, da 

smo k projektu povabili doseda-

nje partnerje in producente, do-

dali pa še kakšnega novega. To 

je bil prehoden poslovni model, 

katerega namen je bil dosežen. 

Na eni strani nam je v zelo krat-

kem času uspelo na Ptuj privabi-

ti 5.000 nastopajočih in več kot 

100.000 obiskovalcev. Na drugi 

strani pa smo odgovorno, tran-

sparentno in skrbno pripravili 

za turizem bo s svojo ekipo mo-

ral povezati ljudi, ne glede na iz-

vor ali poreklo, in priložnosti ter 

tako nadaljevati uspešno zgod-

bo, ki Ptuj in njegovo okolico 

postavlja na svetovni zemljevid. 

Že v tem trenutku pa se zaveda-

mo, da imata Kurentovanje in 

vsa njegova dediščina bistveno 

večji potencial, ki povezuje ljudi, 

mesto in regijo na kulturnem, 

turističnem, gospodarskem in 

ne nazadnje tudi na finančnem 

področju. In to bo treba izkori-

stiti.“

Dženana Kmetec

ter izvedli projekt in zagotovili 

sledljivost stroškov.

Čeprav so priprave na novo 

Kurentovanje že v teku in so 

tudi neprimerno pomembnejše 

za prihodnje priložnosti Ptuja in 

regije, pa bomo v interesu javno-

sti pojasnili, kar bo v prihodnjih 

tednih in mesecih posameznike 

še zanimalo. Če bo treba, bomo 

pogledali tudi za pet ali več let 

nazaj.“

V prihodnje vse v 
rokah Zavoda za 
turizem

Kot pojasnjujejo na ptujski 

občini, so se priprave na Kuren-

tovanje 2017 že pričele: „Zavod 

za turizem Ptuj prevzema tako 

vsebinsko kot tudi finančno 

skrb in odgovornost za izvedbo 

projekta. Z ambicioznejšimi cilji 

želimo Kurentovanje umestiti 

kot mednarodno prireditev, ki 

bo magnet turističnega razvoja 

mesta in regije. To pa bo verje-

tno zahtevalo tudi nadaljnje or-

ganizacijske spremembe. Zavod 

Prihodki projekta Znesek v evrih
Proračun MO Ptuj 46. 000
Sponzorji in donatorji 176. 763
Prihodek od garderobe 1.436
Karnevalska dvorana: 
vstopnine

123.719

Karnevalska dvorana: 
prispevek od storitev
-gostinske storitve
-druga prodaja
-prispevek KPŠ

56. 808
2.300
7.000

66.108
414. 027

Vir: MO Ptuj 



Na Slovenskem že šesto leto 

deluje žitna veriga, ki povezuje 

kmete, odkupovalce, mlinarje, 

peke in druge deležnike. »Lani 

smo se člani žitne verige razšli v 

zaostrenih razmerah, nato smo 

se februarja sestali na ministrstvu 

in se dogovorili, da ohranimo ži-

tno verigo,« je povedal Küčan. Na 

tem sestanku so kmetje druge 

deležnike pozvali k pravičnejši 

delitvi bremen stroškov v celotni 

verigi zaradi upada cene pšenice 

za tono, saj da ta ne dosega niti 

proizvodnih stroškov. A njihovi 

pozivi so naleteli na gluha ušesa 

odkupovalcev. »Vsi mlinarji se iz-

govarjajo na tržno gospodarstvo, 

na drugi strani pa vsi ponavljajo 

in izpostavljajo, kako proizvaja-

jo slovenske izdelke, slovenske 

pšenice pa ne želijo odkupiti. 

Mlinotest je več tisoč ton kupi na 

Madžarskem, Žito ima dovoljenje 

lastnikov, da kupi slovensko pše-

nico, vendar po konkurenčnih 

cenah. Vsi iščejo neke izgovore,« 

je dejal predstavnik prideloval-

cev pšenice Franc Küčan. Najtrši 

in najmočnejši pogajalci v verigi 

od žitnega polja do trgovske ko-

šarice pa so trgovci, meni. »Nih-

če jih ni več sposoben krotiti, 

niti na evropski ravni.«

Optimizem glede 
višje odkupne cene 
nima podlage

Tudi največji odkupovalec 

žita na tem območju, Kmetijska 

zadruga Ptuj, meni, da bo odku-

pna cena pšenica podobna lan-

ski, morda celo nižja. Lani je zna-

šala za tono pšenica najkakovo-

stnejšega A-razreda 180 evrov na 

tono. »Glede cen pšenice sicer 

ni še nič znanega, zagotovo pa 

mlinarji ne bodo popustili,« je 

povedal Branko Valenko. Dodal 

pa je, da letos zagotovo povpra-

ševanje po pšenici bo, saj trenu-

tno tudi cena koruze na borzah 

kotira visoko. Na vprašanje, kako 

trdi pogajalci so mlinarji in dru-

ga podjetja, ki odkupujejo žita 

od ptujske kmetijske zadruge, pa 

je Valenko odgovoril: »Mi imamo 

dobre izkušnje, seveda pa ima 

vsak svoje težnje. A pomembno 

je, da se na koncu znajdemo na 

istem bregu.«

Da bi med kmeti in odkupo-

valci žit bilo vzpostavljeno par-

tnerstvo, je med drugim namen 

in cilj žitne verige. A čeprav v 

tej verigi vsako leto kakšen člen 

popusti, je koordinatorica žitne 

verige in direktorica zbornice 

kmetijskih in živilskih podjetij 

Tatjana Zagorc prepričana, da 

sistem dobro deluje. »Žitna ve-

riga je prinesla velik napredek 

tako na strani zbiranja, odkupa 

kot tudi pridelave pšenice. V 

petih letih se je kakovost pšeni-

ce neverjetno povečala, ob tem 

smo dosegli tudi večji odkup 

pšenice. Medtem ko so mlinarji 

še pred nekaj leti letno odkupili 

okoli 20.000 ton, so lani odku-

pili 70.000 ton pšenice. Ni vse 

črno, seveda tudi ni vse zlato, 

marsikaj bi se še dalo izboljšati, 

vendar naj tisti, ki širijo negativi-

zem, postrežejo s podatki.«

Zagorčevo smo opomnili, da 

je bil eden izmed namenov žitne 

verige, da se o cenah pšenice 

ne bi pogajali šele takrat, ko na 

poljih že brnijo kombajni. »Cena 

pšenice se določa na borzi in 

cene bodo znane, ko se bo za-

čela žetev. Tako pač je. Je pa res, 

da smo kmetom predlagali, da se 

uvede t.i. akontacijska cena, da 

bi se v začetku leta dogovorili 

za ceno, ki bi se kasneje še lahko 

korigirala glede na trg, vendar je 

potem riziko ali na strani kme-

ta ali mlinarja. S tem se kmetje 

niso strinjali.« Da bi podkrepila 

svojo tezo, da v poljedelstvu ni 

vse tako črno, je še dodala, da 

je ministrstvo kmetom omogo-

čilo pridobitev podpore za str-

na žita. »To pomeni 110 evrov 

na hektar in verjemite, da so si 

mnogi tudi na drugih področjih 

želeli teh podpor.«

Mlinotest: četrtina 
pšenice je 
slovenske

Z vprašanji glede odkupa 

slovenske pšenice smo se obr-

nili tudi na Žito in Mlinotest. 

Medtem ko nam iz prvega niso 

odgovorili, so nam v Mlinote-

stu, ki letno odkupi 40.000 ton 

pšenice, povedali, da se trudijo 

za čim večji nakup slovenske 

pšenice. »Običajno jo uvozimo 

iz Madžarske in Hrvaške. Cene 

pšenice se oblikujejo tržno in 

tudi mi se ravnamo po tržnem 

kriteriju – seveda poiščemo naj-

boljše ponudbe, prednost damo 

slovenski pšenici, nikoli pa ne 

odstopamo od zahtevanega kri-

terija kakovosti. Pričakujemo, 

da bomo od slovenskih kmetov, 

kmetijskih zadrug in kmetijskih 

podjetij odkupili približno če-

trtino potrebne pšenice. Kupu-

jemo pa jo na širšem trgu zato, 

ker je v Sloveniji ne pridelamo 

dovolj, pa tudi zato, ker v Slo-

veniji ni pšenice durum, ki jo 

nujno potrebujemo za izdelavo 

testenin,« je pojasnil predsednik 

uprave David Nabergoj.

Mojca Vtič
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Trgovcem pripada prevelik kos pogače
Da si trgovci odrežejo nesramno velik kos pogače, je prepričan 

tudi Albin Milošič iz podjetja Polje-dom, ki letos namerava odku-
piti 3000 ton pšenice: »Kilogram najkvalitetnejše pšenice je 20 
centov, kilogram kruha pa ima desetkratno ceno. Žal smo slo-
venski odkupovalci in kmetje premajhni, da bi vplivali na ceno. 
Sicer pa bodo odkupne cene pšenice podobne lanskim, to pa za 
kmeta pomeni, da bo le s težavo pokril stroške, ki jih je vložil v 
pridelavo pšenice. Prepričan pa sem, da če bi se strošek od pri-
delave pšenice do prodaje kruha enakomerno razdelil, bi lahko 
tudi kmet dobil več, to pa bi pomenilo tudi razvoj kmetijstva in 
stabilnejšo kmetijstvo.«

Foto: ČG

Slovenija, Podravje � Odkupne cene pšenice tik pred žetvijo še vedno niso znane

Skrivnostne marže trgovcev skrivajo 
ogromne dobičke, kmetje pa obupujejo
Čeprav je žetev pšenice že tik pred vrati, kmetje še ne vedo, kolikšna bo odkupna cena kraljice žit. To negotovost naj bi preprečili deležniki v žitni 
verigi. »Načrt je bil, da se dogovorimo o cenah, sortah, količinah, žal pa do nobenih dogovorov ni prišlo,« je povedal predsednik komisije za prodajo 
slovenske pšenice v slovenski žitni verigi Franc Küčan.

Občinskemu proračunu so 

dodali tri nove postavke: nadstre-

šnico v velikosti 33 x 6 metrov 

za Društvo upokojencev Videm 

in športnike (28.000 evrov), ob-

novo ostrešja na gospodarskem 

delu Petrove domačije v Šturmov-

cu (18.000 evrov) ter kegljišče 

ob vaškem domu na Pobrežju 

(5.000 evrov). Za uravnoteženje 

proračuna so zmanjšali predvsem 

postavke za kanalizacijo in nje-

no vzdrževanje. Svetnik Martin 

Vidovič je ob tem komentiral: 

»Vlagamo v nepomembne stvari, 

s kanalizacijo na vodovarstvenem 

področju pa smo v zaostanku.«

Še burnejša razprava se je vne-

la ob idejni zasnovi novogradnje 

vrtca v Vidmu. Župan Friderik 

Bračič pojasnjuje: »Leta 2009 je 

ministrstvo za izobraževanje, zna-

nost in šport predlagalo 4-oddelč-

ni vrtec, kar smo upoštevali.« Za-

radi povečanja števila otrok pa ti 

prostori več ne zadoščajo; poleg 

štirih oddelkov v zgradbi vrtca so 

še dva začasno namestili nad pro-

stori Športnega društva Videm. 

Zdaj želijo z dvigom obstoječe 

vrteške stavbe za eno etažo zago-

toviti prostore za osem oddelkov 

vrtca, pridobili pa bi tudi funkcio-

nalne prostore za zaposlene.

S prizidkom bi 
ustvarili novo 
prostorsko stisko

Občinski svetniki so ob pre-

dlagani rešitvi izrazili nekaj 

pomislekov: ker je stavba vrtca 

montažna, bi bilo treba ob nad-

gradnji statiko reševati s stebri, 

zaradi stopnic pa bi težave nasto-

pile tudi pri zagotavljanju varno-

sti. Župan pa je poudaril ključne 

prednosti predlagane rešitve: ta 

naj bi bila že zaradi priključkov 

cenejša, obenem bi rešili težave s 

streho, organizacije dela v vrtcu 

ne bi otežili, predvsem pa ne bi 

izgubili potrebnih igralnih povr-

šin ob vrtcu. Andrej Rožman je 

sicer pripomnil: »Če odstranimo 

nasad hmelja za vrtcem, lahko 

igralne površine uredimo do 

Šturmovca …«

Nadzidavo stavbe bi deloma 

pripravili v času naslednjih pole-

tnih počitnic, tako da bi delo vrt-

ca v šolskem letu 2017/18 teklo 

nemoteno. V teh dneh se bodo 

predstavniki občine o možno-

stih pogovorili tudi s predstav-

niki podjetja Marles, ki do po-

plačila celotne investicije ostaja 

lastnik stavbe vrtca. Občinski 

svetniki so prosili za podatke in 

finančne izračune za obe mogo-

či varianti širitve. Zato niso po-

trdili predlagane idejne zasnove 

vrtca, pač pa le sprejeli sklep, da 

bo občina k iskanju variant za 

rešitev prostorske stiske aktivno 

pristopila.

Potrdili pa so idejno zasnovo 

opornega zidu v mrliški vežici 

v Leskovcu. Župan pojasnjuje: 

»Zid bo stal okoli 30.000 evrov, v 

proračunu pa imamo rezervira-

nih 11.000 evrov. Lahko bi torej 

zgradili polovico zidu, da bi za-

varovali plaz, v prihodnjih letih 

pa dela nadaljevali.« Koncesije za 

opravljanje obvezne javne služ-

be varstva okolja, odvajanja ter 

čiščenja komunalne in padavin-

ske vode v Vidmu ne bodo več 

podeljevali neposredno, temveč 

z javnim razpisom. Komunalne-

mu podjetju Ptuj pa so za gradnjo 

globinskega vodnjaka na Mari-

borski cesti na Ptuju ter namesti-

tev filtrov v Podvincih in Skorbi 

dali soglasje.
Eva Milošič

FOTO: ČG

Videm � 15. redna seja občinskega sveta

Kakšen bo nov videmski vrtec?
Na junijski seji so občinski svetniki kljub pomislekom potrdili drugi rebalans letošnjega občinskega proračuna, po-
trdili idejne zasnove za nadstrešnico pri videmskem igrišču, prostor za raztros pepela na videmskem pokopališču in 
oporni zid ob mrliški vežici v Leskovcu, pri idejni zasnovi novogradnje vrtca Videm pa se je zataknilo.

Foto:EM

Ni še odločeno, ali bodo vrtec v Vidmu za eno etažo dvignili ali pa ga razširili s prizidkom.
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Kar nekaj časa, praktično 

vse do sedaj so potekala poga-

janja med ptujsko in dornavsko 

občino. Dornavski župan Raj-

ko Janžekovič je namreč vztra-

jal, da je investicija predraga in 

da je znesek, ki naj bi ga Obči-

na Dornava plačala, previsok.  

Jasno so večkrat povedali, da 

so pripravljeni podpisati po-

godbo o sofinanciranju, a ne 

za znesek in z dinamiko pla-

čevanja, kot je to zahteval Ptuj. 

Po izračunih ptujske občine bi 

namreč Dornava morala pri-

spevati 72.843 evrov, s tem pa 

se niso strinjali in so pripravili 

svojo pogodbo o sofinancira-

nju investicije v novogradnjo 

OŠ dr. Ljudevita Pivka z zne-

skom 49.961 evrov. Janžekovič 

jo je podpisal in poslal takra-

tnemu županu MO Ptuj Šte-

fanu Čelanu, a je ta pogodbo 

pustil nepodpisano.

Z dornavsko matematiko, ki 

se je od ptujske razlikovala za 

22.882 evrov, se ni strinjal niti 

sedanji ptujski župan Miran 

Senčar. Spor je vse doslej, do 

zaključka gradnje, ostal nere-

šen. „Mi smo popustili, odlo-

čili smo se, da ne bomo rušili 

finančne konstrukcije. Plačali 

bomo svoj delež, čeprav je bil 

prvoten dogovor s Senčarjem 

drugačen. Ampak dobro, mi 

bomo plačali to, kar so izraču-

nali Ptujčani, seveda v zame-

no za to, da tudi oni pošteno 

plačajo svoj dolg,“ je bil jasen 

Janžekovič. Ker namreč ptuj-

ska občina ni krila materialnih 

stroškov za učence iz svoje 

občine, ki obiskujejo dorna-

vsko šolo, bodo sedaj zahtevali 

poplačilo za zadnjih 5 let. „Za 

letos pričakujem, da bodo zne-

sek poravnali, za dodatnih 5 let 

pa bomo šli v tožbo. To so stva-

ri, ki nam po zakonu pripadajo 

in jih bomo zahtevali. Najprej 

je bil sicer dogovor, da gremo 

v zameno za zmanjšanje zneska 

za sofinanciranje OŠ dr. Lju-

devita Pivka za 20.000 evrov 

na stanje 0:0 in da se materi-

alni stroški začnejo pokrivati 

od sedaj naprej. A ker so si na 

ptujski občini premislili, smo 

si tudi mi, zato smo se odločili 

za tožbo,“ pojasnjuje dornavski 

župan.

V šolskem letu 2015/2016 je 

bilo v osnovni šoli v Dornavi 

23 učencev iz občine Ptuj, v 

zadnjih 5 letih pa 156. „Vem, 

kaj mi pripada. Pogodbo za so-

financiranje gradnje nove šole 

bom podpisal, a šele ko ptujska 

občina podpiše, da bo za letos 

pokrila materialne stroške, kot 

smo se dogovorili. Za nazaj, pa 

kot rečeno, bomo vložili tožbo. 

Čisti računi, dobri prijatelji,“ 

zaključuje Janžekovič. Znesek, 

Ptuj-Dornava � Vsaka občina ima svojo matematiko

Kdo je komu dolžan in zakaj bo 
dornavska občina tožila ptujsko
4,1 milijona evrov je končna vrednost novih prostorov OŠ dr. Ljudevita Pivka. Pri tem, kdo in koliko bo financiral investicijo, 
se je zalomilo še pred začetkom izgradnje. Sedaj so se izpogajali in našli rešitev še z zadnjima sofinancerkama, občinama 
Podlehnik in Dornava. A s slednjo ne bo šlo tako zlahka; plačali bodo svoj delež, v zameno pa od ptujske občine pričakujejo, 
da poplača svoje „dolgove“, sicer gredo v tožbo.

Foto: Črtomir Goznik

OŠ dr. Ljudevita Pivka bo septembra končno odprla svoja vrata.

Kako plačujejo občine
Kot je bilo pojasnjeno na kolegiju županov Sp. Po-

dravja, je bil z Občino Podlehnik sklenjen dogovor. Zne-
sek v višini 51.373 evrov bo ta poravnala s sredstvi ku-
pnine za nepremičnino v Kicarju (parc. št. 774/2, k. o. 
387 Kicar – stanovanjska stavba Kicar 27 d, Ptuj).

Z Občino Sveti Andraž v Slovenskih goricah je bil maja le-
tos sklenjen in podpisan aneks k pogodbi za zagotavljanje 
sofinancerskega deleža; znesek 32.282 bo občina poravna-
la v šestih obrokih do 1. 4. 2018.

Do junija letos so občine sofinancerke poravnale 
930.545 evrov, zapadle obveznosti občin pa znašajo 
246.389 evrov (Destrnik, Hajdina, Zavrč, Žetale, Sv. 
Andraž in Dornava).

MO Ptuj: „Noben župan ni 
zanikal svojih obveznosti“

Na vprašanje, kako so se dogovorili z občinama 
Podlehnik in Dornava, so iz ptujske občine odgovorili: 
„Finančna konstrukcija investicije je bila ponovno pred-
stavljena na kolegiju županov Spodnjega Podravja. Tam 
ni bilo nobenih nasprotovanj in noben župan ni zanikal 
svojih obveznosti. Z občinami sofinancerkami so skle-
njene pogodbe. Pogodba z Občino Podlehnik je v pod-
pisu, prav tako je v zaključni fazi usklajevanja pogodba 
z Občino Dornava. Končna vrednost investicije je 4,1 
milijona evrov.“

 Sredstva po razdelilniku (v EUR)
Občina Znesek
Destrnik 70.732,61
Dornava 72.842,04
Cirkulane 63.202,76
Gorišnica 107.420,65
Hajdina 101.946,82
Juršinci 64.484,43
Kidričevo 179.221,33
Majšperk 109.236,36
Markovci 109.369,87
Podlehnik 51.373,93
Sveti Andraž v Slovenskih goricah 32.282,27
Trnovska vas 36.394,32
Videm 152.279,39
Zavrč 40.693,28
Žetale 36.821,55
MO Ptuj 626.607,12
SKUPAJ 1.854.908,75

Vir: MO Ptuj 
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Vir: MO Ptuj 

Država mora poravnati le 
še en zahtevek

Za financiranje OŠ dr. Ljudevita Pivka je bilo od 
države izplačanih 20 zahtevkov v skupni vrednosti 
1.956.538 evrov, poteka še plačilo 21. zahtevka, ki 
znaša 87.577 evrov, do zaključka sofinanciranja pa 
preostane za izplačilo še zadnji, 22. zahtevek v višini 
87.841 evrov. S tem bo del, ki ga je dolžna zagotoviti 
država, poravnan.

ki so ga izračunali v Dornavi, 

za letos znaša 8.876 evrov, 

celoten dolg ptujske občine 

– tako je izračunal Janžeko-

vič – pa je 64.942 evrov.
Dženana Kmetec
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Slovenija, Podravje � Brezstične bančne kartice

Koliko vas lahko stane nekaj 
Brezstične bančne kartice so v Sloveniji uvedli leta 2014, potrošniki pa so se kot majhni otroci čarobne tehnologije 
boste za to morda morali tudi kaj plačati. Lahko pa tudi tvegate in pravico do izbire pač vzamete v svoje roke …

Banke kot glavni razlog za 

uvedbo brezstičnih kartic veči-

noma navajajo varnost: kupec 

lahko transakcijo opravi, ne da 

bi kartico dal iz rok ali celo iz de-

narnice. Tako opravljeni nakupi 

naj bi bili tudi bistveno hitrejši 

od nakupov z običajno kartico. 

S tem se število zaposlenih bla-

gajnikov zreducira na minimum. 

Pri podjetju MasterCard v Kana-

di pa celo odkrito priznavajo, da 

se z brezstičnimi karticami po-

trošnja bistveno poveča; tudi za 

četrtino. Nakup je namreč hiter, 

mimobežen, neboleč, »z mini-

malno človeško intervencijo« pa 

se tudi ne vtisne pregloboko v 

potrošnikov spomin … 

Brezstične kartice so prvič 

uvedli leta 1992 v finskem me-

stu Oulu za elektronsko proda-

jo vozovnic v javnem prometu, 

kasneje pa so jih uporabili še za 

parkiranje, prijavljanje prisotno-

sti zaposlenih ipd. Vse več držav 

to tehnologijo uporablja celo pri 

osebnih izkaznicah (samo v Ma-

leziji jih uporablja okoli 18 mi-

lijonov državljanov), vozniških 

dovoljenjih, karticah zdravstve-

nega zavarovanja ali biometrič-

nih potnih listih. Pred dobrim 

desetletjem so se tehnologiji 

pridružile tudi mreže American 

Express, MasterCard in Visa, s 

čimer so brezstične postale tudi 

bančne kartice.

Te s POS terminali komuni-

cirajo prek radijskih valov. Za 

elektronsko plačilo jih je treba 

približati posebnim čitalcem 

kartic. Standardne izvedbe kar-

tic dovoljujejo razdaljo do 10 

centimetrov (na NLB sicer trdi-

jo, da največ 2 cm), s tehnično iz-

popolnjeno opremo pa je doseg 

lahko še veliko večji. Ob tem se 

seveda porajajo številna vpraša-

nja. Kaj, če kartico izgubite in 

tega ne opazite nemudoma? Vas 

lahko v gneči neopazno brezžič-

no okradejo?

Prozorna varnost
Banke se teh težav seveda za-

vedajo, zato so pri brezstičnih 

plačilih uvedle različne omeji-

tve, npr. najvišji znesek nakupa 

(v Sloveniji praviloma 15 evrov) 

ali vsote nekaj zaporednih naku-

pov, lahko pa tudi najvišje šte-

vilo zaporednih nakupov brez 

vnosa PIN kode ali podpisa. Pri-

poročajo tudi SMS obveščanje, 

ki seveda ni zastonj, in pazljivost. 

Pri NLB vztrajajo: »Naključno 

branje (skeniranje) podatkov s 

kartice s strani nepooblaščenih 

oseb je nemogoče – za izvedbo 

plačila se med kartico in POS-

terminalom izmenja minimalen 

nabor kodiranih podatkov, ki jih 

ni mogoče ponovno uporabiti.«

Brezstično neopazno skenira-

nje kartic, npr. v gneči, je kljub 

temu mogoče. Angleška zveza za 

kartice (UK Cards Association) 

je ugotovila, da je v letu 2014 z 

brezstično krajo v Angliji izgini-

lo 153.000 funtov, skupni zne- Brezstične bančne kartice in POS-terminali, ki jih sprejemajo, so označeni 

Maribor � Naložba podjetja Lesnina

Najsodobnejši pohištveni salon
Lesnina je v sredo na Tržaški ulici 33 v Mariboru odprla vrata novega trgovskega centra s 
pohištvom in opremo za dom, ki se razteza na kar 15.000 m2. Vrednost naložbe je okoli 20 
milijonov evrov, v novem pohištvenem centu pa je zaposlitev dobilo več kot 100 ljudi.

Foto: Lesnina

Na fotografiji (od leve): vodja nabave Sebastjan Cugelj, generalni direktor Lesnine XXXL Emil 
Kadunc, vodja enote v Mariboru Damjan Sršen in vodja marketinga Roman Frank

Moderen center, eden najve-

čjih in najbolj ekskluzivnih pohi-

štvenih salonov v Sloveniji, bo še 

dodatno utrdil vodilno pozicijo 

Lesnine kot najbolj prepoznav-

nega in največjega pohištvenega 

ponudnika v Sloveniji, ki je na 

trgu prisotna že 67 let. V novem 

salonu so predstavljene celostne 

bivanjske rešitve, ki odražajo naj-

sodobnejše oblikovalske trende. 

Te po vsem svetu uvaja mednaro-

dni tim strokovnjakov za urejanje 

prostora iz tretje največje svetov-

ne trgovske verige s pohištvom 

XXXLutz, katere del je Lesnina, 

so na novinarski konferenci pred 

uradno otvoritvijo poudarili v 

vodstvu podjetja.
»Potrdilo za dobro delo v oko-

lju hitro rastoče konkurence so 

tudi odzivi kupcev. Lesnina je po 

izbiri profesionalnih notranjih 

oblikovalcev in posameznikov, 

ki opremljajo svoje stanovanjske 

prostore, že drugo leto zapore-

doma prejela nagrado Best Buy 

Award,« je povedal direktor Le-

snine Emil Koprivc.

Kupcem je v novem salonu na 

voljo najširša izbira kuhinj, bogat 

»baby« program za otroke do treh 

let, pestra paleta spalnega in bi-

valnega pohištva, prav tako pa je 

poskrbljeno za kakovosten izbor 

vrtnega in pisarniškega pohištva 

ter opreme za kopalnice, svetil in 

dekorativnega programa, ki zaje-

ma široko in pisano paleto dodat-

kov za dom.

V novem pohištvenem centru 

ponudbo Lesnine dopolnjuje še 

blagovna znamka Mömax, sicer 

pa so v podjetju poskrbeli tudi za 

najmlajše obiskovalce z otroškim 

kotičkom, ponudbo pa zaokrožu-

jejo še z restavracijo.
Roman Frank

Destrnik � Investicija v Janežovskem Vrhu

Nova cesta, javna razsvetljava 
in kanalizacija
V občini Destrnik pričenjajo skoraj pol milijona evrov vredno investicijo. V Janežovskem 
Vrhu, na odseku Mihelič–Kramar, bodo modernizirali kilometer cestne povezave, položili 
vode za fekalno in meteorno kanalizacijo ter uredili javno razsvetljavo. 

Na kanalizacijski sistem se bo 

lahko priključilo 30 uporabni-

kov. Dela na terenu bodo stekla 

te dni, končana pa bodo pred-

vidoma septembra 2017. Gre za 

dvoletni projekt, ki ga občina po 

23. členu zakona o financiranju 

občin financira s pomočjo držav-

nih sredstev, z zadolžitvijo in la-

stnimi proračunskimi prihodki. 

Vrednost projekta po pogodbi z 

izbranim izvajalcem je 440.000 

evrov. Dela bo izvajalo Cestno 

podjetje Ptuj (CPP).

Izvršna direktorica Meta Zajc 

Pogorelčnik je ob podpisu po-

godbe izrazila zadovoljstvo, da je 

bilo CPP izbrano za izvajalca. »V 

teh časih, ko velikih gradbenih 

projektov v našem okolju ni, se 

vsak, tudi manjši projekt, ki ga 

uspe družba pridobiti, šteje za 

velik uspeh,« je dejala. Poleg CPP 

je ponudbe za izvedbo gradbe-

nih del oddalo še sedem pod-

jetij: SB inženiring iz Slovenske 

Bistrice, Hermes GP iz Dornave, 

VGP Drava Ptuj, Indrast Maribor, 

Markomark Nival in Nival Invest 

s Pobrežja ter GMW Radenci.

Mojca Zemljarič

Foto: MZ

Župan Vladimir Vindiš in izvršna direktorica CPP Meta Zajc Pogo-
relčnik ob podpisu pogodbe za izvedbo del

Prijavljeni ponudniki 
in vrednost ponudb
Hermes GP Dornava 417.897 €
Cestno podjetje Ptuj – izbrano 440.398 €
VGP Drava Ptuj 463.724 €
GMW Radenci 470.731 €
Indrast Maribor 477.244 €
MarkoMark Nival Pobrežje 484.380 €
SB inženiring Slovenska Bistrica 492.411 €
Nival Invest Pobrežje 568.100 €

Vir: Občina Destrnik

Brezstičnemu plačevanju se je 
za zdaj še mogoče izogniti

Večina bank v Sloveniji je brezstične kartice že uvedla 
– praviloma postopno, po poteku veljavnostih starih, stič-
nih kartic. Novo tehnologijo lahko pod različnimi pogoji 
tudi zavrnete – v DBS in Gorenjski banki vam limite za 
brezstično poslovanje brez vnosa PIN kode na 0,00 evra 
(običajno ta omejitev znaša 15 evrov) nastavijo brezplač-
no. Ponekod je mogoče tudi omejevanje uporabe kartice 
v tujih državah. Pri NLB lahko stično kartico naročite le 
ob naročilu motiva kartice, kar vas bo stalo 8,20 evra. 
Pri SKB so s pojasnili skopi: »Vse kartice z odloženim pla-
čilom so brezstične, debetne kartice pa ne.« Brezstičnih 
kartic še nimajo: Abanka (bodo pa izdajo teh kartic začeli 
v kratkem), Delavska hranilnica (uvesti jih nameravajo 
v prihodnjem letu), Raiffeisen in Sparkasse. Od drugih 
bank pojasnil nismo prejeli.
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Poslovalnica
PTUJ

Vabljeni v Poslovalnico na Ptuju
Več kot 30-letna tradicija Poslovalnice na Ptuju nam daje zagon, da si z individualnim pristopom 
in celostno obravnavo strank prizadevamo postati vaš najboljši finančni partner v našem mestu.

Preverite vse ugodnosti, ki jih ponujamo obstoječim in novim strankam. Združite osebno in 
poslovno v ugodnostih ponudbe Apaket podjetnik.

Obiščite nas v Poslovalnici na Ptuju, Osojnikova 9, ali pokličite na telefonsko številko 
(02) 74 94 010. Prijazno vabljeni.

sekund vašega časa?
večinoma razveselili. Če pa se pogledu velikega brata ali terorju novih tehnologij želite izogniti, 

sek brezstičnih nakupov pa je v 

tem letu znašal 2,32 milijard fun-

tov. Težava ni samo v kraji: brez-

stične kartice, ki jih uporabljajo 

v javnem prometu, namreč omo-

gočajo sledenje gibanju posame-

znikov. Na Finskem, denimo, so 

prevozniku YTV zbiranje teh 

informacij morali celo prepove-

dati, čeprav je prevoznik trdil, 

da imajo njegovi uporabniki 

pravico do seznama vseh voženj 

z javnim prometom. Z najbolj in-

vazivno potrošniško tehnologijo 

doslej pa so mogoče tudi kraje 

osebne identitete.

Zlorab pri nas (še) ni
Drago Menegalija z General-

ne policijske uprave pravi, da 

pri nas do zlorab še ni prišlo: 

»V evidencah ne vodimo stati-

stičnih podatkov na način, da bi 

lahko kazniva dejanja razdelili 

glede na tip zlorabljene plačilne 

kartice. Izkustveno pa ne razpo-

lagamo s podatkom, da bi do se-

daj prišlo do zlorab brezstičnih 

plačilnih kartic, niti nimamo 

podatkov o kakršnihkoli težavah 

glede uporabe teh kartic.« Tudi 

pri Zvezi potrošnikov Slovenije 

(ZPS) doslej obvestil potrošni-

kov o zlorabi brezstične kartice 

niso prejeli.

Če (ko?) bi do zlorabe kljub 

vsemu prišlo, se stvari zapletejo. 

Kako boste dokazali, da nekega 

produkta ali celo storitve niste 

kupili? Menegalija pojasnjuje: »V 

primeru prijave zlorabe bi poli-

cija obravnavala kaznivo dejanje 

in v kriminalistični preiskavi 

izvedla vse potrebne ukrepe 

(zbiranje obvestil, zavarovanje 

dokazov, pridobivanje podatkov 

iz tujine v okviru mednarodnega 

sodelovanja ipd.). Sicer je doka-

zovanje imetnika katerekoli pla-

čilne kartice, da se z nakupom 

ni strinjal, odvisno od okoliščin 

vsakega primera (npr. nezmo-

žnost plačevanja v tujini, če ime-

tnik v tem času ni nikamor poto-

val).« Poanta kartice je sicer prav 

v tem, da je povsod z vami …

Boštjan Krisper z ZPS dodaja: 

»Če je kartica ukradena ali zlo-

rabljena, mora banka jamčiti za 

nastalo škodo nad zneskom 150 

evrov pod pogojem, da potro-

šnik pri ravnanju s kartico ni bil 

malomaren in je kartico blokiral 

takoj, ko je opazil zlorabo.« Od 

150 evrov se torej lahko mirno 

poslovite, za preostalo pa pač 

dokazujete svojo skrbnost, kakor 

veste in znate. Tudi Menegalija 

priznava: »V splošnem lahko po-

vemo, da ni 100 % zaščite pred 

zlorabami plačilnih kartic, zato 

banke ponujajo različne produk-

te ali storitve za zmanjševanje 

tveganj iz naslova zlorab kartic.«

Nevarnosti prežijo tudi dru-

gje, pravi Krisper: »Za zdaj po 

naših informacijah niso znane 

zlorabe kartic s pomočjo pre-

nosa podatkov izven laborato-

rijskih pogojev, očitno pa je mo-

žno pridobiti nekatere podatke 

o že opravljenih transakcijah na 

kartici. Poseben ovitek za karti-

co je lahko dodaten varnostni 

ukrep, na splošno pa velja, da je 

treba redno kontrolirati kartič-

ne transakcije. Vse pogostejše 

so namreč zlorabe, pri katerih 

kriminalci podatke o karticah 

ukradejo iz podatkovnih baz tr-

govcev in jih prodajajo naprej.«

Veliki brat vas čisto 
zares gleda. Zelo 
pozorno.

Naravnost srhljiva pa so po-

jasnila Špele Golob z NLB: »S 

pomočjo sistemov skušamo 

identificirati nenavadne naku-

pe – nakupe, ki odstopajo od 

siceršnjega nakupnega vzorca 

naših strank, in to na nivoju 

stranke. V primeru suma stranko 

pokličemo ter jo povprašamo, 

ali je sama opravila te nakupe 

oziroma uporabila kartico. Te 

aktivnosti bomo nadaljevali, z 

izkušnjami pa sistem po potrebi 

nadgrajevali.« 

Pri ZPS opozarjajo, da brezžič-

na tehnologija sama po sebi ni 

slaba: »Nekorektno od bank pa 

je, da potrošnikom ne omogo-

čajo, da bi sami izbrali način in 

parametre poslovanja s kartico, 

ampak jim vsiljujejo rešitve, ki 

so za njih same najbolj dobičk-

onosne.« Čas je očitno res denar. 

V zameno za nekaj sekund časa 

smo pripravljeni sprejeti veliko 

tveganje. Morda pa bi teh nekaj 

sekund raje prihranili z bolj pre-

mišljenim in manj pogostim na-

kupovanjem?

Eva Milošič
Foto: ČG

z univerzalnim simbolom.

Vojna proti novi tehnologiji
Na spletu lahko najdete pisano bero nasvetov, kako 

brezžične transakcije onemogočiti, če vaša banka tega ne 
želi (brezplačno) storiti. Zagotovil o varnosti teh postopkov 
seveda ni, učinkovitost pa so preizkusili tudi s posebno An-
droid mobilno aplikacijo.

Najpogostejši nasvet je, da kartico podržite proti močni 
svetlobi, da v njej locirate žice in čip. Tega z nožem izpraska-
te ali pa celo izrežete celoten kos kartice. Zadoščalo naj bi 
že, če poškodujete oz. spraskate eno od žic. Trgovec bi moral 
poškodovano kartico sicer zavrniti, vprašanje pa je, ali bi se 
to tudi dejansko zgodilo. Nekateri pa celo priporočajo, da 
kartico pet sekund pečete v mikrovalovni pečici …

Zaščito lahko povečate tudi na manj radikalne načine. 
Kartico lahko npr. zavijete v aluminijasto folijo. Angleška 
skupina potrošnikov Which? je metodo preizkusila: tudi, ko 
so tako ovito kartico prislonili k POS-terminalu, transakcija 
ni bila mogoča. Lahko pa tudi kupite posebne denarnice, 
prevlečene s kovino. Ta zmaga pa bo pirova: po željah bank 
boste tudi tako trošili več, čeprav ne brezstično …
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Dovoljenje je bilo izdano za 

Ljubljanske mlekarne, Mlekar-

no Celeia, Pomurske mlekarne 

vključno z Ljutomersko mlekarno 

in Mlekarno Planika. Navedena 

podjetja so se registrirala pri kitaj-

ski upravi za varno hrano in lahko 

začnejo izvoz mleka in mlečnih 

izdelkov, ki so določeni za vsako 

mlekarno posebej, so pojasnili na 

kmetijskem ministrstvu. Sloven-

ske mlekarne so že doslej imele 

iz Kitajske nekaj povpraševanja 

po mleku, vendar na ministrstvu 

nimajo podatkov o sklenjenih po-

slih. Slovenija na čelu s kmetijskim 

ministrstvom si je zaradi ruskega 

embarga in ukinitve mlečnih kvot 

že dalj časa prizadevala najti nove 

trge za slovenske proizvajalce 

mleka in mlečnih izdelkov. Obeti 

so veliki, predvsem pri izvozu na 

Kitajsko, saj se z dovoljenjem za 

registracijo izvoza mlečnih izdel-

kov v to državo odpira velik trg, so 

prepričani na ministrstvu. 

Nad manjšo porabo 
z inovativnimi 
produkti

Iskanje novih trgov je še toli-

ko pomembnejše, ker se poraba 

mleka v Sloveniji zmanjšuje, ugo-

tavljajo v Mlekarni Celeia. »Padec 

domače potrošnje se je sicer zgo-

dil postopoma, zato smo se neko-

liko lažje prilagajali, intenzivno 

delamo na novih, inovativnih 

produktih, da jih lahko damo na 

polico. Tako kot vse druge evrop-

ske mlekarne je tudi nas ruski 

embargo prizadel. Ne glede na to, 

da nismo prodajali neposredno v 

Rusijo, posledice čutimo tudi pri 

nas. Presežki mleka, ki so ostajali 

v Evropi, so predvsem odsev niz-

kih odkupnih cen ter zniževanja 

prodajnih cen,« so povedali.

Izvažali bi UHT 
mleko, namaze in 
sire

Mlekarna Celeia približno 30 % 

prihodkov ustvari iz izvoza. Njeni 

največji trgi so v bivši Jugoslaviji 

– Hrvaška, Bosna ter Makedoni-

ja. Hkrati povečujejo prodajo v 

evropske države (Italija, Anglija, 

Nemčija, Švedska). »Priložnosti 

vidimo še v trgih, ki so od nas od-

daljeni do 500 km, tako da obstaja 

še kar nekaj držav EU za nadaljnji 

razvoj prodaje. Kitajski trg pa za 

nas pomeni predvsem možnost 

izvoza izdelkov, kot so UHT (traj-

no) mleko, poltrdi siri in nama-

zi, torej  izdelki z daljšim rokom 

trajnosti. V tem trenutku iščemo 

nove poslovne partnerje za vstop 

na kitajski trg. Ko bomo končali 

pogovore s potencialnimi par-

tnerji in natančneje preučili tržne 

priložnosti, bodo bolj jasni tudi 

terminski okvirji,« so še dejali.

Ljubljanske 
mlekarne na 
Kitajskem še to 
poletje

Še to poletje nameravajo prve 

izdelke na Kitajsko izvoziti Lju-

bljanske mlekarne. Povedali so, 

da trenutno še potekajo pogovori 

s kitajskimi kupci in da je pred 

izvozom vse načrtovane posle 

treba še potrditi. »Izdelki, ki jih 

načrtujemo izvažati na Kitajsko, 

so trajni, predvsem trajno mleko,« 

so pojasnili v mlekarni, ki nepo-

sredno občuti posledice ruskega 

embarga. Sicer pa so največji iz-

vozni trgi Ljubljanskih mlekarn 

Italija, Grčija, Kosovo in Hrvaška, 

trenutno pa se dogovarjajo še za 

posle v Libiji in Etiopiji.

Za odgovore smo zaprosili tudi 

Pomurske mlekarne, vendar jih 

žal nismo prejeli.

Največ mleka v 
Italijo in na Hrvaško

V letu 2015 je bilo iz Sloveni-

je izvoženo za 131,335 milijona 

evrov mleka in mlečnih izdelkov; 

največ v Italijo, in sicer za 79,7 mi-

lijona evrov (surovo in predelano 

mleko), sledil je izvoz na Hrvaško 

(17,6 milijona evrov) ter na Koso-

vo in v BiH. »V navedene države 

smo v letu 2015 izvozili več kot 

85 % mleka in mlečnih izdelkov. 

Največ surovega mleka se proda 

v Italijo. Slovenski sir pa se je v 

letu 2015 dobro prodajal na Hr-

vaškem (5,2 milijona evrov) in v 

BiH (4,2 milijona evrov). Nekaj 

mleka in mlečnih izdelkov se iz-

važa tudi na bolj eksotične trge, 

vendar so to zaenkrat manjše po-

šiljke, ki ne prispevajo bistveno 

k celotni vrednosti izvoza mleka 

in mlečnih izdelkov,« so s podatki 

postregli na ministrstvu.

Mojca Vtič

Slovenija, Podravje � Poraba mleka v Sloveniji se zmanjšuje, iskanje novih trgov je nuja

Slovensko mleko že to poletje na kitajskih policah
Slovenija je v začetku junija dobila dovoljenje za izvoz mleka in mlečnih izdelkov na kitajski trg. »To pomeni novo priložnost in možnost izvoza na tretje trge. 
Bistveno pri tem je, da se s tem odpira možnost dodatnega odkupa in  predelave slovenskega mleka,« so povedali v Mlekarni Celeia, ki je ena izmed mlekarn z 
dovoljenjem za izvoz mlečnih izdelkov na Kitajsko.

Foto: Mojca Vtič

V letu 2015 je bilo po podatkih statističnega urada s kmetijskih gospodarstev v Sloveniji odkuplje-
nih skoraj 553.700 ton mleka, kar je za 4,1 % več kot v letu 2014. Od tega so slovenske mlekarne 
odkupile skoraj 339.400 ton mleka, kar je za 2,1 % več kot v letu 2014.

Slovenija, Podravje � Od 136 milijonov evrov subvencij podravskim kmetom manj kot petina 

Največ državnega denarja v kmetijstvu 
Pomembno vlogo pri razvoju in ohranitvi kmetijstva in s tem podeželja imajo subvencije oziroma neposredna plačila 
kmetovanje … Največja prejemnika denarja iz naslova neposrednih plačil ostajata živilska velikana Panvita in Perutnina 

Za neposredna plačila je 

Agencija RS za kmetijske trge 

in razvoj podeželja (AKTRP) 

skupno izdala okrog 57.000 od-

ločb in izplačala več kot 136,3 

milijona evrov. Več kot 24,3 mi-

lijona evrov bo agencija izpla-

čala 5.500 vključenim v ukrepe 

KOPOP. Od tega zneska so po-

dravski kmetje in gospodarstva 

prejeli približno 5,3 milijona 

evrov. Spodbudno je, da se je 

število kmetov, ki so se odločili 

za vstop v ukrepe KOPOP, letos 

povečalo, tudi zaradi sprememb 

nekaterih ukrepov, ki so postali 

bolj življenjski, še vedno pa je ta 

številka mnogo manjša od tiste 

leta 2014, ko je bilo v okoljsko-

podnebna plačila (v prejšnji 

perspektivi) vključenih več kot 

2.000 kmetij. Na agenciji so še 

dodali, da je skupna kmetijska 

površina pod ukrepi KOPOP 

95.444 hektarjev. »Največ zani-

manja v okviru ukrepa KOPOP 

je bilo za poljedelstvo in zele-

njadarstvo, največji porast v pri-

merjavi z lani pa smo zaznali pri 

vinogradništvu, pri katerem so 

se zahteve v primerjavi z letom 

2015 nekoliko spremenile; po-

dobno je tudi pri sadjarstvu,« so 

pojasnili na agenciji.

Za ukrepe ekološkega kmetij-

stva je AKTRP izdala okrog 3.180 

odločb in izplačala 7,6 milijona 

evrov. Poleg teh odločb je izpla-

čala še 41,5 milijona evrov kme-

tijcem in kmetijkam, ki kmetu-

jejo na območjih z omejenimi 

možnostmi delovanja – izdanih 

je bilo 47.150 odločb, ob tem pa 

je izplačala še 1,2 milijona evrov 

za ukrep dobrobiti živali (170 

odločb).

Z agencije so posredovali še 

nekaj statističnih poda tkov le-

tošnje kampanje zbirnih vlog. 

Agencija je v letu 2016 skupno 

prejela 57.769 zbirnih vlog, v 

katerih so vlagatelji prijavili 

459.085 ha površin oz. v pov-

prečju 7,9 ha na kmetijsko go-

spodarstvo. Oddanih je bilo 

56.978 vlog za izplačilo pla-

čilnih pravic in 4.306 vlog za 

mlade kmete. Precej zanimanja 

je bilo za ukrep dobrobiti ži-

vali – govedo, ki se letos izvaja 

prvič; uveljavljalo ga je 6.881 

kmetij oziroma gospodarstev za 

98.200 živali.

Agencija bo med 
kmete razdelila še 
800.000 evrov

Dodali  so še, da bo agencija 

kljub zaključeni izdaji odločb 

začela ponovno izdajo odločb 

o dodelitvi plačilnih pravic in 

odločb o neposrednih plačilih 

za leto 2015. »Ponovno dodelitev 

plačilnih pravic je bilo namreč 

treba izvesti zaradi spremembe 

razdelitve nacionalne ovojnice 

za neposredna plačila, v kateri 

so ostala na voljo sredstva v vi-

šini 800.000 evrov. Pri ponovni 

dodelitvi plačilnih pravic se šte-

vilo plačilnih pravic ne spreme-

ni, spremenijo pa se vrednosti 

plačilnih pravic po posameznih 

letih. Obrazložitev načina izra-

Deset največjih prejemnikov za ukrepe 
KOPOP za leto 2015
Upravičenec Znesek v evrih
Panvita 1.289.535
Kmetijsko gospodarstvo Lendava 1.153.324
Perutnina Ptuj 780.510
PP – Agro 433.456
Kmetijstvo Črnci 360.814
Jeruzalem Ormož 327.502
Žipo Lenart 264.856
Ljutomerčan 220.393
Goran Škaper 219.633
Agroemona Domžale 218.520

Vir: AKTRP

Deset največjih prejemnikov odločb za 
sheme neposrednih plačil za leti 2014 
in 2015 (znesek v evrih)
Upravičenec 2014 2015
Panvita 1.209.740 1.257.486
Perutnina Ptuj 1.272.236 1.231.198
Kmetijsko gospodarstvo Lendava 859.243 913.936
Žipo Lenart 505.048 499.197
GO-KO 463.181 494.873
PP – Agro 492.017 462.317
Jeruzalem Ormož 477.766 454.158
Agroemona Domžale 458.074 454.045
KŽK 388.387 368.984
Kmetijstvo Črnci 317.149 317.130

Vir: AKTRP

Foto: MV
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ponovno gospodarskim družbam
ter plačila, ki jih kmetije in gospodarske družbe prejmejo z vključitvijo v okoljsko podnebne ukrepe (KOPOP), ekološko 
Ptuj.

Neposredna plačila in izplačila KOPOP na območju Podravja
Občina KOP 2014 KOPOP 2015 KOPOP 2016 Neposredna plačila 2015
 Št. kmetij Št. kmetij Višina izplačil (€) Št. kmetij Št. kmetij Višina izplačil (€)
Benedikt 57 32 78.738 35 177 403.995
Cerkvenjak 47 24 22.640 26 159 249.662
Cirkulane 50 13 12.044 19 154 94.070
Destrnik 24 13 54.325 15 188 455.290
Dornava 36 23 98.974 24 142 415.965
Gorišnica 57 46 361.736 50 216 839.754
Hajdina 49 36 203.341 35 161 492.633
Juršinci 51 11 26.544 17 219 510.201
Kidričevo 98 90 537.576 93 348 1.756.323
Lenart 117 46 354.757 50 342 1.259.734
Majšperk 69 14 43.171 17 221 570.896
Makole 36 4 3.262 8 126 219.157
Markovci 59 41 321.845 45 228 651.763
Miklavž na 
Dravskem polju 14 7 25.824 8 57 190.330

Ormož 394 237 1.040.356 265 879 2.628.273
Podlehnik 40 12 30.524 18 139 149.928
Poljčane 17 4 2.279 4 116 203.661
Ptuj 61 49 984.144 51 303 2.021.408
Slovenska 
Bistrica 229 38 124.991 58 745 2.365.648

Središče ob Dravi 69 62 177.828 61 158 546.794
Starše 59 38 243.186 41 196 603.191
Sveta Ana 58 31 105.496 34 229 759.315
Sveta Trojica v 
Slovenskih goricah 52 26 26.567 29 160 342.641

Sveti Andraž 19 8 55.053 14 113 325.343
Sveti Tomaž 59 12 27.934 19 233 590.829
Trnovska vas 16 10 42.818 10 118 326.601
Videm 102 54 213.173 60 397 789.876
Zavrč 34 19 39.213 11 78 57.921
Žetale 45 3 975 5 148 211.584
SKUPAJ 2.017 1.003 5.259.314 1.122 6.750 20.032.786

Vir: AKTRP

čuna bo razvidna v odločbi o do-

delitvi plačilnih pravic. Nato bo 

sledila še izdaja odločb za izpla-

čilo neposrednih plačil za leto 

2015, s katero se bodo korigirale 

vrednosti izplačil za to leto. Od-

ločbe o novi dodelitvi plačilnih 

pravic bodo upravičenci začeli 

prejemati v teh dneh, izdajanje 

novih odločb o neposrednih pla-

čilih za leto 2015 pa bo Agencija 

predvidoma začela v začetku 

julija.«

Haložani z ukrepi 
KOPOP nezadovoljni

Kljub temu da se je število 

kmetij, vključenih v ukrepe KO-

POP, tudi v Halozah povečalo, 

pa v Civilni iniciativi za kme-

tijski in gospodarski razvoj Ha-

loz s spremembami kmetijskih 

okoljsko-podnebnih ukrepov 

in kmetijsko politiko niso zado-

voljni. »Prvi mandat kmetijske-

ga ministra je še bil naklonjen 

malemu in srednje velikemu 

kmetu, sedaj je zgodba drugač-

na. Ne samo kmetijska politika, 

tudi ukrepi KOPOP so za Haloze 

zgrešeni, saj zahtevajo od nas ne-

pokošene pasove, prepovedana 

nam je paša, strmine se ne upo-

števajo. Kaj spremeniti? Najprej 

je treba odpraviti anomalije. Mi 

se na primer ne moremo vklju-

čiti v ukrep dobrobit živali za 

drobnico, saj je zahtevana paša 

210 dni, vendar če želimo biti 

vključeni v ukrep habitat, torej 

ukrep za ohranjanje raznovr-

stnosti travišč, ne smemo pasti 

pred junijem.«

V iniciativi so še dodali, da so 

pripravljeni izvajati vse ukrepe 

za zaščito travinja in pestrosti 

haloške pokrajine, vendar pod 

pogojem, da bodo prejeli pri-

merno premijo. »Če želimo obdr-

žati kulturno in socialno poselje-

nost krajine, mora država zvišati 

premije, sicer bo vse skupaj šlo 

v maloro, v popolno zaraščanje. 

Ob tem more biti haloški kmet 

še zaposlen, če želi vzdrževati 

kmetijo. 20 let je tega, kar smo se 

lahko v Halozah preživljali s kme-

tijstvom, tudi z oddajo mleka.«

Mojca Vtič

Foto: arhiv ŠT
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Na ogled je predvsem rimska 

keramika: kuhinjsko in nami-

zno posodje, pa tudi z reliefom 

vinske trte okrašena oljenka in 

razlomljen kalup oljenke. Med 

najdbami izstopata lonca z barva-

no površino; Rimljani so namreč 

posamezne posode pred žganjem 

barvali ali pa barvo nanesli kasne-

je. Večinoma gre za poetovionsko 

keramiko, vendar so našli tudi 

uvoženo. Razstavili so še bronast 

držaj lesene skrinje, iglo za spe-

njanje obleke in bronasto pozla-

čeno zapestnico. V obrtniški četr-

ti Poetovione vzhodno od potoka 

Grajena so doslej odkrili že več 

kot sto lončarskih in opekarskih 

peči, pa tudi steklarske, kamnose-

ške in kovaške peči oz. delavnice. 

Tu so od 1. do 5. stoletja nastajali 

predmeti, potrebni za vsakodnev-

no življenje meščanov, izdelke pa 

so tudi izvažali.

Tokratno razstavo sta pripravi-

la arheologa Ivan Žižek in Mojca 

Vomer Gojkovič iz Pokrajinskega 

muzeja Ptuj-Ormož (PMPO). Ži-

žek je pojasnil: »Razvoj lončarstva 

na tem območju so omogočili 

debeli sloji ilovice primerne kva-

litete.« Eno prvih obsežnejših raz-

iskav v obrtniški četrti je vodila 

Mira Strmčnik Gulič z Zavoda za 

varstvo kulturne dediščine Slo-

venije (ZVKDS), dragocenosti pa 

so pred kratkim shranili v PMPO. 

Žižek je povedal: »PMPO hrani 

okoli pol milijona keramičnih fra-

gmentov iz rimske Poetovione, še 

enkrat toliko pa jih je v Centru za 

preventivno arheologijo ZVKDS. 

Slej ko prej bo to gradivo treba 

muzeološko obdelati.«

Odprtja razstave so se udeležili 

tudi gostje iz pobratenega franco-

skega mesta Saint Cyr sur Loire.

Eva Milošič

Pevci pozabljenih pesmi 
iz Podgorja

A ste že kdaj obiskali 
Podgorje, cenjeni bralci 
knjigarnice?

Se sprašujete morda, ka-
tero Podgorje pa?

Je to naselje na južnem 
obrobju Slovenjgraške ko-
tline, v podgorju vzhodnih 
Karavank v občini Slovenj 
Gradec, ob sotočju Jenine 
in Suhodolnice? Ne. Ni.

Je to Podgorje, Maria 
Elend, gručasto naselje 
pod severnimi obronki 
Karavank ob južni ob-
dravski cesti in železnici 
Borovlje–Podrožca v zgor-
njem Rožu na avstrijskem 
Koroškem? Ne. Ni.

Je to gručasto naselje v vzhodnem delu vznožja Slavnika 
nad železnico Prešnica–Rakitovec v občini Sežana? Ne. Ni.

Je to naselje v zahodnem delu Apaškega polja ob cesti Gor-
nja Radgona–Šentilj v Slovenskih goricah? Ne. Ni.

Vabim vas v Podgorje, literarni kraj avtorja proznega pr-
venca Jerneja Dirnbeka, ki uvodoma h romanu na strani pet 
pravi:

Podgorje je sinonim za kraj, ležeč nekje v vinorodnem podro-
čju naše dežele. Njegovo prebivalstvo običajno šteje med 126 in 
7000 duš, poleg trgovine, nekaj gostiln, šole in bencinske črpalke 
pa so v naselju aktivni še mešani pevski zbor, prostovoljno gasil-
sko društvo, malonogometni klub in lovska družina. V nekaterih 
izmed tovrstnih krajev so si domačini v prepričanju, da bo življe-
nje teklo bolje, ako so škarje in platno v domačih rokah, izborili 
status samostojne občine. Spet drugi so raje ostali pod okriljem 
kakšnega večjega mesta, ki ima za to potrebno infrastrukturo 
in kadre. Tistih tretjih, ki so že davno pogruntali, da je oblast 
oblast, pa če govori z naglasom iz sosednjega mesta ali zavija po 
domače, pa tako in tako nihče ne posluša.

Sicer pa življenje v tipičnem Podgorju poteka spokojno. Prebi-
valci so večidel zadovoljni s takšnimi razmerami in ne hrepenijo 
po alternativah, najbolj radoživi mladostniki (tisti, ki bi lahko 
ogrozili zakoreninjeno ravnovesje in monotonijo) pa se po za-
ključku šolanja ustalijo drugod. V pretežni meri živijo krajani 
Podgorja bolj sproščeno in srečnejše od sorodnikov iz mest. Kar 
nekaj jih verjame, da se uspešnost lokalne oblasti odraža v količi-
ni novo asfaltiranih cest.

Župan je edini, ki to zatrdno ve.
Ja, zveni domače prepoznavno, morda bi k uspešnosti as-

falta primaknili še košček cestne razsvetljave, mrliško vežico 
in krožišče, pa bi mirno dejali: Ja, ja, tudi mi smo iz Podgorja 
doma!

Eden od osrednjih likov romana, ki ga je avtor izpisal v 
šestnajstih oštevilčenih poglavjih na 247 straneh z epilogom 
na strani 275 je Zdravko Strnad, ki se pri oseminštiridesetih 
letih vrača v rodno Podgorje, sveže ločen in mirne, spravljive, 
dobrodušne narave. Tako premišljuje, ko spravlja skromno 
premoženje v hišo svoje mladosti.

»Dvaindvajset let, zloženih v enem prtljažniku,« si je mrmral. 
»Na eno prikolico podlage,« se je še kislo nasmehnil. »Človeški 
spomin je res neverjeten. Kako se ji je uspelo zapomniti, da je bolj 
ali manj vse, kar sva skupaj nabavila, v resnici plačala ona…«

Vendar Dirnbekovo pisanje, ki teče enakomerno in s po-
sluhom za »male, navadne ljudi«, nikakor ni zgodba o raz-
druževanju zakoncev ali morda literarna analiza v Podalpju 
tako pogostih ločitvenih postopkov in zapletov. Ne, roman 
enostavno opisuje, popisuje in niza zmerne dogodivščine 
Podgorjanov, ki jih druži in združi prepevanje. Iz sprva pijači 
in posledično petju vdanih večernih druženj v Bifeju nasta-
ne zavidanja vreden pevski zbor s prav tako instrumentalno 
spremljavo. Seveda se ob tem odvija politično življenje s pri-
godami lokalnih veljakov, s priskledniki župana, z idejami o 
evropskih sredstvih, s podjetnikom, ki misli, da je z denarjem 
mogoče kupiti vse …

Pevci pozabljenih pesmi (Miš, 2016) je morda bolj moško 
branje, če se lahko tako izrazim, je primeren za počitniško 
hahljanje in je, če smem, ogledalo današnjega časa. In če je av-
tor zapisal, da življenje v tipičnem Podgorju poteka spokojno, 
tudi velja, da sem podpisana spokojno knjigo prebrala.

Prijetno branje želi
Liljana Kle menčič

Tednikova knjigarnica

Foto: ČG

Razstava je nastala v sodelovanju Centra za preventivno arheologijo ZVKDS, Pokrajinskega muzeja, 
ptujske občine in ministrstva za kulturo.

Prireditev je letos potekala v 

okviru Vidovih dnevov, k ki jih v 

občini Videm prirejajo vsako leto 

ob občinskem prazniku. Na njej 

je zraven Mejašev sodelovalo še 

15 skupin ljudskih pevcev in god-

cev, kot presenečenje pa je prire-

ditev s svojim igranjem in petjem 

popestril krajan Andrej Gabro-

vec, pevec ansambla Žargon.

Damjana Cebe 

Videm � Ljudski pevci so zapeli

Nedeljsko popoldne z Mejaši
V nedeljo, 19. junija, so ljudski pevci Mejaši iz Repišč v gasilskem domu v Zgornjem Leskovcu ponovno pripravili svoje zdaj 
že tradicionalno srečanje ljudskih pevcev in godcev Nedeljsko popoldne z Mejaši.

Foto: DC

Ptuj � Vitrina meseca v Mestni hiši

V depojih čaka milijon koščkov 
rimske keramike
V galeriji Magistrat na Ptuju so odprli četrto iz cikla razstav Iz ptujskih depojev. Tokrat si je mogoče ogledati najdbe, 
odkrite leta 1973 med zaščitnimi arheološkimi raziskavami pred gradnjo stanovanjskega bloka B1 v Rabelčji vasi.

Na letošnji razpis z naslovom 

Življenje je … je prispelo 74 likov-

nih del v raznolikih tehnikah in 

poljubnih formatih. Strokovna 

komisija, ki so je sestavljali Jože 

Foltin, Stojan Kerbler in predse-

dnica komisije Stanka Gačnik, je 

med njimi za razstavo izbrala 34 

najboljših. Gačnikova je pojasnila: 

»Odziv ustvarjalcev je bil za razli-

ko od minulih likovnih prireditev 

skromnejši in v kvalitetnem smi-

slu tudi nekoliko šibkejši, vendar 

z izjemami, ki izstopajo po svojem 

umetniškem izpovedovanju in 

zmeraj presenetijo s svojo kreativ-

nostjo in kvaliteto.«

Vsem razstavljavcem so po-

delili priznanja za sodelovanje, 

najboljše tri pa so nagradili. Prvo 

nagrado je prejela Saša Bezjak iz 

Gornje Radgone za vezenino Ži-

vljenje je življenje, drugo Radko 

Kukovec s Sladkega Vrha s sliko 

V delu je moč, tretjo pa Diana 

Mureškič iz Zgornjega Dupleka 

s štirimi pokrivali z naslovoma 

Parčkanje I in II. Letos sta Meža-

nove dneve podprla tudi Mestna 

občina Ptuj in Javni sklad RS za 

kulturne dejavnosti, otvoritev 

razstave pa je z igranjem na harfo 

obogatila Tajda Špes, učenka Za-

sebne glasbene šole v samostanu 

sv. Petra in Pavla na Ptuju.

Eva Milošič

Ptuj � Mežanovi dnevi ljubiteljskih likovnikov

Življenje je …
Zveza kulturnih društev (ZKD) Ptuj je na kresni večer v Mihe-
ličevi galeriji odprla četrto bienalno likovno razstavo Meža-
novi dnevi. Izbrana dela ljubiteljskih likovnih ustvarjalcev iz 
vse Slovenije si bo mogoče ogledati do 17. julija.

Foto: ČG

Letos so ljubiteljski umetniki navdušili s svežino in drugačnostjo.
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Z nekajminutno zamudo, 
kot se za zvezdnika pač spo-
dobi, se je Tim Gajser na no-
vinarsko konferenco AMZS 
na grad Štatenberg pripeljal s 
svojo Hondo, ob njem je bila 
na motorju tudi mlajša sestri-
ca. Gajserji imajo bencinske 
hlape tako rekoč v genih. 
»Se spomniš, kdaj si se prvič 
predstavil širši javnosti kot 
voznik motokrosa,« je Tima 
z vprašanjem izzval predse-
dnik AMZS Anton Breznik in 
tudi sam podal odgovor: »Na 
dirki v Radizelu, ko si imel 
štiri leta, si se med dirkama 

spustil po progi.« »Ja, tega se 
pa spominjam …«

Takrat je vozil majhen 50 
ccm motor, sedaj se po najzah-
tevnejših progah za motokros 
vozi s 450 ccm Hondo, s ka-
tero si je pred zadnjo tretjino 
sezone svetovnega prvenstva 
privozil ogromnih 92 točk 
prednosti pred najbližjim za-
sledovalcem Antoniem Cairo-
lijem. »Prednost je res velika, a 
počakajmo do konce sezone,« 
je povedal Tim in se za trenu-
tek v mislih vrnil na zadnjo 
dirko: »Zadnja dirka v Mantovi 
je bila res posebna, primerlji-

va le še z lansko dirko v Italiji, 

kjer sem si privozil prvo zma-

go v razredu MX2. A nedeljska 

je bila še nekaj nad tem, saj je 

bilo ogromno slovenskih na-

vijačev, še nikoli doslej toliko. 

Pa še končno petje Zdravljice 

skupaj z njimi … Nepopisno …« 

Povedal je tudi to, kaj je med 

skokom – med katerim sta 

skoraj trčila – pokazal Cairoli-

ju: »Ni bil sredinec, še zdaleč 

ne, pokazal sem mu dva prsta 

v znak miru.«

Odlični uspehi s sabo pri-

našajo tudi več medijske po-

zornosti. »Kot sem bil mlad, 

sem sanjal o tem, da bi znan, 
da bi bil dober motokrosist, 
da bi bil dobra oseba in dober 
športnih. Kolikor se le da, po-
skušam ustreči vsem, a je vča-
sih zelo težko. Sedaj je bilo v 
Italijo res nepopisno, še jesti 
nisem mogel v miru … A nič 
za to,« je povedal 19-letnik, ki 
ima ob sebi izredno močno 
oporo v očetu Bogomirju.

Ta je že pred sezono vedel, 
da je Tim zelo, res zelo hiter. 
»Meni je to bilo povsem jasno 
že na testiranjih, ko smo bili 
skupaj z nekaterimi moštve-
nimi kolegi iz Honde: Bobri-
ševim in Paulinom,« je pove-
dal Bogomir, ki je imel odlo-
čilen vpliv tudi na zadnje izje-
mne predstave sina, da je na 
zadnjih osmih dirkah sedem 
krat zmagal in bil enkrat dru-
gi. »Spoznal sem, da ima oče 
glede linij vedno prav, čeprav 
se včasih zdijo še tako čudne. 
Začel sem ga ubogati in re-
zultati so kmalu prišli,« je bil 
iskren Tim. Oče Bogomir je 
k temu dodal: »Kombinacija 

oče–sin kot trener in tekmo-
valec v športu uspe zelo red-
ko, res ni enostavno. Do Tima 
sem zahteven na treningih in 
tudi na tekmah želim, da me 
posluša, a nikoli ne grem pre-
ko meja, Timovo zdravje je na 
prvem mestu.«

Bogomirju Gajserju je bila 
letos zaupana nova vloga: za 
elitno dirko pokal narodov v 
Latviji bo selektor slovenske 
reprezentance: »Tega izziva 
se ne bojim, niti najmanj. 
Če sem bil kos temu, da sem 
Tima pripeljal tako daleč, po-
tem bo to 'mala malica'. Bom 
pa pošten do vseh: vse bom 
odpeljal na progo, ki je ne 
pozna nihče, in kdor se bo 
tam najbolj izkazal, bo član 
reprezentance. Imam dober 
občutek, mislim, da lahko na-
redimo dober rezultat.«

Nikakor ni šlo tudi brez 
vprašanja o prihodnosti, o 
morebitni selitvi čez lužo, v 
t. i. Supercross. »Najprej želi-
mo izpolniti načrt, ki smo si 
ga zadali – to je osvojitev na-

slova svetovnega prvaka v ra-
zredu MXGP. Ko bomo imeli 
to v naših vitrinah, bomo go-
vorili o načrtih za naprej. Vsi 
nadaljnji koraki so odvisni 
od tega, nič še ni dokončno 
sprejetega. Lahko pa povem, 
da bom letos 18. oktobra v 
ZDA vozil na t. i. Monster 
cupu, ki velja za eno najve-
čjih tekem na svetu,« je pove-
dal Tim, Bogomir pa je dodal: 
»Interes, da pride Tim v Ame-
riko, je velik. Tam že pišejo o 
boju Gajser–Roczen; Ken Ro-
czen je trenutno pač najboljši 
v ZDA. Komaj čakam, da jim 
pokažemo tudi tam.«

Moč 450 ccm 
motorja od blizu

Novinarski konferenci na 
Štatenbergu je sledil drugi, 
dirkaški del. »Z bagerjem sem 
posebej za vas lepo uredil 
zadnji del poti do proge, na 
kateri trenirava s Timom. Kar 
za nama peljite,« nas je na 3 ki-
lometre oddaljeno progo po-
vabil Bogomir. Za motokros 
progo je resda dobro, za me-
stne avte pa … A nič za to, na 
koncu smo bili bogato popla-
čani, saj sta Tim in njegov oče 
na fantastično pripravljeni 
progi uprizorila res izjemne 
vožnje. Ko na nekaj metrih ob 
sebi izkusiš vso moč 450 ccm 
motorja, potem se šele realno 
zaveš, za kako atraktiven – in 
tudi nevaren – šport gre. Ne-
kaj grudic na majici me je o 
tem dodatno prepričalo … 
Nepozabno …

Jože Mohorič

Pa romantika?
Predvsem novinarske kolegice so želela od Tima tudi kakšno 

podrobnost iz zasebnega življenja. »Ste romantični?« se je gla-
silo eno od vprašanj. »Kaj pa jaz vem, bolj sem športnik kot pa 
romantik,« se je izvlekel Tim in nato le pristavil: »Kakšen šopek 
sem punci vendarle že dal, pa tudi na kosilo ali večerjo v dvoje 
sem jo tudi povabil.«

Romantičen je tudi načrt prvega tedna dopusta. »Najprej gre-
va sama za en teden v neznano, drugi teden se pridruživa dru-
žini,« je dejal Tim, ki mu je ata v tem času prepovedal treninge. 
»Ga bom ubogal, saj po štirih mesecih neprestanega visokega 
ritma pride prav tudi malo počitka. Morda pa bom vendarle vse-
eno malo sedel na vodni skuter …«

Motokros � Tim Gajser

»Ne grem več z 
glavo skozi zid«

Foto: Črtomir Goznik

Tim in Bogomir Gajser sta na novinarski konferenci na gradu Štatenberg odgovarjala na številna vprašanja, svoje so povedali tudi 
predsednik AMZS Anton Breznik ter župana občin Makole Franc Majcen in Slovenska Bistrica Ivan Žagar.

Foto: Črtomir Goznik

Tim Gajser v najljubšem elementu – na progi. To mu je s svojim bagerjem pripravil oče Bogomir.

»V deželi svetovnega prvaka Tima 
Gajserja«

Grad Štatenberg za prizorišče novinarske konference ni bil 
izbran naključno. Organizatorji so želeli del pozornosti, ki jo s 
svojimi uspehi s sabo prinaša Tim Gajser, preusmeriti tudi v 
njegovo domačo občino.

»Smo mala in mlada občina, a zaradi Tima postajamo vedno 
bolj prepoznavni tudi v širšem prostoru. Naš slogan je sredi 
narave, kulture in dobrot, a ga bomo morali očitno kmalu 
spremeniti – v deželi svetovnega prvaka Tima Gajserja,« 
je smeje povedal župan občine Makole Franc Majcen in do-
dal: »Pred kratkim sem slišal zanimivo izjavo, češ politiki ljudi 
razdvajamo, športniki pa povezujejo – pozimi to počne Peter 
Prevc, poleti pa Tim Gajser.«

Pa še en zanimiv tvit je prebral župan, zapisal pa ga je nezna-
nec: »Doslej nisem spremljal motokrosa, sploh ga nisem gledal, 
sedaj pa ga po zaslugi Tima spremljam redno, vsako dirko.« Ja, 
to dela Tim …



dogovorili, da ostaja trener 
članske in mladinske selek-
cije, s svojim strokovnim 
znanjem pa bo pomagal tudi 
pri mlajših. Načeloma smo s 
trenerji vseh selekcij dogo-
vorjeni.«

»Igralski kader le 
dopolnjujemo«

V članski ekipi bo zago-
tovo prišlo do nekaterih 
sprememb. Kdo bo odšel 
in kdo so novinci?

A. Belšak: »Kar se tiče 
igralcev, se bomo zvečine 
naslonili na domače igralce, 
nekaj okrepitev smo že pri-
peljali, nekaj jih še bomo in 
računam, da bomo s tem kar 
konkurenčni. Po mojih infor-
macijah naj bi odšel srednji 
zunanji Rok Cvetko (v Slovenj 
Gradec, op. a.). Vrzel bomo 
poskušali zakrpati na sredi-
ni in levem zunanjem polo-
žaju, morda tudi s kakšnim 
mladim igralcem. V naš klub 

smo že pripeljali Jeftića, iz-
kušenega pivota iz Hrvaške, 
in Gregorca iz Celja, ki bo 
zapolnil vrzel na desnem 
krilu ter občasno na desnem 
zunanjem položaju. Oba sta 
zelo dobra igralca v obrambi, 
kar smo si tudi želeli. Radi bi 
imeli še kakšnega vratarja, 
ki bi ob zelo dobrem Belcu 
lahko poskrbel za nekaj do-
datnih obramb, morda pa še 
tudi igralca na položaju leve-
ga zunanjega. Končno število 
igralcev je v tem trenutku 
težko natančno doreči, saj je 
treba upoštevati delež mla-
dincev, za normalno igranje 
pa je vsekakor potrebnih 16 
do 18 igralcev.«

Kakšni bodo cilji RK 
Drava v elitni konkurenci?

A. Belšak: »Zagotovo si 
bomo zastavili visoke cilje, 
saj drugače ne gre, tudi lani 
je bilo tako. Zaenkrat je rea-
len cilj obstanek v ligi, višji 
pa uvrstitev v končnico.«

Jože Mohorič

V minulih dneh je pote-
kal zbor članov Rokometne 
zveze Slovenije, kjer je bilo 
največ govora o sodelovanju 
Celja in Velenja v regionalni 
ligi SEHA. Skupščina je sode-
lovanje obeh klubov v tej ligi 
potrdila.

Tako ljubitelji rokometa na 
Ormoškem in Ptujskem ne 
bodo videli »pivovarjev« in 
»os« v prvem in mogoče celo 
ne v drugem delu sezone. Or-
moški klub nikoli ni naspro-
toval sodelovanju omenjenih 
klubov v regionalni ligi, se-
veda ob sodelovanju v držav-
nem prvenstvu. »Kar bodo 
klubi v ligi SEHA pridobili, 
bomo preostali v slovenskem 
prvenstvu izgubili. Vprašanje 
je, ali bosta kluba vzbudila 
zanimanje spomladi, ko se 
bosta priključila državnemu 
prvenstvu,« je povedal pred-
sednik Ribnice Marko Obr-
star. Predsednik Jeruzalema 
Martin Hebar pa je dodal: 
»Medijsko nas več ne bo, saj 
bodo mediji pokrivali SEHO. 
Imeli bomo težave s prido-
bivanjem sponzorjev, naši 
mladi igralci ne bodo imeli 
vzornikov.«

Isto pot so pred leti ubrali 
v košarki z regionalno ligo 
ABA. In kdo danes pozna 

elitno slovensko košarkarsko 
ligo? Še liga PARKL je zanimi-
vejša od elitne slovenske lige. 
Kje je Olimpija, kje Krka? O 
nastopu v Ligi prvakov ome-
njenih košarkarskih klubov 
ne duha in ne sluha. In na isti 
poti so Celjani in Velenjčani 
v rokometu. Z zapustitvijo 
državnega prvenstva so slo-
venskemu rokometu nanesli 
največje zlo, predvsem manj-
šim klubom z velikim srcem, 
kot sta Ormož in Ptuj.

Za uvod: Drava v 
Koper, Ormož na 
Koroško

Opravljen je bil tudi žreb 
za novo sezono 2016/17. 
Ptujsko Dravo najprej (10. 
septembra) čaka gostovanje 
v Kopru, Ormožane gosto-
vanje v Slovenj Gradcu. Prvo 
domačo tekmo bodo Ptujčani 
odigrali proti Izoli, Ormožani 
pa proti Škofji Loki. Iz lige le-
tos od dvanajstih sodelujočih 
klubov (brez Celja in Gore-
nja) izpadejo kar štiri ekipe. 
Ne boj, mesarsko klanje čaka 
ekipe v 1. SRL. Upamo, da s 
srečnim koncem za oba naša 
predstavnika, Jeruzalem Or-
mož in Dravo Ptuj.
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Že drugič na led?

Del rokometnega buma na 
Ptuju je tudi moški rokome-
tni klub Drava, ki se je po dol-
gih letih znova prebil v elitni 
slovenski razred. Tam je ne-
koč že bil, tudi dolgoletni re-
prezentant Renato Vugrinec 
je bil del takratne ekipe, pa 
Aleš Belšak, ki je sedaj pred-
sednik RK Drava. Z njim smo 
se pogovarjali o minuli sezo-
ni, o ambicijah in ciljih pred 
novo ter seveda o igralskem 
kadru. Brez pogovora o finan-
cah pa prav tako ne gre …

Za trenutek se vrniva 
v prejšnjo sezono, ko ste 
osvojili 2. mesto v 1. B-li-
gi ...

A. Belšak: »Sezona je bila 
vsekakor zelo uspešna, saj 
smo izpolnili cilj in se uvrstili 
v 1. A-ligo. Ciljev pred sezono 
sicer nismo obešali na veliki 
zvon, saj tudi ob morebitnem 
končnem 3. mestu ne bi bilo 
konec sveta. A smo ga vseeno 
dosegli in zaradi tega smo ve-
seli.«

1. B-liga ni enostavno 
tekmovanje, saj nekatere 
ekipe že vrsto let nastopa-
jo tukaj in so zelo žilave.

A. Belšak: »V tej ligi nasto-
pa veliko 'odsluženih' prvoli-
gaških igralcev, ki tej ligi da-
jejo neko dodano vrednost. 
Takšni s svojimi kilogrami 
mladim povzročajo kar nekaj 
težav (smeh). A prav zares 
smo morali v drugem delu 
prilagoditi taktiko temu in 
zaigrati svoj sistem hitre igre. 
Samo tako smo lahko dosegli 
svoj cilj.«

Med prvenstvom je pri-
šlo do zamenjava trener-
ja, Uroša Šerbca je zame-
njal Ivan Hrupič.

A. Belšak: »S trenerjem 
smo se v klubu ob menjavi 
pogovorili o tem, kaj si sploh 
želimo, kakšno igro bomo 
razvijali. V upravnem odbo-
ru smo kar dobro strokovno 
podkovani, vemo, kaj je treba 
narediti, da se v ekipi nekaj 
spremeni, da se nadgradi. Re-
sno smo se pogovorili, spre-
menili način treninga in tudi 
igre in s tem je prišel uspeh.«

Hrupič je tudi natančno 
poznal igralce, saj je vodil 
mladinsko selekcijo.

A. Belšak: »Povezal je mla-
dince s člani. V prvem delu 
sezone smo bili z mladinci 

prvi v 1. mladinski ligi, ko pa 
smo začutili, da lahko dose-
žemo dober rezultat s člani, 
smo ključne mladince pri-
ključili k prvi ekipi in se osre-
dotočili samo na to. Mladinci 
so na koncu zasedli 6. mesto.«

Kakšna pa bi bila ocena 
mladinske šole?

A. Belšak: »Med letom 
smo se konsolidirali, temu 
segmentu kluba posvečamo 
kar precejšnjo pozornost. Že-
limo si, ko mladi pridejo do 
članske selekcije, da so teh-
nično in tudi taktično dobro 
podkovani. Kljub vsemu vlo-
ženemu delu imamo v tem 
segmentu še veliko rezerv za 
napredek in se venomer tru-
dimo, da ga izboljšujemo.«

Krona kluba pa je ven-
dar članska ekipa, ki gre 
sedaj v 1. A-ligo. Če so 
morda kdaj bili kakšni 
dvomi o napredovanju, 
jih sedaj ni več. Torej gre-
ste v 1. A-ligo?

A. Belšak: »Da, o tem ni več 
dvoma. To je nagrada za naše 
igralce, ki so si napredovanje 
pošteno priborili na igrišču. 
Proračuna res še nismo popol-
noma zaprli, a se močno tru-
dimo v tej smeri in bomo vse 
kmalu spravili v red.«

Višji proračun
Koliko bo proračun v 

novi sezoni višji od lan-
skega?

A. Belšak: »Višji bo vseka-
kor, že zaradi višjih sodniških 
stroškov in plačila Rokome-
tni zvezi Slovenije, medtem 
ko bodo prevozi ostali v po-
dobnih okvirjih kot letošnji. 
Z nekaterimi novimi igralci 
bomo tudi dvignili prora-
čun, a nikakor ne bomo šli 
v takšne višine, da jih ne bi 
mogli poravnati. Enostavno 
se bomo pokrili s tako dolgo 
odejo, kot jo bomo imeli na 
voljo. Ocena pa je, da bo pro-
račun v novi sezoni za 30–40 
% višji kot v minuli.«

Reciva še besedo ali dve 
o podpori MO Ptuj. Župan 
izhaja iz rokometnih vod, 
nekoč je bil predsednik 
Ženskega rokometnega 
kluba Ptuj. Kaj pričakuje-
te od MO Ptuj?

A. Belšak: »Na splošno je 
stanje v športu na Ptuju klavr-
no. Na letni ravni se za šport 
razdeli neka masa denarja, 

ki je glede na druge občine 
zelo majhna. Iz občinskega 
proračuna bo po besedah žu-
pana zelo težko dobiti kakšen 
evro. Vsekakor pa si želimo, 
da bi mestna oblast spod-
bujala rokomet na Ptuju, da 
bi znova oživelo to vzdušje. 
Vsa leta smo bili rokometaši 
v ozadju, sedaj smo z lastnim 
trudom neke cilje, od lokal-
nih oblasti pa pričakujemo 
pomoč. Seveda jih v nič ne 
moremo prisiliti, ne bi pa že-
leli, da znova ostane samo pri 
obljubah in 'moralni pomoči', 
kot je bilo vsa prejšnja leta.«

Ste z županom že sedli 
za skupno mizo?

A. Belšak: »Smo se pogo-
varjali, a ni bilo dorečenega 
še nič konkretnega.«

Gremo sedaj podrobne-
je k trenerski in igralski 
ekipi. Trener ostaja Ivan 
Hrupič?

A. Belšak: »Z njim smo se 

Rivalstvo z Ormožem
V 1. A-ligi se bo odprlo rivalstvo z Ormožem ...
A. Belšak: »Osebno zelo dobro poznam Ormož in vem, 

kako tam deluje ekipa (A. Belšak je bil nekaj sezon član 
Ormoža v 1. ligi, op. a.). Igrajo zelo borbeno in odločno, 
predvsem na ligaških tekmah, zato nam bo zelo težko. 
Vsekakor jim prepuščamo vlogo favoritov, nikakor pa se ne 
bomo vnaprej predali, ampak se bomo na vsaki tekmi borili 
za zmago.«

Obstaja morda možnost sodelovanja z Gorišničani?
A. Belšak: »Z Gorišnico smo v zelo dobrih odnosih, tako 

da tukaj ne vidim nobenih problemov. Morda bomo sedaj, 
ko smo vsak v svoji ligi, sodelovali še tesneje tudi glede 
igralskega kadra.«

Foto: Črtomir Goznik

Aleš Belšak: »Ocena je, da bo proračun v novi sezoni za 30–40 % višji kot v minuli sezoni.«

Rokomet � Aleš Belšak, predsednik RK Drava Ptuj

»Ne bi želeli, da znova ostane samo pri obljubah«

Foto: Črtomir Goznik

Slavje igralcev in vodstva RK Drava Ptuj ob uvrstitvi v 1. A-ligo je bilo res prešerno.

Celje in Gorenje na poti v ligo SEHA
V 1. A-ligi se obetajo spremembe, saj ekipi Celje in 

Gorenje odhajata v mednarodno ligo SEHA, v Sloveniji 
bosta igrali le končnico. Kako vi gledate na to?

A. Belšak: »Z vidika manjših klubov bi rekel, da je to za 
nas slabo, saj se bomo zelo težko prebili v končnico, kjer 
bi se lahko pomerili z našima najboljšima kluboma, zaradi 
tega smo prikrajšani za dve domači dobro obiskani tekmi. 
Kaj pa to pomeni zanje, pa najverjetneje sami vedo najbolj-
še, njihovi sponzorji si pač želijo oglaševati v širšem prosto-
ru, ki je marketinško zanimivejši.«



Z dvobojem Poljska–Portu-
galska so se v četrtek začeli 
četrtfinalni boji na EP v no-
gometu v Franciji. Do konca 
tedna se bodo zvrstile še tek-
me Wales–Belgija (petek ob 
21.00), Nemčija–Italija (sobo-
ta ob 21.00) in Francija–Islan-
dija (nedelja ob 21.00).

Osmina finala je postala 
preozko sito tudi za Hrvaško, 
Španijo in Anglijo, čeprav po 
kakovosti sodijo med najbolj-
šo osmerico. A individualna 
kvaliteta igralcev še ne po-
meni dobre reprezentance 
in posledično dobrega rezul-
tata. Če bi bilo to edino me-
rilo, potem se npr. Islandci 
ne bi nikoli niti uvrstili na 
evropsko prvenstvo, kaj šele 
igrali v četrtfinalu. Sedaj pa 
jih čaka prav to, saj so mimo 
vseh pisanih in nepisanih 
nogometnih pravil izločili 
Angleže. Veliko preplačane 
angleške zvezd(ic)e se niso 
znašle v boju s srčnimi sever-
njaki, ki niti približno ne pre-
morejo toliko igrišč, kot jih 
ima vzhodni del Londona. Po 
izstopu iz Evropske unije je 
tako Angleže po nekaj dneh 
čakal še drugi brexit … Sam 
sem sicer pred prvenstvom 
med možne kandidate za pre-
senečenje uvrščal tudi Angle-
že (optimizem sem gradil na 

Kanu in Vardyju), a očitno 
selektor Hodgson ni bil dora-
sel svoji nalogi. Povsem dru-
gače je npr. v reprezentanci 
Italije, kjer je (upravičeno) 
največji zvezdnik prav selek-
tor Conte. Ta dobesedno igra 
s svojimi izbranci, jih usmer-
ja, vzpodbuja, tudi preklinja 
… A zaenkrat je šla energija 
v pravo smer, in če ga bodo 
Buffon in druščina poslušali 
tudi v bodoče … Španija je že 
za njimi, naslednji tekmec so 
Nemci.

EP 2016 pomeni dokončen 
konec »španske ere«, svetov-
ni in dvakratni zaporedni 
evropski prvaki so sestopili 
s trona, za nov vzpon bodo 
potrebovali korenite spre-
membe. Precej manjše bodo 
potrebovali Hrvati, ki so jih 
domov poslali Portugalci. 
Selektor Čačić je imel na vo-
ljo bistveno boljše igralce od 
kolega na portugalski strani, 
a se je z njim spustil v taktič-
ni boj. Ni se izšlo … Se bo pa 
mogoče izšlo Walesu, ki je ob 
Islandiji drugi palček med eli-
to. V dvoboju z Belgijci bodo 
oni tisti, ki bodo neobreme-
njeni iskali napredovanje, 
Belgijci imajo ekipo za veliko 
večje stvari. V polfinalu pa je 
prostor le za štiri …

Jože Mohorič

V Novi Gorici je v soboto 
tamkajšnji plavalni klub izve-
del 9. pokal Goriška 2016. Na 
Primorsko je trener Igor Ster-
nad pospremil dve predstav-
nici Plavalnega kluba Terme 
Ptuj, Saro Lampret in Klaro 
Benko.

Za obema je uspešen prvi 
del tekmovalne sezone, v ka-
terem sta na različnih tekmo-
vanjih pobrali nekaj medalj, 
njun glavni cilj pa bo nastop 
na poletnem državnem pr-
venstvu na prostem ob kon-
cu julija. Za ta cilj v klubu 
tempirajo vrhunsko formo, a 
že na tekmovanju v Novi Go-
rici sta plavalki pokazali, da 
sta v dobri formi. Sara Lam-
pret je odplavala dva osebna 
rekorda, kar je bilo dovolj, da 
je osvojila novi dve medalji: 
srebrno si je priplavala na 
200 metrov hrbtno s časom 

3.13.31, bronasto pa na 200 
metrov s časom 3.30.86. Sta-
rejša Klara Benko je v abso-
lutni kategoriji osvojila štiri 
peta mesta.

David Breznik

Tekme svetovnega poka-
la v skokih na cilj se vrstijo 
druga za drugo. Komaj so si 
fantje odpočili od vetrovnega 
Grobnika, že je tu bila druga 
tekma, tokrat na domačih 
tleh, v Lescah. Tako kot leta 
poprej je bila tudi ta konec 
tedna udeležba tekmovalcev 
na sončni strani Alp izjemna.

Tekma na Bledu ima po-
seben status med ljubitelji 
padalstva. A tokrat so orga-
nizatorji prekosili samega 
sebe in gostili kar 223 tek-
movalcev iz dvajsetih držav s 
celega sveta. Kljub občasnim 
prekinitvam zaradi močnega 
vetra je organizatorjem uspe-
lo spraviti pod streho sedem 
(od predvidenih osem) serij. 
Hkrati je ob tekmi za svetovni 
pokal potekalo še slovensko 
državno prvenstvo.

Kljub hudi konkurenci 45 
ekip so na slovenskem nebu 
celotno tekmo kraljevali do-
mačini. Ekipno zlato so tudi 
tokrat odnesli člani ekipe 
Elan in za seboj pustili večne 
rivale Čehe, Nemce in Italija-
ne.

AK Ptuj drugi na DP
Prav tako konstanto so se 

držali svojega sedmega mesta 

Štajerci. Prvo ptujsko ekipo 
so zastopali najbolj izkušeni 
padalci, kar jih premore Ptuj 
in kar jih verjetno premore 
vsa padalska srenja med ama-
terji: Gorazd Vindiš, Boris 
Janžekovič, Matej Kostanje-
vec in Aleksander Čuš. Na po-
moč je kot peti član svojemu 
matičnemu klubu priskočil 
član reprezentance Peter 
Balta.

S tekmovanja na državni 
ravni so si Ptujčani prinesli 
srebrne medalje. Pričakova-
no je zmagala ekipa Elana, 
tretje mesto pa je odnesla 
ekipa ALC Lesce.

Dve medalji za 
Marka Veseliča

Nikakor ne gre pozabiti na 
mlajšo ekipo, AK Ptuj 2, ki je 
v konkurenci ekip svetovne 
elite pristala na 30. mestu. 
Tokrat so barve druge posta-
ve zastopali Matevž Cestnik, 
Tomaž Korpar, Sergej Pukšič, 
Igor Vidovič in Marko Vese-
lič. Med mladimi upi ptuj-
skega padalstva se je tokrat 
najbolj izkazal Marko Veselič. 
V konkurenci mladincev na 
državni ravni je vodil celo-
tno tekmo in vodstvo kronal 

z zlatom. V tršem boju za 
stopničke svetovnega pokala 
med mladinci pa je pristal na 
izjemnem 3. mestu.

O občutkih ob dvojnem 
odličju je povedal: “Seveda mi 
stopničke veliko pomenijo – 
to so moje prve na tistih po-
membnejših tekmah. Vesel 
sem, da sem državni prvak, a 
priznam, da mi tretje mesto 
med mladinci s svetovnega 
pokala pomeni veliko več. 
Da vodim na državni ravni, 
sem vedel, bil sem pa toliko 
bolj prijetno presenečen, ko 
so me poklicali na stopničke 
svetovnega pokala, saj zadnji 

dve seriji nisem natančno sle-
dil rezultatom.”

Fantje nimajo časa počivati 
na lovorikah. Že konec tedna 
jih čaka prijateljska tekma v 
Prijedoru v Bosni, misli pa so 
uprte še dlje, na tretjo tekmo 
svetovnega pokala v italijan-
ski Belluno.

Vesna Osterc

V nedeljo se je na Ptuju v 
organizaciji TK Terme Ptuj 
končal turnir Terme Ptuj 
Open, ki spada v serijo Ten-
nis Europe (TE) za igralce 
in igralke do 16. leta starosti. 
Zmagovalca med posamezni-
ki sta postala Slovenec Tin 
Krstulovič in Kanadčanka 
Sofiya Babych. Na turnirju je 
skupno nastopilo 120 igralk 
in igralcev.

»Turnir je povsem uspel 
tako iz tekmovalnega kot 
organizacijskega vidika. Ra-
zen prvega dne, ko nas je v 
ponedeljek zjutraj pričakal 
močan naliv, smo imeli ostale 
dni precej miren potek tek-
movanja. Podobni turnirji so 
povsod po Evropi v glavnem 
namenjeni uveljavljanju mla-
dih domačih igralcev, ki tako 
pridobivajo nujno potrebne 
izkušnje in se obenem pri-
merjajo z vrstniki iz tujine. V 
tem smislu so slovenski igral-
ci in igralke priložnost dobro 
izkoristili, saj je bil polfinale 
pri fantih povsem sloven-
ski (Krstulovič – Planinšek, 
Kupčič – Šraj), pri dekletih 
pa so bile v zaključnih bojih 
tri naše igralke (Makorićeva, 
Hrkačeva, Obrulova). Za zma-
govalca pri fantih Tina Krstu-
loviča je to prva lovorika na 
podobnih turnirjih,« je po-
vedal predsednik TK Terme 
Ptuj Luka Hazdovac.

JM
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Rezultati finalnih dvobojev:
fantje, posamezno: Tin Kr-

stulovič (11.) – Jan Kupčič (3.) 
3:6, 6:4, 6:0;

dekleta, posamezno: Sofiya 
Babych (Kanada, 8.) – Maja 
Makorič (7.) 6:3, 6:3;

fantje, dvojice: Aleks Grlj/
Tilen Potočnik – Mark Andrejič 
Goljar/Filip Jeff Planinšek (4.) 
6:4, 6:4;

dekleta, dvojice: Sheila 
Glavaš/Reka Farbas (Slove-
nija/Madžarska, 4.) – Nikola 
Breckova/Petra Csabi (Češka, 
3) 2:6, 6:2, 10:6.

Rezultati tekme svetovne-
ga pokala v Lescah:

ekipno: 1. Elan (Karun, Ban, 
Salkič, Erjavec, Bečan) – 36 
cm, 2. Dukla 1 (Češ) – 39, 3. 
Spoortfördergruppe (Nem) –  
40, /.../ 7. Ptuj 1 (Janžekovič, 
Balta, Vindiš, Kostanjevec, 
Čuš) – 68, /.../ 14. ALC Lesce 
(Pristavec, Grilc, Vodišek, Tom-
šič, Sajovic) – 106, /.../ 30. 
Ptuj 2 (Cestnik, Veselič, Kor-
par, Pukšič, Vidovič) – 159;

moški: 1. Križ (Češ) – 4 cm, 
2. Bečan (Slo), Tresoldi (Ita) – 
5, 4. Erjavec – 6, /.../ 9. Ban 
(oba Slo) – 7;

ženske: 1. Warich (Nem) – 
6 cm, 2. Popa (Rom) – 10, 3. 
Schwertl (Avt) – 12, /.../ 8. Sa-
jovic (Slo) – 15;

mladinci: 1. Ferroni (Fra) – 
6 cm, 2. Graser (Avt) – 9, 3. Ve-
selič – 20, /.../ 15. Primc (oba 
Slo) – 51.

Padalstvo � Tekma svetovnega pokala v Lescah

AK Ptuj iz Lesc odnesel kar tri odličja

Marko Veselič (AK Ptuj 2, desno) je na tekmi svetovnega pokala 
med mladinci osvojil 3. mesto.

Islandci se veselijo, Angleži ležijo ...

Zmagovalca Terme Ptuj Open Tin Krstulovič in Sofiya Babych

Nogomet � EP 2016

Dvojni brexit Anglije, 
Islandija v transu

Plavanje 

Lampretova nadaljuje 
zbiranje medalj

Sara Lampret in Klara Benko 
(obe PK Terme Ptuj)

Obe ekipi AK Ptuj na tekmovanju v Lescah

Tenis � Turnir TE U-16 na Ptuju

Slovenci dobro izkoristili priložnost



Po krajšem zatišju so bili 
kolesarji Kolesarskega klu-
ba Perutnina Ptuj preteki 
konec tedna spet aktivni. 
Kategorije dečkov so na 
praznično soboto, 25. juni-
ja, nastopile na dirki v Mir-
ni Peči. Nekateri so dosegli 
pričakovane rezultate, dru-
gi pa zaradi padcev, ki so 
nedvomno vplivali na konč-
no razvrstitev, ne. Prav go-
tovo je pričakovanja trener-
ja zadovoljil Jure Majnik, 
ki je med dečki D tokrat 
ponovno zasedel sijajno 2. 
mesto. Z dirkami prihajajo 
izkušnje, ki bodo v bodoče 
prav gotovo prevesile teh-
tnico tudi na zmagovalno 
stopničko. Pri dečkih C se 
je skupina zapletla v sku-
pinski padec, zaradi kate-
rega sta morala odstopiti 
Jan Svenšek in Primož 

Kirbiš. Lovro Valenko se 
je kljub padcu pripeljal do 
16. mesta, Žan Hanžel je 
bil 10., Matevž Rutnik pa 
11. Pri dečkih B je prav tako 

V petek, 24. junija, je v Med-
vodah potekalo še zadnje od 
treh državnih prvenstev v 
letošnji plesni sezoni. Ana 
Ekart in Ivan Jarnec sta med 
sicer maloštevilno, a tokrat 
izredno močno konkurenco 
v kombinaciji standardnih 
in latinskoameriških plesov 
osvojila odlično 2. mesto.

Tokrat sta se v kategoriji 
starejših mladince v za najviš-
jo uvrstitev borila z Ano Me-
sec in bolgarskim plesalcem 
Ilijem Dobrevom, ki nasle-
dnje leto odhajata k članom. 
Zaradi pomembnosti tekmo-
vanja je več parov iz različnih 
kategorij od nastopa odsto-
pilo, saj se niso čutili dovolj 
pripravljeni, zato pa je bil boj 
med vsemi preostalimi toliko 
bolj napet in izenačen. V sku-
pno desetih plesih ju je vseh 
sedem sodnikov postavilo na 
prvo ali drugo mesto, tako 
da sta med sedemdesetimi 
ocenami skupno prvo mesto 
zgrešila le za pičli dve oceni, 
in sicer pri kvikstepu in paso-
doblu.

Svojo tehnično dovrše-
nost sta potrdila že na prvih 

dveh državnih prvenstvih 
januarja (standard) in marca 
(latino), kjer sta postala dr-
žavna prvaka, ter na evrop-
skem prvenstvu 11. junija na 
Madžarskem, kjer sta se su-
vereno uvrstila med trinajst 
najboljših plesnih parov v 
Evropi. Sezona pa zanju še ni 
končana, saj se v začetku juli-
ja odpravljata na svetovno pr-
venstvo v standardnih plesih 
na Japonsko.

UR

Slovenija je v Baku na bo-
ksarske olimpijske kvalifika-
cije za Rio de Janeiro – to je 
bila zadnja možnost za pre-
boj na tekmovanje v Braziliji 
– poslala pet nadarjenih tek-
movalcev. Med njimi je izsto-
pal Denis Lazar iz BK Ring iz 
Ptuja, saj je kot edini Slove-
nec dosegel kakšno zmago.

V prvem krogu je bil prost, 
v drugem pa mu je uspelo 
premagati Hakana Mursta 
Nuraydina. V naslednjem 
dvoboju v kategoriji do 81 
kilogramov ga je ugnal Rus 
Petr Kamukov, ki je aktualni 
evropski prvak v kategoriji 
do 75 kilogramov. Izkušenej-
ši Rus je bil boljši tekmec, a 
Lazar se je kvalitetno boril in 
je tudi proti Kamukovu pustil 
odličen vtis. Prav to je dalo 
boksarju potrdilo, da je s svo-
jo trenersko ekipo na pravi 
poti, prav tako je dobil zagon 
za še zavzetejše treniranje v 
prihodnosti.

Lahko opišite svoje pri-
prave za nastop v Bakuju?

D: Lazar: »Začele so se 
dobra dva meseca pred tek-
movanjem. Kondicijsko in fi-
zično me je pripravljal Bojan 
Skok. Z njim za takšna velika 
tekmovanja sodelujem že 
drugo leto zapored. Resnično 
dobro sodelujeva, kar se kaže 
na dobrih rezultatih fizične 
priprave. Bojan Skok mi je 
pripravil vsakodnevne jutra-
nje treninge, te sem opravljal 
zgodaj, še pred službo. Vzpo-
redno mi je pripravil vaje za 
fizično moč, ki sem jih izvajal 
po lažjem tehničnem trenin-
gu boksa. Trenerja Skok in 
Pučko sta sodelovala med 
sabo in mi sestavljala zares 
težke treninge. Za tehnični 
trening je skrbel Ivan Pučko 
ml. s pomočjo Saša Pučka. 
Popoldanski trening sem po-
večal na 1,5 do 2 uri na dan, 
obvezno pod nadzorom svo-
jega trenerja. Dodelala sva 
tudi nekaj kombinacij, ki mi 
ustrezajo in ki sem jih poiz-
kušal uporabiti v borbi.«

Kako je potekal dvoboj 

v drugem krogu tekmo-
vanja s katarskim boksar-
jem Hakanom Murstom 
Nuraydinom?

D: Lazar: »Pred dvobojem 
s Katarcem sem bil pod izre-
dnim pritiskom, saj sem si re-
snično želel preboja v nadalj-
nji krog na takšnem velikem 
tekmovanju, kot so kvalifika-
cije za OI. Nisem pustil, da 
bi me ta pritisk premagal že 
pred dvobojem, začasno sem 
to postavil na stran in odbo-
ksal tako, kot znam, sprošče-
no, kot smo se pripravljali 
mesece pred tekmovanjem. 
Med borbo se je ta sprošče-
nost tudi kazala, saj sem bil 
hitrejši, močnejši, praktično 
boljši v vseh treh rundah.«

V naslednjem krogu ste 
nastopili proti izrednemu 
Rusu Petru Kamukovu.

D. Lazar: »V drugi borbi 
sem se srečal z izkušenim ru-
skim borcem, kar pa je name 
vplivalo pozitivno. Nisem 
imel kaj izgubiti, moral sem 
samo boksati tako, kot znam, 
in se prikazati pred sodniki 
v čim boljši luči. Kamukov je 
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Mali nogomet � 6. Nogomet fest
Društvo Športni park Gabrnik organizira 6. tradicionalni No-

gomet fest – nogometni turnir na travi (5+1, 5-metrski goli). 
Odvijal se bo v nedeljo, 3.julija, ob 9.00 v Gabrniku (Juršinci). 
Turnir je bil zaradi slabega vremena prestavljen iz prejšnjega 
tedna, tako da je razpored članskega turnirja že znan, lahko pa 
se ekipe še prijavijo na veteranski turnir.

UR

Športni napovednikBoks � Denis Lazar (BK Ring Ptuj)

V Bakuju boksal na najvišjem nivoju

Foto: AIBA

Denis Lazar (modri dres) je dobro predstavo pokazal tudi proti izkušenemu Rusu Petru Kamukovu.

Kolesarstvo

Jure Majnik spet na stopničkah

Ples � DP v Medvodah

Ana Ekart in Ivan Jarnec 
državna podprvaka

Ojstrica (2350 m), Planjava (2394 m)
16.-17. julij
Ojstrica (2350 m) je lepotica Kamniško-Savinjskih Alp. Je 

prva visoka gora v verigi tega pogorja in lepo vidna z vseh 
smeri. Njena severna stena, ki pada 600 metrov globoko, na 
koncu pa se spusti v dno Logarske doline, ponuja kar nekaj 
plezalnih smeri. Tudi vzhodno pobočje strmo pada v Robanov 
kot, greben pa se na severovzhodu preko Škrbine navezuje 
na Krofičko (2083 m). Južno gruščnato pobočje se spušča v 
dno kotline Korošice, jugozahodno pobočje pa se preko Škarij 
in Lučke babe (2244 m) povezuje z masivom Planjave (2394 
m). Na njen vrh vodi več nezahtevnih in zahtevnih poti. Pla-
njava (2394 m) je najvišja in najmogočnejša gora vzhodnega 
dela Kamniško-Savinjskih Alp.

Zbor je na železniški postaji ob 5.00 (prevoz z avtobusom) 
in vrnitev naslednji dan do 20.00 na isto mesto.

Hoja: okrog 6 ur hoje vsak dan (zahtevna označena pot), 
dosti počitkov.

Start: je pri penzionu Na razpotju (v Logarski dolini), pot 
nadaljujemo skozi predor do koče na Klemenči jami pod Oj-
strico (1208 m) in nato še na sedlo Škarje (2141 m) ter proti 
vrhu Ojstrice. Sledi spust do Kocbekovega doma na Korošici 
(1808 m). Če bo dopuščal čas in razpoloženje, sledi še pred 
večerom vzpon na Lučkega dedca. Drugi dan se napotimo 
do Kamniške koče na Kamniškem sedlu (1864 m), vmes 
osvojimo Planjavo. Po počitku nas čaka zahteven spust do 
Frischaufovega doma na Okrešlju (1396 m) in še spust do 
doma planincev v Logarski dolini, kjer nas pričaka prevoz.

Oprema: za visokogorje in primerno vremenskim razme-
ram.

Hrana in pijača: iz nahrbtnika in v planinskih postojankah.
Strošek izleta: 40 evrov (za mali avtobus do 22 prijav); če 

bo manj prijav, bo prevoz s kombijem.
Prijave s plačili v pisarni PD Ptuj, Dravska ul. 18, d o torka 

12. julija. Uradne ure so vsak torek od 14.00 do 16.00 in 
petek od 17.00 do 19.00. Plačilo možno po bankanetu, TRR 
04202-0000493764 pri NKBM, namen Ojstrica.

Vodja izleta: Jože Dajnko, informacije 040 754 499 (Jože).

Planinski kotiček

Jure Majnik (KK Perutnina Ptuj, levo) na zmagovalnem odru.

proti meni boksal res vrhun-
sko, bil je hitrejši, boljši. Bor-
bo si bom zapomnil v pozitiv-
ni luči, saj sem tudi iz poraza 
zelo veliko odnesel.«

Ste zadovoljni s svojima 
predstavama?

D. Lazar: »Ko potegnem 
črto, se mi zdi, da mi je uspe-
lo na takšnem kakovostnem 
tekmovanju priti resnično 
daleč, sploh če gledamo si-
tuacijo v slovenskem olimpij-
skem boksu. Prišel sem v tre-
tji tekmovalni krog, kar mi bo 
dalo samo zagon za nadaljnje 
trdo delo, saj vem, da sem na 
odlični poti.«

Bi svoja nastopa v Baku-
ju označili kot najboljša v 
svoji karieri?

D. Lazar: »Lahko bi rekel, 
da sta bili na najvišjem nivo-
ju, kar sem sploh kdaj boksal, 
in glede na to, kako sem ju 
oddelal, sem res lahko pono-
sen nase. Borbe na takšnem 
tekmovanja spadajo med naj-
zahtevnejše v tem tekmoval-
nem letu, saj je to bila zadnja 
priložnost za vstopnico za OI 
v Riu. Zares si lahko štejem v 

čast, da sem na takšnem tek-
movanju prišel do tretjega 
kroga.«

Kakšna je bila organiza-
cija tako velikega turnir-
ja?

D. Lazar: »Organizacija je 
bilo kar v redu, tako hotelske 
storitve kot samo tekmova-
nje. Normalno je, da se pri 
takem številu tekmovalcev in 
vseh drugih ljudi, ki so vklju-
čeni v dogajanje, kaj zalomi, 
zato pač malo potrpiš, če je 
treba, mogoče kje dlje poča-
kat ali kaj podobnega. Druga-
če pa nimam pripomb.«

Kaj bo nastop v Bakuju 
pomenil za nadaljevanje 
vaše kariere?

D. Lazar: »Na tem tekmo-
vanju sva jaz in moja ekipa 
dobila dokaz, da lahko bo-
ksam z elito ter da jih tudi 
lahko premagam. To bo name 
vplivalo več kot pozitivno in 
se bo poznalo v prihodnjih 
borbah. Komaj že čakam na-
daljnje treninge ter uspehe, 
ki, upajmo, jih bo čim več.«

David Breznik

prišlo do skupinskega pad-
ca, vendar sta Vid Jeromel 
in Žan Žnidar zasedla 9. in 
10. mesto, 14. je bil Andrej 
Majnik, 16. Žan Aljaž Po-

ropat, 23. Luka Markovič 
in 28. Andraž Rutnik. Zelo 
dobro vožnjo je pri dečkih 
A pokazal Enej Klasinc, ki 
je zasedel 4. mesto. Miha 
Muršec je bil deseti, Filip 
Teo Vidovič pa 19.

Starejši in mlajši mladinci 
so imeli v nedeljo cestno dr-
žavno prvenstvo v Ihanu. Pri 
mlajših mladincih se je po-
znala odsotnost poškodova-
nega Marka Hozjana, ki celi 
poškodbo ključnice. Gašper 
Pušnik je bil v begu dva 
kroga, a so ga ostali kolesarji 
nevtralizirali. Nace Malovič 
je bil celotno dirko najaktiv-
nejši kolesar, kar je dokazoval 
tudi na klancih, kjer je imel 
največ moči, vendar so ga 
kolesarji Adrie Mobila zme-
raj ujeli, saj so imeli številč-
no premoč. V sprintu je dal 
svoj maksimum in na koncu 
zasedel 7. mesto. Pri starejših 
mladincih je Tim Roškar 
zasedel 7. mesto, Luka Saga-
din pa 13.

tp
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Ana Ekart in Ivan Jarnec



Delavci Atletskega kluba 
Ormož so s pomočjo Občine 
Ormož organizirali 13. or-
moški ulični nočni tek. Pred 
prireditvijo so organizatorji 
glede števila udeležencev po 
tihem upali na novi rekord, ki 
iz leta 2015 znaša 121 sodelu-
jočih. Žal se je tokrat številka 
sodelujočih zaustavila pri 98, 
kar je drugi najmnožičnejši 
dogodek v zgodovini ormo-
ških uličnih nočnih tekov. 
Je pa bil izmed vseh nočnih 
tekov rekorden obisk na dru-
žinskem teku, kjer je sodelo-
valo kar 8 družin.

Tudi obisk ob progi je bil za 
izbirčni Ormož soliden, kar 
je posebej razveselilo predse-
dnika AK Ormož Ivana Go-
loba, ki je po prireditvi pove-
dal: »Tek smo izpeljali solidno, 
tudi vreme nam je končno šlo 
na roko – mogoče je bila celo 
kakšna stopinja preveč. Malo 
smo razočarani z udeležbo 
na otroških tekih, zadovoljni 
pa smo predvsem z udeležbo 
družin. Upali smo na rekor-
dno udeležbo, vendar bo na 
to treba počakati naslednje 
leto. Pri moških smo dobili 
trinajstega različnega zmago-
valca; veseli me, da je zmaga 
ostala doma. Pri ženskah pa v 
Ormožu na zadnjih tekih vla-
dajo Madžarke. Z mislimi smo 
že v letu 2017 in upamo, da 
bosta ormoški mali maraton 
in ulični nočni tek še boljša.«

Med člani na 4800 metrov 
je zmaga za razliko od mi-
nulih let ostala v Sloveniji. 
Slavil je Matej Šturm, ki je v 
zadnjem krogu prehitel Jana 
Kokalja. Tretjega mesta se 
je veselil Madžar Aron Kisz. 
Sledila sta Aleš Zver in Matej 
Jeza, šesto mesto pa je pripa-
dlo domačemu junaku Blažu 
Orešniku.

Zmagovalec Matej Šturm 
je po koncu dogodka pove-
dal: »Odlična organizacija in 
odlična tekma. Vesel sem, da 
sem se drugič udeležil tega 
dogodka v Ormožu. Zagoto-
vo pridem branit prvo mesto 
tudi naslednje leto.«

Med članicami je zmaga od-
romala na Madžarsko - slavila 
je Livia Toth. Tothova je suve-
reno opravila s svojo konku-
renco, saj je drugouvrščena 
domačinka Suzana Cimer-
man za zmagovalko zaostala 
kar tri minute in 10 sekund. 

Tretja je bila Maja Medved, 
četrta Tjaša Kotnik, peta Eva 
Šantič Zadravec in šesta Ta-
mara Štampar. Rekorderki po 
številu zmag ostajata sloven-
ska reprezentantka Daneja 
Grandovec in Madžarka Zita 
Kacser, obe sta v Ormožu 
zmagali trikrat. Oba rekorda  
iz preteklosti - tako pri mo-
ških kot pri ženskah - sta osta-
la nedotaknjena. 

Na otroškem teku na 550 
metrov (letniki 2005 in mlaj-
ši) sta se zmag veselila Lina 
Rotar Paučič in Blaž Jurgec, na 
otroškem teku na 1100 metov 
(letniki 2002 in mlajši) pa sta 
bila najhitrejša Hana Zajšek in 
Rok Vukovič.

Med rekordnimi osmimi 
sodelujočimi družinami je 

prvo mesto osvojila družina 
Jurgec pred družino Polič in 
družino Erman. V AK Ormož 
so bili najbolj zadovoljni 
prav z udeležbo na družin-
skem teku in upajo, da jih bo 
na 14. teku teklo še več. Zani-
miv je bil tudi tek društev z 
območja Upravne enote Or-
mož. V štafetnem teku, kjer 
so tekmovalke in tekmovalci 
tekli trikrat po 550 metrov, 
so bili najhitrejši gasilci iz 
Podgorcev pred gasilci iz 

Ključarovcev in gasilci iz 
Savcev.

Še enega najzanimivejših 
športnih dogodkov na Ormo-
škem so tako člani AK Ormož 
uspešno spravili pod streho. 
Napakice, ki so se pojavile, 
bodo organizatorji poskušali 
popraviti do novih dogodkov. 
Glede na to, kako čas beži, bo 
leto 2017 kaj hitro tu in s tem 
najprej ormoški mali maraton 
in nato še ulični nočni tek.

UK
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Mladinsko DP
Na Bledu se je zaključilo 

absolutno državno mladinsko 
šahovsko prvenstvo. Čeprav 
smo pred katkim napovedali 
dokaj številčno zasedbo mla-
dih iz Šahovskega društva 
Ptuj, sta se ga udeležila samo 
brata Šuta, Andraž in Tomaž. 
Andraž je ob koncu zasedel 
četrto mesto in le za las ostal 
brez medalje.

Skupaj je sodelovalo 23 
mladih do 20. leta starosti, 
ki so odigrali sedem krogov, v 
katerih je Andraž Šuta trikrat 
zmagal, trikrat igral neodloče-
no in doživel samo en poraz 
– v tretjem kolu proti Davidu 
Stevaniču, ki je ob koncu zbral 
enako število točk, vendar je 
bil dodaten kriterij na njegovi 
strani in je osvojil tretje me-
sto. Andraž je bil ob zaključku 

za tri mesta boljši od začetke 
pozicije in gotovo bo pridobil 
nekaj novih ratinških točk. 
Nekoliko slabše se je odrezal 
mlajši, Tomaž Šuta, saj je ob 
treh zmagah moral podpisati 
štiri poraze. To je morda manj 
od pričakovanega, kaže pa na 
izredno borbenost, ki se vča-
sih ne izkaže za najboljšo. Ob 
tem je treba omeniti, da je bila 
zasedba izredno kvalitetna, 
saj je nastopila večina mladih, 
ki bodo v naslednjem mesecu 
najprej nastopili na ekipnem 
evropskem prvenstvu v Celju 
in nato še na kadetski šaho-
vski olimpijadi na Slovaškem. 
Letošnji državni prvak si je pri-
boril pravico nastopa na mla-
dinskem svetovnem prvenstvu 
naslednje leto.

Vrstni red: 1. Peter Urbanč, 
KK Triglav Krško, 6 točk, 2. Vid 
Dobrovoljc, KK Krka N. mesto, 

5,5, 3. David Stevanič, ŠD Ko-
čevje, 5, 4. Andraž Šuta, ŠD 
Ptuj, 5, /.../ 17. Tomaž Šuta, 
ŠD Ptuj, 3 točke, itd.

Štajerska kadetska 
liga: Za zaključek 
najboljši Zala in Sara

Z 10. turnirjem se je pred 
časom končala štajerska 
kadetska liga za šolsko leto 
2015/16. Tokrat sta ptujske 
osnovne šole zastopali le OŠ 
Ljudski vrt Ptuj in OŠ Olga 
Meglič Ptuj, medtem ko tokrat 
ni bilo predstavnikov OŠ Gori-
šnica. Z osvojenim 2. mestom 
med dekleti do 9 let je bila naj-
uspešnejša Zala Kramberger, 
tretje mesto pa je dodala še 
Sara Anita Peklar, obe učenki 
OŠ Ljudski vrt Ptuj.

Sicer pa je v konkurenci do 
9 let nastopilo 34 učenk in 
učencev, v konkurenci do 12 
let jih je bilo kot po navadi naj-
več in to 49, v najstarejši sku-
pini do 15 let pa 24. V skupini 
do 12 let je bil najboljši Nino 
Šegula na 14. mestu, v skupi-
ni do 15 let pa Naj Pivec na 8. 
mestu (oba OŠ Ljudski vrt). Je 
pa svoje sposobnosti v skupini 
najmlajših pokazala Lucy Bri-
novec iz Žalca, ki je premaga-
la vse, tudi fante. Razveseljiv 
je podatek, da je prve točke 
osvojila najmlajša Nina Ho-
dnik iz OŠ Olge Meglič.

Ob koncu lige so podelili še 
pokale, medalje in paktične 
nagrade najboljšim posame-
znikom, pri čemer je bilo upo-
števanih osem najboljših tur-
nirjev. Tako je Zali Kramber-
ger pri dekletih do 9 let pripa-

dlo drugo, Sari Aniti Peklar pa 
tretje mesto, tretja pa je bila 
tudi Maja Leskovar pri dekle-
tih do 15 let. Za razvrstitev šol 
je bilo upoštevanih vseh deset 
turnirjev, OŠ Ljudski vrt Ptuj 
pa je med 55 šolami osvojila 
odlično 2. mesto. 

Vrstni red U-9 absolutno: 
1. Lucy Brinovec (2007), OŠ 
Žalec 6 točk, 2. Rok Kosič 
(2007), OŠ Šmarje 5,5, 3. Ga-
šper Drevenšek (2008), OŠ A. 
Besednjaka MB 5,5, 3. Gabri-
jel Jagodič, OŠ Šmarje 5 ... 16. 
Zala Kramberger (2007) 4 ... 
25. Sara Anita Peklar 4 ... 31. 
Taj Vajs (2007), 2 točki, vsi 
trije OŠ Ljudski vrt Ptuj ... 33. 
Nina Hodnik (2009), OŠ Olga 
Meglič Ptuj, 1 točko itd.

Vrstni red U-12 absolutno: 
1. Anej Bizjak (2006), OŠ Kr-
ško, 7 točk (edini s polnim izku-
pičkom), 2. Rene Žižek (2004), 
OŠ Tišina, 6, 3. Urban Štern 
(2004), 6 ... 14. Nino Šegula 
(2004), OŠ Ljudski vrt Ptuj, 4 
... 21. Alen Benko (2004) 4 ... 
24. Luka Hodnik (2004) 3,5, 
oba OŠ Olga Meglič Ptuj ... 39. 
Tevž Vargič (2007), OŠ Ljudski 
vrt Ptuj, 2,5 točke itd.

Vrstni red U-15 absolutno: 
1. Pablo Mohr (2001), OŠ D. 
Kobala MB, 6 točk, 2. David 
Brinovec (2001), OŠ Šempe-
ter, 6, 3. Gregor Boc (2002), 
OŠ B. Polančičev MB, 5,5 ... 
8. Naj Pivec (2003), 4 ... 15. 
Vid Čabrian (2002), 3 ... 16. 
Pia Kramberger (2003), 3 ...
20. Maja Leskovar (2003) 3 
... 22. Barbara Kokol (2003), 
2 ... 23. Erazem Petrovič 
(2003), 1 točko, vsi OŠ Ljudski 
vrt Ptuj, itd. 

Silva Razlag

13. ormoški ulični nočni tek 2016

Rekordna udeležba na družinskem teku

Šahovske novičke

Andraž Šuta za las ob medaljo

Foto: HOST

13. ormoški ulični tek je privabil 98 nastopajočih.

Rezultati:
moški – 4800 metrov: 1. Matej Šturm 15,02, 2. Jan Kokalj 

15,09, 3. Aron Kisz 15,24, 4. Aleš Zver 15,30, 5. Matej Jeza 
15,33, 6. Blaž Orešnik 15,50;

ženske – 4200 metrov: 1. Livia Toth 15,17, 2. Suzana Cimer-
man 18,27, 3. Maja Medved 19,08, 4. Tjaša Kotnik 19,20, 5. Eva 
Šantič Zadravec 20,02, 6. Tamara Štampar 20,58;

otroški tek – 550 metrov (letniki 2005 in mlajši): 1. Blaž Jur-
gec 1,36, 2. Tjaš Notersberg 1,37, 3. Žan Majdič 2,01;

otroški tek – 550 metrov (letnice 2005 in mlajše): 1. Lina 
Rotar Paučič 1,39, 2. Eva Jurkovič 2,02, 3. Tjaša Lah 2,20;

otroški tek – 1100 metrov (letniki 2002 in mlajši): 1. Rok 
Vukovič 3,16, 2. Luka Mertuk 3,23, 3. Aljaž Krabonja 3,43;

otroški tek – 1100 metrov (letnice 2002 in mlajše): 1. Hana 
Zajšek 4,04, 2. Nika Komperšak 4,10, 3. Sara Brumen 4,31;

družinski tek: 1. družina Jurgec 4,00, 2. družina Polič 4,01, 3. 
družina Erman 4,19;

štafetni tek – društva UE Ormož: 1. PGD Podgorci 4,14, 2. 
PGD Ključarovci 4,19, 3. PGD Savci 4,30.

REZULTATI 9. KROGA (24. 
6.): Joe Fernandes – UŠR Vi-
šnjica 2:4, EHM Team – KMN 
Draženci 3:2, Gradbeništvo 
Bele – ŠD Selan 4:2, Kerami-
čarstvo Galinec – Društvo mla-
dih Podlehnik 2:2.

ZAOSTALE TEKME: Gradbe-
ništvo Bele – ŠD AS Generali 
4:0, Keramičarstvo Galinec 
– ŠD Selan 2:8, Gradbeništvo 
Bele – EHM Team 3:1, KMN 
Draženci – ŠD AS Generali 
5:2, Gradbeništvo Bele – ŠD 
AS 6:0.
1. GRADBEB. BELE 8 8 0 0 37:13 24
2. UŠR VIŠNJICA 9 6 1 2 36:20 19
3. ŠD SELAN 9 6 1 2 31:16 19
4. J. FERNANDES 8 5 2 1 51:16 17
5. EHM TEAM 8 4 2 2 32:19 14
6. KMN DRAŽENCI 9 3 1 5 24:31 10
7. PODLEHNIK 8 2 3 3 23:23 9

8. ŠD AS 8 3 0 5 30:33 9
9. KORANTOV D.  8 3 0  5 28:38 9
10. KER. GALINEC 9 0 2 7 15:62 2
11. AS GENERALI 8 0 0 8 7:43 0

PARI 10. KROGA (1. 7.): 
KTED korantov Demoni – KMN 
Draženci (19:00), EHM Team 
– Društvo mladih Podlehnik 
(19:35), ŠD Selan – ŠD AS 
(20:10), Keramičarstvo Gali-
nec – ŠD AS-Generali (20:45), 
Joe Fernandes – Gradbeništvo 
Bele (21:20).

PARI 11. KROGA (1. 7.): 
KTED korantov Demoni – Dru-
štvo mladih Podlehnik (21:55), 
EHM Team – ŠD AS-Generali 
(22:30), UŠR Višnjica – Grad-
beništvo Bele (23:05), ŠD AS 
– Joe Fernandes (23:40).

UR

Mali nogomet � Liga ŠD As

Foto: HOST

Zmagovalna trojka pri ženskah …

Foto: HOST

… in moških

Foto: Črtomir Goznik

Andraž Šuta
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Draženci � Podelitev spričeval za udeležence 
gasilskega izobraževanja

Nova generacija izobraženih 
gasilcev
V Dražencih je prejšnji teden potekalo več za gasilstvo Podravja pomembnih dogodkov, ka-
terih gostitelji so bili člani PGD Draženci, ki v letošnjem letu praznujejo 30-letnico obstoja. 

Foto: MG

V Dražencih so 24. junija svečano podelili spričevala 120 udeležencem nove generacije izobraže-
nih gasilcev podravske regije. Od tega 44 nadaljevalni tečaj za gasilca, 13 za vodjo enote, s tem 
so si pridobili naziv nižjega gasilskega častnika, in 63 za strojnika.

V petek, 24. junija, je v or-

ganizaciji Območne gasilske 

zveze (OGZ) Ptuj tam potekala 

podelitev spričeval gasilskega 

izobraževanja. Uspešno ga je za-

ključilo 120 tečajnikov, od tega 

44 nadaljevalni tečaj za gasilca, 

13 za vodjo enote, s tem so si 

pridobili naziv nižjega gasilske-

ga častnika, in 63 za strojnika. 

Udeležili so se ga Janez Merc, 

predsednik sveta podravske re-

gije, tudi član UO Gasilske zveze 

Slovenije, predsednik OGZ Ptuj 

Marjan Meglič, poveljnik OGZ 

Ptuj Zvonko Glažar, predavatelji 

in inštruktorji, poveljniki občin-

skih poveljstev in drugi gostje.

„Gre za osnovne tečaje, ki da-

jejo največ, to pa zato, ker ima-

mo dobre inštruktorje in preda-

vatelje, ker imamo na razpolago 

vso tehniko, s katero boste svoje 

znanje prenašali v društva, ga 

uporabljali na morebitnih inter-

vencijah oz. ga pokazali povsod, 

kjerkoli se boste pojavili. Naši 

tečaji so eni najtežjih, trajajo 

več ur, kot jih je predpisala GZS, 

saj vam hočemo dati nekaj več, 

namreč znanje, s katerim se bo-

ste lahko ponašali pred svojimi 

vrstniki, kolegi v gasilskih vr-

stah in pred vsemi tistimi, ki to 

znanje potrebujejo,“ je posebej 

poudaril Marjan Meglič. Tečaji 

so dali nadvse pomembno popo-

tnico, od vseh, ki so letos uspe-

šno zaključili gasilsko izobraže-

vanje, v gasilskih organizacijah 

veliko pričakujejo, še več pa 

krajani, pa je ob čestitkah novi 

generaciji izobraženih gasilcev 

podravske regije povedal Janez 

Merc. Podravska regija na sploh 

daje velik poudarek usposablja-

nju gasilcev.

MG

Majšperk � 70 let Lovske družine Stoperce

Lovstvo zahteva veliko znanja in odgovornosti
Člani Lovske družine Stoperce so konec junija obeležili 70 let obstoja oziroma skrbi in dela za ohranitev narave in divjadi. Ob tej priložnosti je lovska družina 
svojim članom podelila priznanja.

V Stopercah je leta 1946 de-

set zanesenjakov ustanovilo lo-

vsko društvo; to so bili Vincenc 

Jerič, Franc Vtič, Anton Zakel-

šek, Štefan Jernejšek, Jože Lam-

pret, Maks Taciga, Janez Korez, 

Janko Vrabič, Martin Žunkovič 

in Alojz Narat. »Od ustanovitve 

do danes se je izmenjalo veliko 

tajnikov, starešin, gospodarjev 

… Vsak je po svojih močeh doda-

jal kamenčke v to trdno zgrad-

bo prijateljstva in tovarištva. 

Skupaj smo z vzornim gospo-

darjenjem z divjadjo ustvarili 

razmere za življenjsko moč vse 

divjadi. Z divjadjo gospodarimo 

po strokovnih gojitvenih nače-

lih in spoznanjih lovske stroke, 

številne vrhunske trofeje srnja-

kov našega lovišča pa potrjujejo 

dobro delo,« je povedal stareši-

na Janko Kolar. Dodal je, da so 

lovci v Stopercah dobro spreje-

ti, in izpostavil dobro sodelova-

nje s krajani in kmeti.

Da je lovstvo mnogo več kot 

lov živali, je poudaril tudi pred-

sednik zveze lovskih družin 

Ptuj–Ormož Emilijan Trafela. 

Povedal je, da sodobni čas od 

lovcev terja veliko znanja in 

odgovornosti. »Lov ni le užitek, 

temveč mora predstavljati pred-

vsem skrb za divjad, to mora biti 

interes vsakega lovca. Samo s 

strokovnim delom, preudarnim 

ravnanjem in znanjem bomo 

lahko za svoje naslednike ohra-

nili naravo in njeno bogastvo.«

Ob jubileju so bila članom 

podeljena priznanja. Znak za 

lovske zasluge so prejeli Vinko 

Jerič ml., Janez Korez in Jernej 

Žunkovič, zlati znaki za lovske 

zasluge so bili podeljeni Rudiju 

Jernejšku, Petru Kolarju, Boštja-

nu Žunkoviču in Jožetu Žun-

koviču, red za lovske zasluge 

druge stopnje pa je prejel Boris 

Zupanič.

Zbrane je pozdravila tudi 

županja Majšperka Darinka 

Fakin ter lovcem čestitala za 

70 let uspešnega dela, skrbi za 

naravo in dobrega sodelovanja 

s krajani in občani: »Sočasno 

si želim tudi v prihodnje, da je 

naše sodelovanje tako tvorno in 

v korist naravi.« Tudi Anica Re-

jec, predsednica Kulturno-pro-

svetnega društva Stoperce, se je 

lovcem zahvalila za sodelovanje 

in dodala, da je njihovo delo 

zelo pomembno v zgodovini 

Stoperc, ter jim zaželela še obilo 

uspešnih lovskih zgodb.

Kulturni program prireditve 

ob 70-letnici LD Stoperce so 

oblikovali Tim Ribič, član slo-

venskega okteta in tudi član LD 

Stoperce, ter Stoperški faloti.

Mojca Vtič

Foto: LD Stoperce

Člani lovske družine Stoperce

Draženci � Sprejem za udeležence državnega 
gasilskega tekmovanja

V bitki za gasilsko olimpijado 
štiri ekipe s Ptujskega
Območna gasilska zveza Ptuj je v šotoru pred vaškim domom v Dražencih 24. junija pripra-
vila sprejem za udeležence letošnjega državnega gasilskega tekmovanja, ki je bilo 11. in 
12. junija v Kopru. 

Predsednik in poveljnik OGZ 

Ptuj Marjan Meglič in Zvonko 

Glažar sta na sprejem povabila 

vseh enajst ekip, ki so nadvse 

uspešno zastopale OGZ na leto-

šnjem državnem gasilskem tek-

movanju, občinske gasilske po-

veljnike in tudi sodnike, ki so so-

delovali na tem tekmovanju. Štiri 

ekipe – mladinci PGD Bukovci, ki 

so bili četrti, ter ekipe PGD Haj-

doše (članice A, člani B in članice 

B), ki so bile ponovno zlate – pa 

so si priborile udeležbo v kvali-

fikacijah za izbirno tekmovanje 

za olimpijado, ki bo predvidoma 

aprila 2017. Na izbirno tekmova-

nje so se uvrstile tudi najboljše 

enote z zadnjih pokalnih tekem. 

Na izbirnem tekmovanju bo 16 

najuspešnejših ekip dobilo vsto-

pnico za gasilsko olimpijado, ki 

bo julija 2017 v Beljaku v Avstriji.

Vodstvo OGZ Ptuj se je za 

uspešno udeležbo na državnem 

tekmovanju v Kopru zahvalilo 

še pionirjem in pionirkam PGD 

Bukovci, mladincem PGD Ptuj, 

pionirjem PGD Podvinci, mladin-

cem PGD Zavrč, veteranom PGD 

Gerečja vas, ki so bili šesti, in čla-

nom B PGD Slovenja vas, ki so se 

letos prvič udeležili državnega 

tekmovanja. Prav vse ekipe so 

pokazale veliko znanja, volje, že-

lje po uspehu in pozitivne ener-

gije, je povedal poveljnik OGZ 

Ptuj Zvonko Glažar. »Gasilstvo s 

Ptujskega je ponovno opozorilo 

nase, doseglo izjemen rezultat, 

na katerega smo lahko vsi pono-

sni. Zanj si je prizadevalo kar 521 

tekmovalnih ekip s 5300 udele-

ženci,« je še povedal.

MG

Foto: MG

V kvalifikacije za izbirno tekmovanje za olimpijado, ki bo predvidoma aprila 2017, so se uvrstili tudi 
mladinci PGD Bukovci, ki so na državnem gasilskem tekmovanju v Kopru 11. in 12. junija zasedli 
četrto mesto, zlate pa so bile ekipe PGD Hajdoše: članice A, člani B in članice B.
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Videm � Srečanje Selanov

Število Selanov v vasici Sela se je 
nekajkrat povečalo ...
Na Selih so prejšnji konec tedna pripravili 20. srečanje krajanov slovenskih vasi Selo, 
Sela in Sele. Vasica v občini Videm šteje manj kot 200 prebivalcev, skupaj z gosti iz 28 
krajev iz vse Slovenije pa se je tokrat število Selanov približalo tisočici.

Foto: EM

Selani so predstavili svoja »sela«, se zvrstili v slovesnem mimohodu, si izmenjali darila in se po-
merili v družabnih igrah.

Domačini so gostom razkazali 

Vidovo klet v Vidmu in etnograf-

ski muzej na prostem v Tržcu ter 

pripravili bogat kulturni pro-

gram. Nastopili so Veseli Jožeki, 

folklorna skupina Folklornega 

društva (FD) Lancova vas, mlaj-

ša folklorna skupina FD Dolena, 

ljudske pevke Kulturnega dru-

štva Sela, učenci osnovne šole 

Sela s polko in prikazom pustnih 

oračev, Cila in Liza iz Podlehnika 

ter ansambel Prerod. Aktivi žena 

s Sel, iz Lancove vasi in Dolene 

so pripravili pogostitev, pro-

stovoljno gasilsko društvo Sela 

pa je dan sklenilo z veselico z 

ansamblom Donačka. Predse-

dnica organizacijskega odbora 

Frančka Merkuš pravi: »Gostom 

smo pripravili tako lep sprejem, 

da so bili presenečeni. Kljub ne-

vihti so se pri nas dolgo zadržali 

in domov odhajali zadovoljni.« 

Prvo srečanje so leta 1996 pri-

pravili gasilci iz Sela v Prekmur-

ju, vse od takrat pa se Selani vsa-

ko leto srečajo v drugem kraju. 

V Sloveniji je namreč kar okoli 

130 krajev in zaselkov, ki imajo v 

imenu eno od oblik besed selo, 

sela, sele ali selce. Prihodnje leto 

se bodo srečali kar v dveh: Selih 

na Krasu in Opatjem Selu, obeh 

v občini Miren-Kostanjevica. Tja 

se bodo s posebno zastavo vseh 

Sel Slovenije in zamejstva podali 

tudi videmski Selani.

Eva Milošič

Kidričevo � Osrednja slovesnost ob 19. občinskem prazniku

Leskovar: »Kidričevo je 
samostojna in ponosna občina«
Kidričani so se 26. junija zbrali na osrednji prireditvi ob 19. prazniku svoje občine. Prisluhnili 
so slavnostnemu govorniku županu Antonu Leskovarju, ki je v govoru izpostavil pomen spo-
štovanja sočloveka, ter z aplavzom pospremili podelitev knjižnih nagrad, grbov in plakete.

»Ni bilo zaman sodelovanje z 

nevladnimi organizacijami, go-

spodarstvom, tudi noben obisk 

posameznika ali društva ni bil 

zaman, saj vse to odraža spošto-

vanje. Če spoštujemo druge, tudi 

oni spoštujejo nas in s spoštova-

njem razvijamo zdravo družbo,« 

je povedal Leskovar. In če je žu-

pan na eni strani poudaril pomen 

odnosa do sočloveka, je na drugi 

strani izpostavil tudi, da so cilji 

občine ohranitev naravne in kul-

turne dediščine, skrb za varstvo 

okolja in aktivnosti, ki pripomore-

jo k ohranjanju narave, varovanje 

in izboljšanje kakovosti življenja 

ter ustvarjanje razmer za izbolj-

šanje kmetijstva in gospodarstva. 

»Občina Kidričevo je samostojna 

in ponosna občina, ponosna na 

svoje ljudi,« je še povedal župan.

Zbrane sta nagovorila tudi 

poslanka državnega zbora Su-

zana Lep Šimenko in poslanec 

državnega sveta Rajko Fajt. Sle-

dnji je povedal: »Nekoliko sem 

bil presenečen nad govorom 

župana. Navadno župani podajo 

uspehe občine v metrih, kvadra-

tnih metrih, kubikih, vaš župan 

je na rezultate opozoril drugače 

– izpostavil je povezanost, voljo 

in vztrajnost. Če se sprehodite, 

sami vidite, kaj se je zgodilo in 

kakšen je napredek.«

Tudi letos so se Kidričani na 

osrednji občinski prireditvi spo-

mnili dosežkov svojih občanov. 

Najprej je župan podelil knjižne 

nagrade osnovnošolcem, ki so 

s svojimi dosežki še posebej iz-

stopali. To so bili Tina Blaževič, 

Nuša Bračko, Tjaša Čuš, Katja 

Kolednik, Vid Palčar, Andreja Pe-

vec Podgornik in Žan Pleteršek. 

Podelil je tudi štiri grbe občine, 

prejeli pa so jih Lovska družina 

Cirkovce za 70 let delovanja, pod-

jetje Fimedia fizioterapija, Franc 

Frangež za delo na področju ga-

silstva in Metod Skamlič, ki že vr-

sto let goji ljubezen do namizne-

ga tenisa ter jo že več kot 20 let 

prenaša tudi na druge. Podeljena 

je bila še plaketa Občine Kidriče-

vo, prejela pa jo je skupina Fantje 

treh vasi. »Člani skupine Fantje 

treh vasi so začeli prepevati že 

kot otroci. Peli so koledniške pe-

smi ob novem letu in svetih treh 

kraljih. Leta 1966 pa so začeli peti 

skupaj. V skupini sta takrat pela 

Ciril in Jože Bauman ter Stanko 

in Ivan Soršak. Po nekaj letih je 

Ivana Soršaka zamenjal Franc 

Mlakar, zadnjih 17 let pa v skupi-

ni prepeva Slavko Pulko. Peli so 

in pojejo na številnih prireditvah 

v domačem kraju in tudi drugod 

po vsej Sloveniji, pa tudi v Avstriji 

in na Hrvaškem niso nepoznani,« 

se je glasila obrazložitev.

Kulturni program prireditve, 

ki je bila namenjena tudi poča-

stitvi 25-letnice samostojnosti 

Slovenije, so oblikovali pevci in 

pevke iz OŠ Cirkovce in OŠ Ki-

dričevo ter tamburaški orkester 

Kidričevo.

Mojca Vtič

Foto: Foto Langerholc

Župan Anton Leskovar in direktor občinske uprave Damjan Napast s prejemniki grba Občine Kidričevo

Središče ob Dravi � Župan sprejel uspešne učence

Nagrada za lepe uspehe
V četrtek, 23. junija, je župan občine Središče ob Dravi Jurij Borko sprejel učence domače 
osnovne šole, ki so bili uspešni v šolskem letu 2015/2016. 

Župan je učencem za njihov 

trud, kot priznanje za dobro delo 

in hkrati v spomin podaril knji-

žna darila. Najuspešnejša sta bila 

učenca Nika Ploh in Vid Munda, 

ki sta bila vseh devet let odličnja-

ka, Vid pa je bil tudi zlati bralec. 

Erik Horvat je prejel zlato pri-

znanje na državnem tekmovanju 

iz matematike, lepe rezultate pa 

je doseglo tudi devet učencev, ki 

so sodelovali na državnem tek-

movanju Kuhna pa to. Učenci so 

se v nadaljevanju v sproščenem 

pogovoru razgovorili o svojih 

načrtih za prihodnost in razkrili, 

kam se bodo vpisali po končani 

osnovni šoli. Župan jim je zaželel 

veliko uspehov pri nadaljnjem 

šolanju in uresničevanju njiho-

vih ciljev.

Sprejema se je udeležila tudi 

ravnateljica Jasna Munda.

Milena Milosavljevič
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Dornava � Peti Krompirfest

Dišalo je po praženem krompirju
Etnografsko društvo (ED) Cigani Dornava je že peto leto zapored pripravilo družabno, 
zabavno, tekmovalno in etnografsko prireditev Krompirfest. Brez Ciganov seveda ni šlo.
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Letos so prireditev pripravili v šotoru ob dornavskem gasilskem domu.

V praženju krompirja se je 

pomerilo 20 ekip. Predsednica 

ED Cigani Anica Slodnjak pravi: 

»Vsak pražen krompir je odličen, 

čeprav ga vsaka ekipa pripravi 

po drugačnem receptu. Člani 

Gobarskega društva Ptuj, ki so 

letos sodelovali prvič, so deni-

mo dodali tudi gobe …« Najboljši 

pražen krompir je pripravila eki-

pa Pero Pivo, druga je bila Bar 

Mark 69, tretja pa Frgilovi bra-

tranci. Nagradi za najlepše de-

koriran krompir in za najlepše 

okrašen prireditveni prostor sta 

šli ekipi iz Radelj ob Dravi, na-

grada za najštevilčnejšo skupino 

navijačev pa Udrugi tradicijskih 

običaja Pingo Cestica s Hrvaške. 

Priznanje si je kot najbolj odda-

ljena prislužila tudi ekipa iz Ka-

nala ob Soči.

Obiskovalci so lahko občudo-

vali ples mladih Cigank, v cigo 

kofeteriji popili pravo turško 

kavo, v popravilo dali čevlje ali 

dežnik, se o svoji prihodnosti po-

zanimali pri vedeževalki, si ogle-

dali razstavo zeliščarstva ali se s 

traktorji starodobniki popeljali 

na panoramsko vožnjo po Dor-

navi ... Organizatorji so pripravili 

še srečelov, na katerem je zadela 

prav vsaka srečka, glavna nagra-

da pa je bil ciganski cekar sreče – 

seveda s cigansko južino. Otroke 

so zabavali z ustvarjanjem okra-

skov iz doma izdelanega užitne-

ga plastelina, poslikavami obraza 

in plesom, dan pa sklenili z zaba-

vo z ansamblom Smile band.

Eva Milošič



Poletje ja čas, ko si vsi zaže-

limo brezskrben oddih. To je 

lahko doma, lahko pa je pove-

zano z dopustovanjem ob mor-

ju, v gorah ali na potovanju. 

Kjerkoli smo, si seveda želimo 

čas preživeti čim lepše, brez 

zdravstvenih težav in brez po-

škodb. Zato si za pot pripravi-

mo majhno potovalno lekarno, 

da lahko eventualne težave 

odpravimo čim prej. V poto-

valno lekarno dajmo zdravila 

za lajšanje manjših zdravstve-

nih težav, kot je bolečina, vro-

čina, slabost, zaprtje, alergija, 

kašelj, nahod, boleče grlo in 

potovalna slabost. Tudi manj-

še poškodbe lahko oskrbimo 

sami, zato zložimo v priročno 

lekarno razkužilo, gaze, obli-

že in povoje. Veliko težavam 

se lahko izognemo z rednim 

jemanje zdravil za zdravljenje 

kroničnih in akutnih bolezni,  

uporabo izdelkov za zaščito 

pred soncem, repelentov za za-

ščito pred piki insektov in ugri-

zi klopov, z uživanjem dovolj 

tekočine ter z zdravo sezonsko 

prehrano in gibanjem, a ne v 

najbolj vročih urah dneva.

Kronična bolezen že dolgo 

ni več ovira za potovanje ozi-

roma dopust. Le priprava naj 

bo dovolj skrbna. Najprej je 

treba urediti zdravstveno za-

varovanje. S tem se izognemo 

nepotrebnim dodatnim stro-

škom v primeru, da je v tujini 

treba koristiti zdravstvene 

storitve. V državah Evropske 

unije zadošča evropska kartica 

zdravstvenega zavarovanja, za 

potovanje v oddaljenejše kraje 

pa so pri komercialnih zavaro-

valnicah na voljo različne obli-

ke zdravstvenega zavarovanja. 

S seboj je treba vzeti primerno 

količino zdravil (vsaj za nekaj 

dni več, kot traja dopust), da 

zdravljenje ne bo prekinjeno. 

V tujini praviloma lahko naj-

demo enaka zdravila, kot so v 

Sloveniji (enaka učinkovina, 

lahko pa je drugi proizvajalec 

ali je zdravilo registrirano pod 

drugačnim imenom), vendar 

je to povezano z nepotrebnim 

stresom. Pri potovanju z leta-

lom zdravila hranimo v ročni 

prtljagi. Če je zdravilo v obliki 

tekočine, je to treba posebej, z 

zdravniškim potrdilom, prijavi-

ti letalski družbi. V nekaterih 

državah so predpisi zelo strik-

tni in na prehodu meje lahko 

od pacienta zahtevajo potrdila 

o uporabi zdravil. To zlasti velja 

za prenos večjih količin zdravil 

(več kot tri mesece) ali za zdra-

vila, ki vsebujejo psihotropne 

učinkovine. Zato vsem kronič-

nim bolnikom svetujemo, da si 

pri zdravniku priskrbijo ustre-

zno potrdilo, da so vsa zdravila 

namenjena osebni uporabi.

Določena zdravila, kot na 

primer inzuline, je treba  hra-

niti na hladnem, najbolje v 

posebnih hladilnih torbicah, 

namenjenih samo zdravilom. 

Hladilna telesa, ki zagotavlja-

jo nizko temperaturo, se ne 

smejo neposredno dotikati 

zdravila! Za diabetike je zelo 

pomembno, da imajo redne 

obroke hrane. To na poti ni ve-

dno izvedljivo, zato svetujemo, 

da imajo pri sebi zmerja kak 

prigrizek oziroma glukozni gel 

ali glukozne tabletke. Ne samo 

bolniki, tudi zdrave osebe pa 

bi morale na poti vedno uživati 

dovolj vode.

Nekatera zdravila lahko pov-

zročajo fotosenzitivnost, to je 

občutljivost na svetlobo. Loči-

mo dve vrsti reakcij, in sicer 

fototoksičnost in fotoalergijo. 

Reakcija je posledica delova-

nja zdravila na kožo ob sočasni 

izpostavljenosti sončnim žar-

kom ali umetnemu UV-sevanju. 

Fototoksične reakcije pomeni-

jo neposredno poškodbo tkiva 

in celic in so podobne hudim 

sončnim opeklinam (pekoča 

bolečina, oteklina, mehurji). 

Fotoalergija pa je reakcija, ko 

se zdravilo pod vplivom sonč-

ne svetlobe toliko spremeni, 

da sproži odziv imunskega sis-

tema, ki se na koži pokaže kot 

koprivnica. Zdravila, ki lahko 

povzročajo fotosenzitivnost, 

najdemo med antidepresivi, 

zdravili za zniževanje krvnega 

tlaka, zdravili za zdravljenje 

sladkorne bolezni, antibiotiki, 

diuretiki, antipsihotiki, antihi-

staminiki, spolnimi hormoni, 

protitumornimi zdravili, ane-

stetiki, nesteroidnimi antirev-

matiki, zdravili za zdravljenje 

aken in glivičnih obolenj ter 

nekaterimi drugimi skupina-

mi. Znano je, da takšne reakcije 

lahko sprožijo tudi pripravki 

iz šentjanževke, nekatera UV 

zaščitna sredstva, parfumi koz-

metičnih izdelkov (bergamot-

ka, citrusi, sivka, vanilija, mo-

šus), mila, konzervansi in bar-

vila. Reakciji se lahko izogne-

mo samo z zaščito pred son-

cem, ki naj bo fizična z oblačili, 

pokrivalom in sončnimi očali 

ter z uporabo krem z visokim 

zaščitnim faktorjem. V času ra-

zvoja zdravila se ne pokažejo 

vsi možni neželeni učinki. Zato 

predlagamo vsem pacientom, 

ki opazijo kak neželen učinek 

zdravila, da to sporočijo svoje-

mu farmacevtu, ki bo ta učinek 

prijavil na agencijo za zdravila. 

S tem vsi skupaj prispevamo k 

večji varnosti uporabe zdravil.

V lekarnah lahko kroničnim 

bolnikom izdelamo osebno 

kartico zdravil. To je zapis vseh 

uporabljanih zdravil, vključno 

z zaščitenim imenom zdravil, 

imeni zdravilnih učinkovin, 

namenom uporabe ter nači-

nom uporabe. Kartica je zelo 

koristen pripomoček za lastno 

rabo (da kaj ne pozabimo in 

da zdravila jemljemo skladno z 

navodili) ter v primeru obrav-

nave bolnika v urgentni oziro-

ma dežurni službi. Pametno je 

imeti osebno kartico zdravil 

vedno pri sebi, zlasti pa na po-

tovanju.
Darja Potočnik Benčič, 

mag. farm., spec.

zoper steklino in imeti mora 

opravljen test titracije z nev-
tralizacijo protiteles zoper 
steklino. Problem je v tem, 

da lahko pooblaščeni veterinar 

odvzame kri za titracijski test 

30 dni po cepljenju zoper ste-

klino, kar pomeni pri starosti 

štirih mesecev psa. Vse skupaj 

pa mora biti narejeno 3 mese-

ce pred premikom živali. To 

pomeni, da lahko psa iz ome-

njenih držav pripeljemo v Slo-

venijo najprej v starosti osmih 

mesecev in nikakor prej. Titra-

cijo krvi opravi pooblaščeni in 

verificirani laboratorij s strani 

EU v Beogradu. Osem mesecev 

star kuža je že skoraj odrasel 

in tako smo zamudili zgodnje 

obdobje socializacije psa s svo-

jim lastnikom, ki pa je izredno 

pomembno za značaj in obna-

šanje psa. Vendar predpisi in 

zakoni so tako napisani in vse-

kakor se jih moramo držati. 
Emil Senčar, dr. vet. med.

Skoraj enaki predpisi veljajo 

tudi za uvoz psov iz Bosne in 

Hercegovine, čeprav ta ni čla-

nica EU. Bosna ima enak status, 

kakor ga je imela Hrvaška pred 

vstopom v EU. Razlika je le v 

tem, da iz Bosne in Hercegovi-

ne ni dovoljeno pripeljati psa, 

mlajšega od 3 mesecev.

Popolnoma drugače pa je 

z uvozom psa iz Srbije, Črne 

gore, Makedonije itd. Tukaj pa 

so pogoji bistveno strožji, saj 

te države niso pod zakonodajo 

EU in se štejejo kot nevarne dr-

žave za okužbo s steklino. Pes, 

ki bi ga radi pripeljali iz ome-

njenih držav, mora biti prav 

tako označen z mikročipom, 

imeti mora veljavno cepljenje 
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Pri uvozu psa iz katere od dr-

žav EU je zadeva relativno eno-

stavna. Pes, ki ga nameravamo 

pripeljati v Slovenijo, mora biti 

označen z mikročipom, imeti 

mora EU potni list in cepljen 

mora biti zoper steklino. Od 

cepljenja mora miniti najmanj 

21 dni. Ker se pes prvič cepi 

pri starosti treh mesecev, po-

meni, da bomo brez težav lah-

ko pripeljali psa v Slovenijo, tik 

preden bo napolnil 4 mesece. 

Izjemoma lahko pripeljemo 

tudi mlajšega psa od treh me-

secev, ali psa, pri katerem še 

ni minilo 21 dni od cepljenja 

Tačke in repki

Kaj moramo vedeti, če bi radi uvozili psa
V prispevku prejšnji teden sem opisal, kaj vse potrebuje novi lastnik psa v Republiki Sloveniji, da ga v skladu z zakonodajo 
registrira in postane pravno formalno lastnik psa. Ker imamo veliko vprašanj glede uvoza psa, bom v današnjem prispevku 
pojasnil, kar moramo vedeti, če bi radi pripeljali psa iz tujine. Omejil se bom na države EU, Bosno in Hercegovino in Srbijo, od 
koder tudi najpogosteje prihajajo psi.

Foto: osebni arhiv

Vprašanja v zvezi z nego in 
zdravjem hišnih ljubljenč-
kov pošljite na naslov: 
nabiralnik@radio-tednik.si 
ali po pošti na: Uredništvo 
Štajerskega tednika, Osoj-
nikova cesta 3, 2250 Ptuj, 
za Tačke in repke.

Foto: Črtomir Goznik

Emil Senčar, dr. vet. med.

Zdravstveni nasveti

Na dopustu s kronično boleznijo
Vsako leto približno ob tem času napišemo in objavimo napotke, kako si pripraviti potovalno lekarno in kako se zaščititi 
pred neželenimi poškodbami kože zaradi sonca. Tokrat bomo več pozornosti namenili kroničnim bolnikom in temu, kako 
naj se pripravijo na dopust.

Radio Ptuj 
Nagradna akcija uspešno 
zaključena

Torba s potrebščinami 
v roke Lilijani Lesjak
V petek, na zadnji šolski dan, je v Qlandii pred trgovino 
Office&more potekal zaključek radijske nagradne igre 
Brez skrbi v nove šolske dni.

Pred trgovino se je zbralo kar 18 fi nalistov, ki so bili izbrani v 
času trajanja nagradne igre. Za lepo nagrado, ki jo je doniralo 
podjetje Acron, d. o. o., s trgovinama Bags&more in Offi ce&more, 
so se fi nalisti morali pomeriti v več zanimivih igrah. Prva je bila 
izbiranje šolskih artiklov na trgovskih policah v skupni vrednosti 
pet evrov, druga izbiranje šolskih artiklov v vrednosti 25 evrov. 
Najzanimivejša pa je bila seveda zadnja, fi nalna igra: v njej sta 
morala fi nalista napolniti šolsko torbo z vsemi potrebščinami, pri 
tem pa vrednost ni smela preseči 200 evrov.

Zmagovalka fi nala je postala Lilijana Lesjak, ki je za svojo 
osnovnošolko prejela torbo z vsemi šolskimi potrebščinami (ra-
zen knjig, ki jih učencem zagotavljajo šole), zase pa modno in 
uporabno torbico. Tolažilno nagrado je prejel tudi poraženec fi -
nala.

»Nagradno akcijo je sprožil direktor podjetja Acron, d. o. o., 
ko je slišal, koliko stanejo šolske potrebščine. Zato je ponudil 
pomoč v obliki brezplačne donacije torbe s potrebščinami,« so 
povedali v uredništvu Radia Ptuj.

Ur

zoper steklino, vendar mora v 

takem primeru veterinar, ki je 

psa označil z mikročipom, ozi-

roma vakciniral, s podpisom 

jamčiti in izpolniti rubriko v 

potnem listu psa, da pes ni pri-

šel v stik z bolnimi živalmi. Ko 

psa pripeljemo v Slovenijo, ga 

moramo v roku 7 dni prijaviti 

in vpisati v Slovenski register 

psov pri pooblaščeni veteri-

narski organizaciji s koncesijo 

za cepljenje psov. Lastnik lahko 

obdrži potni list psa, ki je bil 

izdan v državi, iz katere pes 

izhaja, lahko pa zahteva izdajo 

slovenskega potnega lista. 

Foto: Črtomir Goznik

Darja Potočnik Benčič, mag. 
farm., spec.

Foto: Črtomir Goznik
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Tisto soboto so se namreč – 

prvič po 45 letih, kar so skupaj 

glodali šolske klopi! – zbrali so-

šolci in sošolke, rojeni leta 1956 

(±1 leto), ki so osnovno šolo 

končali v šolskem letu 1970/71. 

Takrat jih je bilo v osmem razre-

du v enem oddelku 35 (prav-

zaprav majhna generacija, če 

vemo, da so prvi razred začeli 

v treh oddelkih, od tega je vsak 

štel skoraj 30 učencev). Kako se 

človek počuti, ko nekoga vidi 

prvič po tistem juniju 1971, ko 

so se poslovili od šole, je težko 

opisati. Kar nekaj brskanja po 

spominu (kakšen spomin ima 

človek pri šestdesetih, je tudi 

težko opisati) je bilo potreb-

nega, da so se prepoznali Elica, 

Zinka, pa Darinka, Stanka, Fran-

ci, pa Zvonko, Martin ... Srečanja 

se jih je udeležilo 17; nekateri so 

manjkali upravičeno, drugim so 

podelili neopravičene. Kot ne-

koč v šoli ...

Srečanje, ki so ga pripravili 

Marija Kolednik Črnila, Vlado 

Trafela in Zvonko Korpič, so pri-

čeli z ogledom svoje nekdanje 

šole (pravzaprav je od nje ostal 

samo en zid, vse drugo je bilo ob 

obnovi leta 1994 porušeno in na 

novo pozidano; tudi šolski vrt, 

na katerega jih vežejo lepi spo-

mini), nadaljevali z obiskom Jan-

ževe cerkvice, spoznali Vidovo 

klet in nazadnje sedli za mizo v 

gostilni pri Ilovšku (čeprav ima 

domača gostilna Pod lipami dru-

ge lastnike, je za njih še vedno 

Ilovškova), da so si na kratko 

predstavili svoje življenjske poti, 

ki so jih pošteno premešale po 

svetu, v pogovoru pa so se spo-

mnili tudi vseh tistih sošolcev, ki 

jih tisti dan ni bilo z njimi.

Omenili smo obisk Janževe 

cerkvice; ne brez razloga. Tam 

so imeli mašo. Pa ne zato, ker bi 

bili v povprečju posebej verna 

generacija, pač pa so ponosni na 

kar dva svoja sošolca, ki sta po-

stala duhovnika: Martin Kmetec 

dela v Carigradu v Turčiji, Fran-

ci Murko pa v Olimju. In svojim 

sošolcem sta v cerkvi Janeza Kr-

stnika (ki je ravno v tistih dneh 

slavil) pripravila res prijetno 

mašo, v kateri je Martin posebej 

izpostavil pomen osnovne šole, 

ki jim je dala dobre temelje za 

uspešno nadaljnje življenje.

Srečanja sta udeležila tudi dva 

njihova nekdanja učitelja: Boris 

Skok, ki je s to generacijo pričel 

svojo učiteljsko pot (končal jo je 

v Veliki Nedelji kot ravnatelj), in 

Ančka Skok, ki je z njimi pričela 

svoje učiteljsko delo v četrtem 

razredu (in jo nadaljevala pri 

likovnem pouku in srbohrvašči-

ni). Spomnili so se tudi ostalih 

učiteljev – mnogih žal že pokoj-

nih – in mnogih skupnih prije-

tnih let.

Na svidenje čez leto, dve, pet? 

Tako dolgo kot doslej gotovo ne 

bodo več čakali ...
jš

Videm � Srečanje sošolcev generacije 1970/71

»Smo res že stari 60 let?«
Ko so letošnji devetošolci pred dvema tednoma končali osnovno šolo, najbž prav nihče od njih ni pomislil, kako bo nji-
hovo življenje potekalo naslednjih 45 let. To bi lahko iz prve roke izvedeli od družbe, ki se je zbrala prejšnjo soboto, 25. 
junija, v videmski šoli.

Foto: T. V.

Generacija sošolcev 1970/71 v družbi učitelja Borisa Skoka
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Foto: jš

Martin Kmetec (desno) in Franci Murko sta sošolcem pripravila 
mašo.
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Po počasnih korakih boste napredo-
vali na razpotjih življenja. Skriti 
adut uspeha bo skupinsko delo. Na-
rediti bo treba analizo in tako ugo-
toviti, kdo vašo pomoč potrebuje in 
kdo ne. Mnogi bodo v ljubezni do-
živeli čarobno preobrazbo. Šteli bo-
sta kreativnost in notranji pogum.

Raziskovanje bo vaša 
strast. V ospredju bosta trma in 
zavarovanost vase. To vam lahko 
koristi na delovnem mestu. Posto-
poma boste morali ločevati slabo 
od dobrega. V ljubezni bo tako, da 
boste, če hočete ali ne, plesali po tak-
tu partnerja. Pomembno vlogo bo 
igrala sprostitev.

Zbirali boste različne 
informacije in jih zložili v logič-
no celoto. S svojimi nasveti boste 
blesteli. Sprostili vas bodo klepeti 
ob kavici. Na delovnem mestu se 
odpira paleta možnosti za uspeh. 
Svojo energijo boste morali usmeriti 
v določene točke in tako boste našli 
iskani uspeh.

Blesteli boste na de-
lovnem mestu. Zadeve se bodo 
obrnile tako, da boste našli kopico 
izzivov. Pomembno bo, da si boste 
znali postaviti meje in pravila igre. 
Koristne učinke bo imela intuicija 
in treba ji bo prisluhniti. Srečno 
roko boste imeli pri nakupovanju. 
Iz malega raste veliko.

Romantična energija 
vas bo spremljala v ljubezni. Na-
kazano je, da se bodo zadeve pričele 
odvijati v vašo korist. Službeno bo-
ste nekoliko bolj občutljivi. Opozo-
rilo se bo lesketalo v smeri, da ne 
boste smeli spregledati smerokazov. 
Harmonija na kvadrat bo zavezni-
ca v ljubezni.

V tišini boste prejeli 
neke odgovore. Fizična moč vam 
bo nihala in je bo enkrat več, dru-
gič manj. Zadeve se bodo s svetlob-
no hitrostjo odvijale v vašo korist. 
Ljubezenska sreča vas bo polno 
obiskala s pomočjo pogovora. Znali 
se boste postaviti zase in vneto zago-
varjati svoja stališča!

Odločili se boste in 
stopili v ospredje. Zvezdne energije 
vam bodo naklonjene tako v poslov-
nem kot ljubezenskem življenju. 
Ločiti se boste morali od tistega, 
česar ne potrebujete več. Obstaja 
povečana možnost, da se vam bo 
izpolnila srčna želja. Tišina bo na-
ravna oblika meditacije.

Sledilo bo prelomno 
obdobje. Zadeve se bodo odvijale 
na pogumen in radikalen način. 
Prijateljev namig vam bo pokazal 
pravo pot. Službenim obveznostim 
boste v celoti kos. Prijetno bo tudi v 
ljubezni, vendar ne bo vse po vaše. 
Zapisujte si svoje občutke.

Pred vami bo prijeten 
teden. Vaše misli bodo pustolovske 
in nekoliko navihane. Globoko 
v sebi boste odkrili skriti zaklad. 
Sprejeli boste salomonsko odločitev. 
Paleta rešitev prinaša ugodnosti na 
delovnem mestu. Harmonično in 
strastno bo v ljubezni, obdobje bo 
namenjeno ustvarjanju.

Naredili boste bilanco 
in ločili slabo od dobrega. Sprejeti 
bo treba nekaj pomembnih odlo-
čitev in pogledati na življenje kot 
izziv. Daleč v ospredju bo trma in 
tako boste dosegli veliko. Kljub vse-
mu bo pomembno, da si vzamete 
čas zase. Vabile vas bodo športne 
aktivnosti na prostem.

Čas bo v bistvu pri-
nesel neko čarobnost. V osnovi bo 
tako, da se boste lahko ukvarjali s 
tistim, kar vas bo osrečilo. Spoznali 
boste, kako malo je pomembno za 
osebno srečo. Več prilaganja bo po-
trebnega v ljubezni. Štela bo krea-
tivna ustvarjalnost!

Dinamična energija 
vam bo pomagala odkriti nova 
spoznanja. Najbolj pester čas se 
obeta glede službe, narediti boste 
morali tudi prerez. Ljubezenska 
sreča bo namenjena tistim, ki bodo 
pogumni. Plodna energija vam bo 
podarila krila in tako boste kos ob-
veznostim.
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Tretja največja religija (takoj 
za krščanstvom in islamom) 
zajema kar eno šestino sve-
tovnega prebivalstva. Velika 
večina jih živi seveda v Indiji, 
kjer se kar osemdeset odstot-
kov prebivalstva prepoznava za 
sledilce te največje politeistične 
religije na svetu.

Šiva, Brahman, Višnu, Kali, 
Hanuman, Ganeš, Krišna … 
Kateri je sedaj ´pravi´ bog? po-
stajam zmedena. V hinduizmu 
obstaja osupljivih tristo trideset 
milijonov božanstev. Posame-
znik si lahko na podlagi osebne 
odločitve ali družinske tradicije 
izbere ´svojega´ boga. Verovanje 
na tak način postane bolj oseb-
no, saj si vernik običajno izbere 
boga, ki mu je najbolj podoben. 
V osnovi pa hindujci verujejo v 
vrhovnega boga Brahmana, ki 
predstavlja stvarnika. Številni 
bogovi so v bistvu le njegove 
manifestacije (razodevanja). Po-
dobno kot budisti tudi hindui-
sti namreč verujejo v večni krog 
življenja, smrti in ponovnega 
rojstva – reinkarnacijo (samsa-
ra). Kvaliteta naših življenj naj 
bi bila odvisna od naših dejanj 
(karma) v prejšnjih življenjih. 
Živeti ´pravilno´, torej v skladu 
z moralnimi normami in social-
nimi dolžnostmi (dharma), lah-
ko posamezniku omogoči po-
novno rojstvo v boljših življenj-
skih razmerah (v višji kasti). Če 
je bila posameznikova karma 
zelo slaba, se v naslednjem ži-
vljenju lahko rodi celo v živalski 
obliki. Spet je podobno kot pri 
budistih možno doseči osvobo-
ditev od reikarnacije, t. i. nirva-
no (moksha).

Za Hindujce je krožni tok ži-
vljenja in smrti namreč utrudljiv 
in ´nesmiseln´, zato upajo, da se 
ga bodo končno osvobodili.

Moram omeniti, da je ideja 
o kastnem sistemu pridobila 
negativen prizvok, saj je bila 

skozi čas (namerno) napačno 
razumljena. Kastni sistem deli 
hindujsko družbo na posame-
zne skupine, ki jih lahko laično 
poimenujemo kot: mislece (du-
hovniki in učitelji), voditelje, 
poslovneže in delavce (kaste so 
že od leta 1950 uradno prepo-
vedane, kar pa ne pomeni, da se 
njihov vpliv ne pozna še danes). 
Vsak izmed nas je sposoben de-
lovati v vsaj eni izmed skupin 
– izbere si lahko tisto, ki mu je 
najbolj pisana na kožo. Če po-
gledamo našo zahodno kulturo, 
smo tudi sami razvili nekakšen 
družbenoekonomski ´kastni 
sistem´. Tako pri nas kot v In-
diji bi prehajanje med ´kastami´ 
moralo biti dostopno vsakomur 
(a še zdaleč ni tako, kajne?). 
Lahko bi rekli, da so se težave v 
Indiji pričele, ko so ljudje začeli 
razumevati kaste na svoj način – 
“v kasto si rojen”, namesto “ka-
sto si prislužiš s trdim delom”.

Življenje v Indiji me je pre-
pričalo, da hinduizem ni samo 

Piše: SNTOP �  Indijsko srce (34.)

Pomen in vpliv hinduizma
V Indiji se vse vrti okrog templjev, kjer se poklanja številnim božanstvom, okrog svetih obredov, 
zadimljenih z ´dišečim´ kadilom in vonjem svežega cvetja, ter okrog množičnih verskih romanj. 
Hinduizem je najstarejša religija na svetu, njegove korenine namreč sežejo vsaj do dva tisoč let 
pred Kristusom. 

Foto: Mateja Toplak

Bindi je barvita pika na čelu (tako pri moških in ženskah), ki je v 
hinduizmu povezana s tretjo čakro, t. i. tretjim očesom. Hindui-
zem zajema večinski delež populacije, sledi mu islam, v majhnem 
številu pa se najdejo tudi kristjani, sikhisti, budisti in džainisiti. 
Na fotografiji je upodobitev Šive, enega izmed treh vrhovnih bo-
gov, ki predstavlja Univerzalno zavest.

religija, je samosvoja kultura, 
način življenja in duhovna pot. 
Njegov najvidnejši vidik je spo-
štovanje vseh živih bitij. Na 
tem subkontinentu so živali, 
predvsem krave in kače, čaščene 
že leta. Krava predstavlja plo-
dnost, kača (predvsem kobra) 
pa dobro počutje. Mangovo 
drevo simbolizira ljubezen (bog 
Šiva se je poročil pod enim iz-
med njih), lotus pa lepoto in 
moč. Zaradi svoje zmožnosti 
cvetenja tudi v najbolj onesna-
ženi vodi je postal simbol Indi-
je, kot opomnik, da je tudi iz 
najslabših razmer mogoče pote-
gniti nekaj lepega.

Duhovna pot se v hinduizmu 
dosega s pomočjo meditacije, 
joge, ritualov in molitev (man-
tra). Joga, ki je vse bolj popular-
na tudi na zahodu, je duhovna 
praksa, ki naj bi nas vodila do 
Univerzale resnice. Izjemno po-
memben del pri tem ima medi-
tacija, ki naj bi očistila duha, da 
bi bili to resnico sposobni do-

jeti. Pomagajo nam lahko tudi 
duhovna vodila, t. i. mantre. 
Gre za verske oz. mistične zloge 
ali pesmi, navadno iz Sanskrita, 
ki častilcu omogočajo osredo-
točanje na eno samo misel, pa 
naj bo to misel za pridobitev 
bogastva, izognitev nevarnosti 
ali odkritje prave ljubezni. Eden 
izmed najbolj čaščenih simbo-
lov oz. manter je om (tudi sim-
bol hinduizma), ki simbolizira 
stvarjenje.

 Na vprašanje o vplivu hindu-
izma na indijsko kulturo bi lah-
ko rekla, da pušča pečat na prav 
vseh vidikih življenja. Vegeteri-
janstvo, izogibanje alkoholu in 
drogam, spodobno zakrivanje 
ženskega telesa in nošnja bin-
dija, sezuvanje obutve kot znak 
spoštovanja, pretirano podre-
janje straršem … ipd. A kar je 
najpomembnejše: hindujci ve-
rujejo, da je za vsemi religijami 
le ena resnica. Na koncu koncev 
vsi iščemo boga. Vsaj takrat, ko 
sami ne vemo, kako naprej …

Foto: Mateja Toplak

Biti krava v Indiji pomeni, da imaš vedno svoj ´nedotakljivi´ prostor (pa čeprav sredi ceste), dovolj 
hrane (na žalost včasih več kot berači) in spoštovanje vseh vernikov. Le-to temelji na verski kulturi, 
pa tudi na praktičnosti. Kravje mleko je vir prehrane, iztrebki se uporabljajo za kurivo, iz mešanice 
govna in slame gradijo hiše, v ajurvedski medicini pa se kravji urin uporablja celo kot zdravilo.
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Njuna skupna življenjska pot 

je bila dolga in polna preizku-

šenj, potekala je dalj časa daleč 

od domovine, a ju na koncu 

spet pripeljala domov.

Pepca je rojena leta 1941 v 

Podlehniku, Miha leta 1939 v 

Dežnem pri Podlehniku. Oba 

sta zrasla v družinah s po peti-

mi otroki, na majhnih kmetijah, 

kjer je bilo veliko ročnega, tež-

kega dela, zemlja pa je dajala 

malo pridelka, zato sta že zgo-

daj okusila težko haloško življe-

nje. Oba sta si hitro poiskala 

delo. Pepca je v začetku hodila 

na tabrhe, kjer si je zaslužila za 

poročno obleko. Miha se je za-

poslil v Mariboru na železnici. 

Poznala sta se že iz šolskih dni, 

srečevala sta se tudi kot otroka 

na Rodnem Vrhu pri sorodnikih 

in na veselicah.

Miha je nato šel služit voja-

ščino, Pepca pa se je zaposlila 

na Ptuju v Agisu. Po odsluženi 

vojaščini na domači veselici 

pred daljnimi 55 leti se je vnel 

ogenj ljubezni. Zakonsko zvezo 

sta sklenila leta 1961 v župnijski 

cerkvi sv. Trojice v Halozah, na 

matičnem uradu pa ju je poro-

čil Božo Šlehta. Uredila sta si 

skupno stanovanje na Ptuju in 

pridno delala. Miha je med tem 

delal še na žagi na Hajdini, nato 

v Tamu v Mariboru, kjer se je iz-

učil za strugarja in dobil boljše 

delovno mesto.

Leta 1963 je iz Amerike na do-

pust prišla Pepčina sestra Anica 

in ju navdušila za daljno potova-

nje v Ameriko. Štiri leta je tra-

jalo, da sta si uredila vso doku-

mentacijo za odhod in 17. aprila 

1967 odpotovala v obljubljeno 

deželo, kjer se cedita med in 

mleko. Šele ko sta stopila na tuja 

tla, ko je bila domovina daleč, 

sta spoznala, kako zelo pogre-

šata domače kraje in sorodnike 

ter prijatelje. Za nekaj časa sta 

se naselila v Chicagu, kjer je 

bilo največ Slovencev. Prvih pet 

let je bilo zelo težkih, saj sta se 

morala učiti tudi tujega jezika in 

poiskati primerno delo. Vajena 

sta bila težkega življenja, vajena 

sta bila odrekanja in sta se v tu-

jini kaj hitro zaposlila ter delala 

od zore do mraka. Odšla sta z 

namenom, da ostaneta le krajši 

čas, da si nabereta prihranke in 

se nato vrneta v domovino. Pr-

vič sta prišla na obisk v domovi-

no šele po treh letih tujine.

Že leta 1972 sta si kupila 

prvo hišo in mirneje zaživela. 

Imela sta srečo, ker sta prišla 

med domače izseljence in do-

bre ljudi. Zaživela sta v bližini 

Lemonta, delovala v župniji Sv. 

Martina Slomška, v slovenskem 

verskem središču. V tujini se vsi 

Slovenci zbirajo v slovenskem 

cerkvenem središču, saj tam 

teče domača slovenska beseda 

in pesem, tam so se srečevali, 

da je bilo domotožje manjše. 

Tudi sama sta se ustalila in po-

stala ožja sodelavca v cerkvi: či-

stila sta, krasila, kosila zelenico, 

kuhala za duhovnike in goste, 

Miha je bil pobiralec denarja, 

Pepca je bila sodelavka v ŽPS in 

vedno je pozdravljala goste, pri-

pravljala govore ob raznih slove-

snostih in pisala članke. Ko sta 

prišla v zaslužen pokoj, pa sta še 

več pomagala in predano sode-

lovala. Vsi, ki so prišli iz Slove-

nije – duhovniki, tudi domačin 

p. Benjamin Mlakar, p. Kristijan 

Gostečnik, škofi, glasbeniki, ki 

so se podali na turneje, in drugi 

– so se ustavili najprej v njunem 

domu, šele nato so se napotili v 

župnišče oziroma po opravkih. 

Gostila sta tudi predstavnike 

Slovenske matice. Pri njiju so 

se ustavili tudi tisti, ki so imeli 

premalo denarja za stanovanje, 

študij, hrano in oblačila. Vsem 

sta od srca rada pomagala. Še 

danes ju marsikdo obišče v do-

mačem kraju v Podlehniku in se 

jima zahvali za izkazano pomoč.

Tudi v tujini sta se veliko dru-

žila s prijatelji. Miha je čebelaril, 

oba pa sta bila navdušena ribi-

ča. Večina izseljencev se je dru-

žila v parku Triglav, kot so ga po-

imenovali po domače. Tam so si 

kupili tudi koščke zemlje in si 

zgradili počitniške hišice, da so 

se lažje srečevali. Za srečanja so 

izkoristili vsak prosti trenutek.

Nista pa bila deležna svojih 

otrok, zato sta se odločila za po-

svojitev. Leta 1982 sta posvojila 

dvoletno punčko in jo poime-

novala Lidija. Njuno življenje 

je dobilo še večji smisel. Sedaj 

imata že 7 let starega vnuka 

Jashua in 2 leti staro vnukinjo 

Viktorio, ki pa ju žal malo vidita, 

saj je hčerka z družino ostala v 

Ameriki. Velikokrat se slišijo po 

Podlehnik � Zakonca jubilanta Pepca in Miha Kores

Skupaj že 55 let
V maju sta praznovala 55 let skupnega življenja Pepca in Miha Kores iz Podlehnika, dolga leta žive-
ča v okolici Chicaga.

Foto: Zdenka Golub

Pepca in Miha Kores sta poročena že 55 let.

Šolski šport � Nogomet, letniki 2005 in mlajši

Slavila ekipa OŠ Ljudski vrt

Finalisti medobčinskega tekmovanja v nogometu za učence in učence letnika 2005 in mlajše

Konec maja je v Markovcih 

potekal zaključni turnir med-

občinskega tekmovanja v ma-

lem nogometu za učenke in 

učence letnika 2005 in mlajše. 

Predtekmovanj se je udeležilo 

9 ekip, ki so bile razdeljene v 

tri skupine – iz vsake je naj-

boljša ekipa napredovala na 

zaključni turnir. Največ so na 

finalu pokazali mladi iz OŠ 

Ljudski vrt, za njimi sta se zvr-

stili ekipi OŠ Markovci in OŠ 

Podlehnik.Tekmovanje se na 

tej stopnji konča.

Rezultati, predtekmova-
nje:

skupina A (ŠD Podlehnik): 

Podlehnik – Destrnik-Trno-

vska vas 3:1, Destrnik-Trnovska 

vas – Breg 0:7, Breg – Podleh-

nik 0:2;

skupina B (ŠD Markovci): 

Markovci – Cirkulane-Zavrč 

4:0, Cirkulane-Zavrč – Hajdina 

1:3, Hajdina – Markovci 2:5;

skupina C (ŠD Juršinci): Jur-

šinci – Ljudski vrt 0:8, Ljudski 

vrt – Gorišnica 7:0, Gorišnica – 

Juršinci 2:7;

finale (ŠD Markovci):
Podlehnik – Markovci 1:4, 

Markovci – Ljudski vrt 1:3, 

Ljudski vrt – Podlehnik 6:0.

Vrstni red:
1. OŠ Ljudski vrt

2. OŠ Markovci

3. OŠ Podlehnik

4. OŠ Breg

5. OŠ Hajdina

6. OŠ Juršinci

7. OŠ Cirkulane-Zavrč

8. OŠ Destrnik-Trnovska vas

9. OŠ Gorišnica
UR

Velika Nedelja � Mladi pevci, igralci in plesalci na odru

Kresniček požel navdušenje občinstva
Na Osnovni šoli Velika Nedelja so učenci od 1. do 8. razreda pod režisersko taktirko učiteljice Alenke Korpar pripravili spevoigro Radovana Gobca 
Kresniček, ki je nastala po pravljici Marije Jezernikove.

Učenci so nastopili s petjem, 

dramatizacijo in plesom. Odlič-

no petje, dovršena koreografija 

ter minimalistična kostumo-

grafija in scenografija so po-

slušalce popeljali v pravljični 

svet Kresnička. Za glasbeno 

spremljavo in odlično petje sta 

poskrbeli učiteljici Tea Ivanuša 

in Tatjana Petek, plesne kora-

ke so mladi vadili z učiteljico 

Darjo Kovačec in plesno šolo 

Moreno, celoto pa so zaokroži-

li dovršena scena, ki so jo pri-

pravljale učiteljice s pomočjo 

učenk in Barbare Meško, ter 

odlični kostumi, ki so nastali v 

šiviljstvu NE-JA.

Sporočilo Kresnička je kot 

nalašč namenjeno času, v kate-

rem živimo. Gre za zgodbo o 

navihanem Kresničku, ki vsem 

nagaja. Zaradi nadutosti  izgubi 

svojo lučko, kar ga močno uža-

losti, cvetlice pa razveseli. Tako 

se odpravi po svetu, da jo poi-

šče. Išče jo med kresnicami, ro-

žami, sprašuje polža, ustavi se 

pri mravlji, moleduje pri slaku. 

Nihče ne ve, kje je njegova luč-

ka. Nekateri se celo norčujejo iz 

uboge rjave muhe. Ko Kresni-

ček že skoraj obupa, prisluhne 

svojemu srcu in ugotovi, kaj je 

počel narobe, da je postal nava-

dna rjava muha. Odloči se po-

praviti svoje vedenje, zato mu 

sonce znova prižge lučko in ta 

zasveti v polnem sijaju. Veselje, 

ki ga Kresniček deli s svojimi 

prijatelji, je nepopisno.
Andreja Štumberger

Fo
to

: A
Š

telefonu, si pišejo in tudi zdom-

ci jima prinesejo pozdrave iz 

tujine.

Bolj ko so tekla leta, bolj si je 

Miha želel domov in tako sta se 

7. aprila 2005 vrnila. Poiskala sta 

si lep košček zemlje, od koder 

se oko sprehodi po gričih, kjer 

sta preživela otroštvo. Vidita 

tudi župnijsko cerkev in  zvon, 

ki ju vabi k maši. Miha se je takoj 

privadil težko pričakovanemu 

življenju v domovini, Pepca pa 

je potrebovala več časa.

Srečna sta, urejata si dom 

in okolico z lepim vrtom in 

sadovnjakom. Miha je zbolel, 

vendar je z močno voljo in vero 

bolezen premagal. Nujna hiša 

je polna cvetja, obdelujeta vrt 

in redita kokoši ter zajčke. V 

njunem domu je vsakdo dobro-

došel. Rada se družita in gresta 

na vse prireditve, ki se dogajajo 

v domačem kraju. Rada gresta 

tudi na izlete in tako spoznava-

ta nove kraje, novo kulturo in 

nove ljudi. Vsako nedeljo in pra-

znike pa sta pri maši.
Zdenka Golub
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Mali oglasi
STORITVE

PVC-OKNA in vrata, fasade ter izved-
ba predelnih sten, spuščenih stropov in 
izdelava mansardnih stanovanj – ugo-
dno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 52, 
Ormož, telefon 041 250 933.

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
Horvat – drva, Moškanjci 1 d. Tel. 051 
667 170.

PRODAMO kvalitetna drva z brezplač-
no dostavo. Po želji tudi nažagana. Tel. 
031 444 154. Semine-SMMS.

OKNA, ROLETE, ŽALUZIJE, KO-
MARNIKI, ugodne cene. Janez 
Belec, s. p., Trnovska vas 50, 
tel. 041 884 841; janez.belec@
gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ogra-
je – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

UGODNO, jeklena strešna 
stenska kritina od 5,5 € + DDV/
m2. Mail: info@lindap.si, www.
lindap.si. Tel. 041 444 397.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, lipo, jelšo, brezo, lahko na 
panju. Nudi žagan les, letve, 
morale, drva za kurjavo, izde-
lavo in prodajo peletov plus in 
sekancev. Tel. 041 403 713.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.

PRODAM telico simentalko, brejo, v 8. 
Mesecu, z A-kontrolo. 041-297-190.

NESNICE v začetku nesnosti, rjave, 
sive, črne, cepljene, prodajamo vsak 
dan od 8. do 17. ure. Perutninarstvo 
Jožica Soršak s. p., Podlože 1, Ptujska 
Gora.

PRODAM odojke. Tel. 02 755 31 21.

PRODAM bikca simentalca, težkega 
170 kg. Telefon 031 788 502.

Sobota ob 21:00 – nedelja ob 10:00: Dan državno-
sti – prireditev na Ptuju; Odprtje mediacijske pisarne 
v Bolnišnici Ptuj; Most povezave Evropa-Afrika-Ptuj; 
Povorka srednjeveških skupin pred Mestno hišo; Ptuj-
ske grajske igre na turnirskem prostoru; Prihod imperija v rimskem kampu 
Poetovio; Dan odprtih vrat KGZS – Zavoda Ptuj; Vabilo na glasbeni festival 
Arsana; Gledališki studio novim uspehom naproti; Literarna zapuščina pisa-
teljice Branke Jurca; Razstava likovnih del slikarja Andreja Božiča; Izumitelj 
Rajko Topolovec razstavlja svoje izume; Minimaturanti z žvižgi prebujali Ptuj; 
Z glasbo v sobotni večer.
Pred male ekrane vas vabi Televizija Ptuj, Videoprodukcija Tinček Ivanuša.
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Petek, 1. julija
10:00 Negova, grad: Prangerjada, tradicionalna vseslovenska srednjeveška prireditev, 

in obeležitev 910-letnice Negove
19:00 Hajdina, športni park: zaključek Poletne šole nogometa
20:00 Ptuj, kavarna MuziKafe: predavanje Tuareške nomadske poti in potovanja
20:00 Velika Nedelja, pred gradom: romantična komedija Poštar Jakec
20:30 Ptuj, grad Turnišče: festival Zvezde pod zvezdami – sladka komedjia Sladoled
21:00 Ormož, grajsko dvorišče: festival Ormoško poletje, koncert Nine Pušlar z 

bandom
21:00 Lenart, športna dvorana: Folkart, nastop folklornih skupin iz Argentine in s 

Fidžija

Sobota, 2. julija
09:00 Ptuj, GŠ Karola Pahorja: Poletna šola glasbenih skupin; mentorji: Samo Ivačič, 

Jože Zadravec, Marko Korošec, Matjaž Predanič (vsak dan do 10. julija)
10:00 Senešci, gasiski dom: Dan gasilcev PGD Senešci, 26. tradicionalni kros za ga-

silski podmladek; 12:30 gasilska vaja z reševalnimi psi; 17.00 prevzem novega 
gasilskega vozila; gasilska veselica s skupino Mladi gamsi

10:00 Borl, grad: 14. ovčje-kozji bal z golažijado, razstava in prikaz striženja drobni-
ce, razglasitev naj rejca drobnice, pastirske igre, tekmovanje v kuhanju golaža, 
kulturni program

14:00 Ormož, grajski park: 3. Rožmarinkin festival –  Rožmarinka povabi na indijan-
sko zabavo; 18.00 otroška predstava Poglavarjeva skrivnost

16:00 Gajevci, šotor: 90-letnica PGD Gajevci–Placerovci in 20. dan gasilce GZ Gori-
šnica, prevzem novega gasilskega vozila, zabava z ansamblom Zreška pomlad 
in skupino Drugo dugme, srečelov

16:00 Prvenci: Od setve do peke, tradicionalna žetev, prikaz žetve, južine na njivi in 
mlatev, zabava z ansamblom Primorski fantje

20:00 Velika Nedelja, pred gradom: romantična komedija Poštar Jakec
20:30 Turnišče, grad: festival MG Ptuj Zvezde pod zvezdami – komedija Sladoled

Nedelja, 3. julija
14:00 Pobrežje, športno igrišče: tradicionalne Igre brez meja in ribji piknik
20:00 Velika Nedelja, pred gradom: romantična komedija Poštar Jakec

Ponedeljek, 4. julija
09:00 Ptuj, vrt Semenarne: Dnevi odprtih vrat Semenarne Ljubljana na Ptuju, ogled 

vrta z Mišo Pušenjak ob 9., 12. in 17. uri vsak dan od 4. do 9. julija
17:00 Ormož, knjižnica Franca Ksavra Meška: igralne urice

Prireditvenik 

NEPREMIČNINE

PRODAM stanovanje v bloku v Kidri-
čevem velikosti 74 m2. Št. energ. izk. 
2015-94-22-22882. Tel. 031 496 
584.

DOM IN STANOVANJE

UGODNO prodam posteljni okvir za 
vodno posteljo z grelci. Telefon 070 
851 871.

RAZNO

VDOVEC, zdomec, išče preprosto žen-
sko dobrega srca, vesele narave, ne-
kadilko iz Štajerske, staro od 60 do 
70 let. Zaželeno je, da prideš k meni v 
Nemčijo. Prosim pismo s sliko in samo 
resne interesentke. Ivan Krajnc, Nol-
deweg 24, D-40724 Hilden.

PRODAM harmoniko, violino, dve stari 
stenski uri, zbirko starega denarja. Tel. 
031 496 584.

Pravijo, da si
odšel za zmeraj,
ni res.
Nikoli ne boš,
za vedno boš ostal
zaklenjen v naših srcih.

V SPOMIN
Prvega julija mineva 5 let od tega, kar je tragično preminil 
dragi sin, brat, svak, stric in bratranec

Aleš Škrila
1971–2011

IZ BOLEČKE VASI 6 A

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem 
grobu, mu prižigate svečke in polagate cvetje.

Tvoji najdražji

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega

Ignaca Kmetca
IZ PODVINCEV

se iskreno za hvaljujemo vsem, ki ste nam v najtežjih tre-
nutkih stali ob strani, ga pospremili na njegovi zadnji poti 
in se ga boste spominjali. Hvala vsem sodelujočim za opra-
vljen obred.
Posebno zahvalo namenjamo družinama Korenjak in 
Glažar.

Njegovi najdražji

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre.
Le daleč, daleč je …

SPOMIN
30. junija je minilo 25 let, odkar nas 
je zapustil dragi mož , oče, dedek in 
pradedek

Stanislav Murko
IZ PODVINCEV 133 B
Hvala vsem, ki mu prinašate sveče in cvetje in ga imate v 
lepem spominu.

Njegovi najdražji

10 let že mirno v grobu spiš,
a v naših srcih še živiš.

SPOMIN

Jožef Petek
IZ MOŠKANJCEV 102
1. 7. 2006 – 1. 7. 2016

Hvala vsem, ki ste v mislih z njim,
hvala za prižgane svečke v njegov spomin.

Njegovi najdražji



Objekt v državni lasti in 

upravljanju ministrstva za jav-

no upravo (MJU) že leta pro-

pada in kazi okolico, na kar je 

občina Cirkulane opozorila že 

večkrat. Predsednica občinske 

uprave Milena Debeljak po-

jasnjuje: »Pristojne smo z ele-

ktronsko pošto opozorili, da 

objekt propada in da je treba 

z njim nekaj narediti, leta 2010 

pa smo se tudi sestali s takra-

tno notranjo ministrico Katari-

no Kresal.« Meni, da objekt za 

obnovo ni več primeren: »Edi-

na rešitev je po našem mnenju 

rušitev. Sicer pa se bo država 

kot lastnik morala odločiti, kaj 

Danes bo delno jasno z občasno 
povečano oblačnostjo. Popoldne 
bodo, razen ob morju, nastajale 
krajevne plohe ali nevihte. Najnižje 
jutranje temperature bodo od 13 do 
18, ob morju do 20, najvišje dnevne 
od 26 do 31 stopinj C.

Obeti
V soboto bo sprva pretežno jasno, 
čez dan pa delno jasno z občasno 
povečano oblačnostjo. Nastajale 
bodo krajevne plohe ali nevihte. 
Prehodno bo zapihal jugozahodnik. 
V nedeljo bo sprva oblačno z ob-
časnimi padavinami, popoldne se 
bo delno jasnilo. Zapihal bo seve-
rovzhodni veter, na Primorskem 
burja, hladneje bo. 

Vremenska slika
Oslabljena hladna fronta se zadr-
žuje na severni strani Alp. K nam 
doteka od jugozahoda topel in v 
višinah nekoliko bolj vlažen zrak.

Napoved vremena za Slovenijopoletna
ponudba
v Pomaranci, Ob Dravi, ptuj
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poletna
ponudba
v Pomaranci, Ob Dravi, ptuj

Cirkulane � Mejni prehod Meje

Lastniki si svoje nepremičnine 
še niso ogledali
Propadajoča nedokončana hiša v Mejah ima bogato, a žalostno zgodovino. Država jo je odkupila, da bi na tem mestu zgradila objekt 
carine in policije za mejni prehod Meje–Zlogonje, a si nato premislila. Stavbe si pristojni doslej še niso utegnili niti ogledati.

Foto: EM

Medtem ko je prejšnji lastnik z mojstri zaključeval gradbena dela, so projektanti v Novi Gorici ta isti objekt na papirju rušili. Hiša bo, 
kaže, stala, dokler se pač ne bo zrušila sama.

Država je objekt odkupila, 

naročila projektantske načrte, 

pridobila gradbeno dovoljenje, 

izdelala finančno konstrukci-

jo, izbrala izvajalca del in vse 

našteto tudi (zaman) plačala. 

Res se ni utegnila ubadati še z 

elektronsko pošto, Haloze pa 

so tudi malo s poti …
Eva Milošič

Foto: EM

Mejnega prehoda Meje–
Zlogonje ne bo

Leta 1994 so mejni prehod Meje–Zlogonje določili za 
meddržavni mejni prehod. Slovenija in Hrvaška sta se 
o njegovi lokaciji in gradnji dogovarjali več let, vendar 
konsenza nista dosegli. Po vstopu Slovenije v Schengen 
leta 2007 so se na območju občine Cirkulane pojavile 
težave pri zagotavljanju dostopa slovenskih državljanov 
do svojih domov po slovenskem ozemlju, zato so pričeli 
graditi nadomestne občinske ceste. Še leta 2009 je bila 
gradnja prehoda v našem nacionalnem interesu, leta 
2010 pa so zamisel dokončno opustili.

Ministrica za notranje zadeve Katarina Kresal je takrat 
pojasnila: »Zaradi približevanja Hrvaške polnopravnemu 
članstvu EU in kasneje schengenskemu območju je gra-
dnja mejnega prehoda Meje v tem trenutku neracional-
na in stroškovno neupravičena. Investicija bi namreč po 
oceni strokovnjakov znašala več kot milijon evrov.« Tudi 
direktorica cirkulanske občinske uprave Milena Debeljak 
pravi: »Ta mejni prehod bi se moral vzpostaviti, ko je bil 
planiran, zdaj v tem ne vidimo več smisla. Država pa 
mora poskrbeti za varovanje zelene meje.«

bo z objektom storila, da ne bo 

več ogrožal ljudi in premože-

nja ter kazil okolice.«

Šest let čakanja 
na odgovor

Kresalova je julija 2010 v do-

pisu takratni ministrici za jav-

no upravo Irmi Pavlinič Krebs 

jasno zapisala, da je župan Cir-

kulan Janez Jurgec na sestanku 

opozoril na zelo slabo stanje 

objekta: »Ker je objekt prazen 

in brez oken, zelo hitro propa-

da in v takšnem stanju že kazi 

okolje oziroma celotno pokraji-

no. Prav tako je objekt nevaren, 

saj bi se lahko zaradi propada-

nja stavbe in erozije zemljišča 

tudi porušil.« Ker so bili takrat 

za objekt zainteresirani tako 

občina kot razna društva (npr. 

planinsko), je pozvala MJU, da 

se s predstavniki občine dogo-

vori o morebitni spremembi 

namembnosti objekta in pripa-

dajočega zemljišča.

To se vse do danes ni zgodi-

lo. S pojasnili so na MJU skopi; 

očitno tudi zato, ker ne vedo 

povsem natančno, kaj so za 

133.000 evrov sploh kupili. 

Tudi letnice, kdaj so kupopro-

dajno pogodbo podpisali, se 

ne spomnijo natanko. Vanja Re-

žonja Utenkar z MJU namreč 

pravi: »Pogodba je bila predvi-

doma sklenjena v letu 2004.« 

Predvidoma, saj se v času, ko 

so vsi podatki le nekaj klikov 

stran, do točnega podatka niso 

mogli dokopati. Na vprašanja 

o opozorilih občine Cirkula-

ne pa na MJU odgovarjajo le: 

»Urgence nam niso poznane. 

Možno je, da so bila poročila 

posredovana na ministrstvo za 

notranje zadeve.«

Še danes ne vedo, ali bodo 

objektu spremenili namemb-

nost, ga prodali, oddali ali ru-

šili. »Oceno, ali je objekt treba 

porušiti, bomo izdelali po 

ogledu,« pojasnjuje Režonja 

Utenkarjeva. Koliko bi rušenje 

stalo? »Za oceno potrebnih 

sredstev za rušenje je potreben 

ogled lokacije.«
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